


ការរួបរួមដែលមើលមិនឃើញ នៃកូនក្រមុំរបស់ព្រះគ្រីស្ទ

 ខ្ញុំបានលុបចោលដំណើររបបបាញ់សត្វ ដូច្នោះខ្ញុំនៅតែបន្តបំរើព្រះអម្ចាស់។ ដូច្នោះវាគឺ...យើងរីករាយដែលបានមកដល់ទីនេះ។ ខ្ញុំជឿថា ពេលចុងក្រោយ នៅទីនេះ ខ្ញុំធ្លាប់បានប្រាប់អ្នកទាំងអស់គ្នាហើយថា រាល់ពេលដែលយើងមកនឹង មាននរណាម្នាក់បាត់មុខ។ ហើយប្រសិនបើយើងនឹងត្រឡប់មកវិញនៅឆ្នាំក្រោយ ទៀត ហើយព្រះអម្ចាស់នៅរង់ចាំ នោះនឹងមានអ្នកណាម្នាក់បាត់ខ្លួនទៀត។

2 មានម្នាក់ ដែលនៅជិតខ្ញុំបំផុតក្នុងចិត្តនិងវិញ្ញាណខ្ញុំ។ នោះគឺបងប្រុសឡោ។ ខ្ញុំតែងតែមានការស្វាគមន៍ ការចូលមកឈរនៅខាងក្រោយនៅទីនោះ ហើយ ស្តាប់នៅក្នុងការសិក្សារបស់បងប្រុសដែក អំពីការច្រៀងចម្រៀងចាស់ៗ។ ពួកគេ កំពុងច្រៀងនៅក្នុងសិរីល្អនៅយប់នេះ។ មែនហើយ មានសម្លេងមួយក្នុងចំណោម សំលេងទាំងនោះ រង់ចាំបីឃ្លាទៀត។ ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំមិនដែលបានលឺទៀតទេ នៅលើ ផែនដីទៀតនេះ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំពិតជាទន្ទឹងរង់ចាំស្តាប់វាជាថ្មីម្តងទៀត បងប្រុសបងស្រី ម៉ូរ៉េនៅទីនេះ នៅក្នុងទឹកដីនោះដែលជាកន្លែងដែលពួកគេនឹង...វានឹងមិនដែល ស្រអាប់ឡើយ។

3 បងប្រុស ជាមមើ គឺជាអ្នកបំរើដ៏អស្ចារ្យរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ ខ្ញុំអាចចាំបាន បងប្រុសដែក—ប្រាប់ខ្ញុំអំពីជីវិតរបស់គាត់ចំពោះព្រះ។ ពួកគេជាជាងឈើ ជាមួយគ្នា។ ហើយបាននិយាយថាគាត់នឹងញាំអាហារថ្ងៃត្រង់—នៅក្នុងដែររបស់ គាត់មានសាន់រិចសម្រាប់បរិភោគ ញាំនំសាន់រិចហើយអានព្រះគម្ពីររបស់គាត់។ ឃើញទេ? បងប្រុសជាមមើ បានធ្វើកិច្ចការអស្ចារ្យជាច្រើន។ គាត់ជាជាងឈើដ៏ ល្អ ដែលជាឪពុកដ៏ល្អចំពោះកូនៗនិងគ្រួសារជាទីស្រឡាញ់របស់គាត់។ ទ្រង់បាន ចិញ្ចឹមបីបាបពួកគេឡើង ដើម្បីបម្រើព្រះអម្ចាស់។ តាមខ្ញុំដឹង ពួកគេទាំងអស់បាន សង្គ្រោះនិងពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយនេះគឺជាការចូលរួមចំណែក យ៉ាងធំធេងចំពោះបុរសទាំងឡាយក្នុងរឿងទាំងនេះ ទាំងក្មេងប្រុសនិងក្មេងស្រី។ ប៉ុន្តែឃើញទេ អ្វីៗទាំងអស់ដែលគាត់បានធ្វើនឹងមិនច្រើនពេកទេ រហូតដល់គាត់

បានបំប្លែងជាម្ចាស់ កាលណាគាត់នៅតែបំប្លែង។ ហើយយប់នេះ អ្វីដែលគាត់ បានធ្វើនៅលើផែនដី ការធ្វើល្អរបស់គាត់ គាត់បានទទួលរង្វាន់របស់គាត់ជាមួយ ពួកគេ។ ព្រះរក្សាទុកព្រលឹងនៃបងប្អូនរបស់យើង។

4 ខ្ញុំដឹងថា ដរាបណាវាងខ្មោចនៅទីនេះ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំដឹងថាគាត់នឹង... សំលេងរបស់គាត់នឹងនៅតែមាននៅទីនេះ។ អ្នកអាចលឺវា។ បងស្រីអាណាជេនី និង—និងប្អូនស្រីរបស់នាង លេងព្យាណូ របៀបដែលពួកគេមិនបង្ហែរបង្ហូរ។ បងប្រុសជាមមើលនៅទីនេះហើយគាត់គ្រាន់តែលើកយកបទចម្រៀងបន្តទៅមុខ ទៀត។ ពួកគេចាប់បាន។ ហើយខ្ញុំមិនដែល...ខ្ញុំទន្ទឹងរង់ចាំស្តាប់គាត់ដឹកនាំ បទចម្រៀង។

5 ចំពោះកូនៗរបស់គាត់។ ចំពោះភរិយារបស់គាត់ ហើយចំពោះបងប្រុស ដែកជាមិត្តសំឡាញ់របស់គាត់ ពួកគេបានរាប់អានគ្នាអស់រយៈពេលជាច្រើនឆ្នាំ។ ហើយបងប្រុសប្រោសបងស្រីប្រោសនិងអ្នកនៅរោងឧបោសថទាំងអស់៖ សូមព្រះ ប្រទានពរ។ ខ្ញុំនឹកគាត់ដែរ។ ព្រះជាម្ចាស់សំរាកព្រលឹងដ៏ក្លាហាន រហូតដល់យើង បានជួបគាត់នៅក្នុងសន្តិភាព។

ចូរយើងឱនក្បាលចុះ។

6 ឱព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ដ៏ព្រះគុណអើយ ដោយគ្រាន់តែនិយាយអំពីអ្នកបំប្លែង ដ៏អស្ចារ្យម្នាក់នេះ ទូលបង្គំនឹកគាត់ យប់នេះគាត់ចាប់ដៃខ្ញុំ ហើយស្នាមញញឹម ដែលគាត់តែងតែមាននៅពេលគាត់និយាយថា “សូមព្រះប្រទានពរម្ចាស់ប្រុសប្រាណហាំ ពេលយើងដើរនៅមាត់ទ្វារ។ ទូលបង្គំដឹងថាគាត់បានមកដល់ផ្ទះរបស់ ទ្រង់ នៅយប់នេះ។ ដូច្នេះទូលបង្គំអធិស្ឋានថា ទ្រង់នឹងអនុញ្ញាតឱ្យផលវិជ្ជមាន ការងារ របស់គាត់នោះ ដើរតាមព្រះអង្គទៅមុខបន្ត ជាមួយកូនៗនិងប្រពន្ធរបស់គាត់។ យើងសូមអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងប្រទានពរដល់នាង ព្រះអម្ចាស់អើយ។ ដ្បិតទ្រង់ បានមានបន្ទូលថា ទ្រង់នឹងធ្វើជាប្តីដល់ “ស្រ្តីមេម៉ាយដែលពិតជាមេម៉ាយមែន។” ទូលបង្គំអធិស្ឋានសម្រាប់បងស្រីជាមមើរបស់យើងនិងសម្រាប់កូនៗទាំងអស់។ ទូលបង្គំដឹងពីរបៀបអាណិតអាសូរចំពោះអ្នកទាំងពីរដោយការបាត់បង់ដៃគូ ហើយក៏បាត់បង់ឪពុកខ្ញុំដែរ។

7 ដូច្នេះព្រះវរបិតាអើយ ខណៈពេលដែលយើងនៅទីនេះយប់នេះ យើង អធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងរៀបចំចិត្តរបស់យើងផងដែរសម្រាប់ម៉ោងនោះ។ យើងមិនដឹង

ទេថា។ វាអាចកើតឡើងភ្លាមៗដូចដែលទ្រង់បានមានបន្ទូល។ យើងមិនដឹងថាពេលណាវានឹងមកដល់ទេ ប៉ុន្តែយើងដឹងថាវាត្រូវតែកើតឡើង។ ដូច្នេះយើងអធិស្ឋានព្រះថាទ្រង់នឹងស្វែងរករាល់ចិត្តដែលមាននៅទីនេះយប់នេះ។ ព្រះមិនទុកខ្ញុំចោលឡើយ។ សូមស្វែងរកទូលបង្គំ ហើយសាកល្បងទូលបង្គំផង។ ព្រះអម្ចាស់អើយ ប្រសិនបើមានអំពើអាក្រក់ណាមួយកើតឡើងចំពោះយើង សូមយកវាចេញ។ យើងចង់បម្រើទ្រង់។ នោះជាគោលបំណងពេញលេញគឺបម្រើកូនចង់បម្រើទ្រង់។

8 សូមចាក់ព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់មកលើយើង យប់នេះ និងសប្តាហ៍បន្តបន្ទាប់នេះ។ សូមប្រទានពរដល់រោងឧបោសថនេះដោយដាក់ឈ្មោះថារោងឧបោសថជីវិត។ សូមឲ្យបានពរជ័យពេញលេញនៃឈ្មោះនោះហើយពេញដោយជីវិតព្រះនៅសប្តាហ៍នេះ ដើម្បីជួយសង្គ្រោះរាល់ព្រលឹងដែលបាត់បង់ ដើម្បីបំពេញគ្រប់អ្នកជឿដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាថ្មី និងក្តីសង្ឃឹមដែលមាននៅក្នុងយើង ជាថ្មីម្តងទៀត។ យើងអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងជាប្រោសឲ្យជារាល់ជំងឺនិងសេចក្តីរងទុក្ខដែលមកក្នុងចំណោមពួកយើង។ សូមអោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធកង់នៅទីនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ហើយទ្រង់នឹងព្យាបាល...អ្នករាល់គ្នាហើយចាក់ប្រេងតាំងដល់ពួកគេឲ្យជឿ។ ឱព្រះវរបិតាអើយ!

9 ព្រះអង្គអើយ ជួយខ្ញុំឥឡូវនេះ។ ប្រសិនបើវាធ្លាក់ចុះ បានធ្លាក់ចុះដល់វេនរបស់ខ្ញុំដើម្បីនាំយកសារ។ ខ្ញុំអធិស្ឋានឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមអោយផ្នែករបស់បុរសឈរនៅម្ខាង។ សូមព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាងមកសណ្ឋិតលើយើង ហើយព្រះអម្ចាស់អើយ។ សូមអោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានទទួលកិច្ចប្រជុំនេះ ព្រះអម្ចាស់។ យើងដឹងថាយើងមិនល្អគ្រប់គ្រាន់ទេ។ យើងមិនអាចធ្វើបានទេ ហើយក៏គ្មាននរណាម្នាក់ធ្វើបានដែរ។ យើងមិនអះអាងថាអាចធ្វើវាបានទេ។ ប៉ុន្តែព្រះអម្ចាស់អើយយើងដឹងហើយថាទ្រង់ជាអង្គតែមួយ។ ដូច្នេះយើងកំពុងសម្លឹងរកទ្រង់ព្រះអម្ចាស់។ សូមធ្វើការ វិញ្ញាណនៃព្រះហើយធ្លាក់មកលើពួកយើង។ យើងសូមនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូ។ អាម៉ែន។

10 ឥឡូវខ្ញុំចង់ជម្រាបសួរដល់ក្រុមជំនុំឥឡូវនេះ ដែលត្រូវបានជាប់នៅទូទាំងរដ្ឋ។ យើងកំពុងភ្ជាប់ទំនាក់ទំនងតាមទូរស័ព្ទ ដែលជាប្រព័ន្ធតូចល្អដែលយើងអាចទទួលបានតាមរយៈបងប្រុសភារីហ្គីនរបស់យើងមកពី ប៊ិយូម៉ាន រដ្ឋតិច

សាស។ ហើយក្រុមជំនុំទាំងស្រុងដែលធ្វើតាមសារដែលមាននៅទូទាំងសហរដ្ឋសហរដ្ឋអាមេរិកត្រូវបានផ្សារភ្ជាប់នៅយប់នេះ។ យើងធ្វើការស្វាគមន៍ឡើងលើនិងចុះក្រោមឆ្នេរសមុទ្រខាងលិចពីរ៉ាន់យូររ៉ែរហូតដល់ទីក្រុង ទីជូណា ប្រទេសមិកស៊ិក។ តាមរយៈសាន់ចូស ឡូសអេនដេលេស។ ក្រុមទាំងអស់នៅទីនោះយើងស្វាគមន៍អ្នកមកពី ស្រ្វីវែត។ ហើយក៏ នៅតាមផ្លូវនៅព្រឹសកូដ អារីហូណា ទៅក្រុមដែលប្រមូលផ្តុំគ្នានៅទីនោះ ដែលរង់ចាំព្រះអម្ចាស់យើងធ្វើការសួរសុខទុក្ខដល់អ្នកនិងទៅតុកសុនសៀវភៅវីស្តាផងដែរ។ តាមផ្លូវទៅញូវយ៉កឡើងនិងនៅទូទាំងប្រទេស សូមព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរដល់អ្នករាល់គ្នា។ សូមជូនពរអ្នកនៅទីនេះយប់នេះ រដ្ឋចំណាស់មួយដ៏ស្រស់ស្អាតនៃរដ្ឋ ល្វិសសៀនណា ដែលជាកន្លែងដែលវាហាក់ដូចជាផ្ទះទីពីរសម្រាប់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំ...

11 អ្នកដឹងទេ អ្នកនៅញូវយ៉កអ្នកដឹងទេ ខ្ញុំដូចជាចង់សើចចំពោះអ្នកបន្តិចពីវិធីដែលអ្នកនិយាយ។ ខ្ញុំនៅឯផ្ទះយប់នេះ។ មែនហើយ។ អ្នករាល់គ្នានៅទីនេះអ្នកដឹងទេពួកគេបាននិយាយថា “ស្ត្រីបងប្រុសហាមហាំ។ អ្នកនាំបងស្រីប្រាណាហាំនិងក្មេងៗទាំងអស់មកមើលពួកយើង” អូខ្ញុំអើយ! វាធ្វើឱ្យខ្ញុំមានអារម្មណ៍ណាស់។ នោះជាកាសាអង់គ្លេសពិតសម្រាប់ខ្ញុំ។ មិនព្រងើយកន្តើយនឹងអ្នកនៅភាគខាងកើតនិងខាងជើងនិងកន្លែងផ្សេងគ្នា។ ប៉ុន្តែអ្នកដឹងទេខ្ញុំគិតថាខ្ញុំទើបតែកើតមក ហើយត្រូវតែនៅតាមផ្លូវនោះ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំចូលចិត្តវា។ វាជាកាសាអង់គ្លេសពិតប្រាកដ។

12 ខ្ញុំធ្លាប់នៅឯអាហារពេលព្រឹកជាមួយក្រុមធុរកិច្ចនៅទីនេះ មិនយូរប៉ុន្មានទេហើយពួកគេបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះយើងនឹងឈរច្រៀងចម្រៀងជាតិ” ហើយខ្ញុំបានឈរឡើងនិយាយថា “សម្រាប់ផ្ទះគេនគាត់របស់ខ្ញុំដែលនៅឆ្ងាយ” មែនហើយសម្រាប់ខ្ញុំនោះគឺក្មេងជាតិ។ នោះហើយជាអ្វីដែលខ្ញុំបានដឹងអំពីវា។ ដូច្នេះ យើងសូមផ្ញើការស្វាគមន៍។ ហើយឥឡូវនេះទៅ...

13 ខ្ញុំជឿថាពួកគេនឹងព្យាយាមផ្សាយអាហារពេលព្រឹក អាហារពេលព្រឹករបស់ក្រុមធុរកិច្ចនៅព្រឹកថ្ងៃសៅរ៍។ បងប្រុសគ្រីននឹងប្រាប់អ្នក ព្រោះគាត់កាន់ជាប់មីក្រូហ្វូននៅទីនោះឥឡូវនេះ។ ដូច្នេះគាត់នឹងប្រាប់អ្នកពីពេលវេលាអាហារពេលព្រឹកចាប់ផ្តើមនៅម៉ោងប៉ុន្មាន ហើយរាល់យប់ម៉ោងប៉ុន្មានដើម្បីបើកស្តាប់សូមអរគុណអ្នកដោយបាន។ អធិស្ឋានសម្រាប់យើង។

14 ឥឡូវនេះ ដើម្បីជួបប្រជុំក្នុងតំបន់នៅទីនេះ និងរោងឧបោសថបងប្រុសដែក ខ្ញុំនឹងសួរអ្នកនៅយប់នេះ។ ក្នុងនាមខ្ញុំនឹងទៅផ្តល់សារថ្លែងអំណរគុណរបស់ខ្ញុំ នៅទូទាំងប្រទេសនៅរាត្រីនេះ ដល់ពួកយើងក្រុមជំនុំក្នុងតំបន់ដែលដើរតាម ព្រះរាជសារ។ នៅក្នុងនេះខ្ញុំ—ខ្ញុំប្រហែលជានិយាយវែង។ ហើយបន្ទាប់មក ម្តងទៀតខ្ញុំអាចបង្រៀនគោលលទ្ធិមួយចំនួន។ បើដូច្នោះមែន អ្នករាល់គ្នាមិន យល់ស្របនឹងវាទេ...

15 ដូចអ្វីដែលខ្ញុំតែងតែនិយាយអំពីការបរិភោគនំឈើ “ពេលខ្ញុំទំពាដល់គ្រាប់ខ្ញុំ មិនខ្លាក់សាច់វាចោលទេ ខ្ញុំបោះគ្រាប់ចេញ ពេលខ្ញុំទំពាដល់គ្រាប់។”

16 ដូច្នោះប្រសិនបើខ្ញុំចង់និយាយអ្វីមួយនៅយប់នេះ ខ្ញុំ...ខ្ញុំមិនអីទេ ហេតុផល មួយដែលខ្ញុំបានយកការអញ្ជើញនេះនៅយប់នេះ ដើម្បីនៅទីនេះនាំយកសារ ថ្លែងអំណរគុណរបស់ខ្ញុំ ដល់ទូទាំងប្រទេស គឺដោយសារតែបងប្រុសដែកតែងតែ បើកទ្វាររបស់គាត់ដោយសេរី ហើយនិយាយថា “ផ្សាយអ្វីដែលចេញពីចិត្តរបស់ អ្នក។ ដូច្នោះខ្ញុំមានអារម្មណ៍ពិតប្រាកដដូចនៅផ្ទះ។

17 ដូច្នោះវាអាចថានៅទីនេះ ក្នុងការប្រជុំមូលដ្ឋាននៅទីនេះ ជាមួយបងប្រុសដែក អាចមានអ្នកដឹកនាំនិងមនុស្សមួយចំនួនដែលនឹងមិនយល់ស្របជាមួយគោល លទ្ធិ។ ជាធម្មតាខ្ញុំមានសុំដើរធម៌មិននិយាយពីគោលលទ្ធិនៅលើតុអធិប្បាយរបស់ អ្នកដែលបានអញ្ជើញខ្ញុំអោយមកនិយាយជំនួសគាត់ទេ។ ដូច្នោះ បន្ទាប់ពីយប់ នេះ ខ្ញុំគិតថា ខ្ញុំនឹងអធិស្ឋានអោយអ្នកជម្ងឺនិងធ្វើកម្មវិធីទៀងទាត់។ ប៉ុន្តែខ្ញុំគិតថា ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកឱ្យដឹងជាមុនថាប្រសិនបើមានអ្វីដែលខ្ញុំនិយាយដែលអាចថាមិន យល់ស្រប ហេតុអ្វី គ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យវាទៅឱ្យផុតពីខ្ញុំទៅ ខ្ញុំគិតថា បើមិនដឹងល្អ ជាង។ ហើយសូមអធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំផង។

18 ដូច្នោះឥឡូវនេះសូមឱ្យយើងបើកទៅព្រះបន្ទូលនៅដំពូកមួយនៅទីនេះ។ ខ្ញុំចង់បើកទៅខយោង ច្រើនកន្លែង នៅយប់នេះពីព្រោះខ្ញុំមានបទគម្ពីរនិង កំណត់ចំណាំតិចតួចសរសេរនៅទីនេះក្នុងថេបល្លេត។

19 ខ្ញុំចាំថាជាលើកដំបូងដែលខ្ញុំឡើងលើវេទិកានៅរោងឧបោសថជីវិតកាលពី ២០ ឆ្នាំមុន។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនចាំបាច់សរសេរបទគម្ពីរនិងឯកសារយោងរបស់ខ្ញុំទេ។ ពេលនោះខ្ញុំមានអាយុក្មេងជានេះ២០ឆ្នាំ។ ប៉ុន្តែឥឡូវខ្ញុំបានកន្លងផុតទៅ ២៥ ឆ្នាំ ហើយ ដូច្នោះខ្ញុំ...ជាលើកទី២ហើយ។ ដូច្នោះខ្ញុំ...មិនអាចចាំបានដូចដែលខ្ញុំធ្លាប់ធ្វើ

ពីមុននោះទេ។ ខ្ញុំត្រូវតែសរសេរបទគម្ពីររបស់ខ្ញុំឡើង ហើយពេលខ្លះសង្ខេបអ្វីមួយ ផ្សេងទៀតដែលខ្ញុំចង់និយាយ។

20 ហើយឥឡូវនេះព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរនៅពេលដែលយើងអានចេញពី ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ក្នុងសៀវភៅរ៉ូមជំពូក៧។ ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់បង្រៀនជាលក្ខណៈ មេរៀនសាលាថ្ងៃអាទិត្យ។

21 ខ្ញុំដឹងថាមានមនុស្សកំពុងឈរ។ ហើយនៅឯរោងឧបោសថជាធម្មតានៅជេ ហ្វ្រែសាន់វីលយើងចង់ស្វាគមន៍អ្នកទាំងអស់គ្នានៅយប់នេះផងដែរ ដឹងថាអ្នក បានជាប់នៅទីនោះក្នុងរោងឧបោសថ។ ហើយមើលទៅដូចជាកំពុងនៅឯរោង ឧបោសថយប់នេះ ប្រសិនបើអ្នកនៅទីនេះមនុស្សនៅជុំវិញជញ្ជាំងនិងហៀរ។ ឥឡូវ ខ្ញុំគិតថាអ្នកក៏ជាមនុស្សក្នុងស្ថានភាពនោះដែរ ដែលមាននៅក្នុងផ្នែកមួយនៃ ប្រទេសដែលចូលមករករាជសារនេះ។

22 ឥឡូវនេះយើងនឹងប្រើវាដូចជាមេរៀនសាលាថ្ងៃអាទិត្យ។ ហើយវាមិនត្រូវបាន ដឹកនាំទៅរកអ្វីមួយឬមនុស្សណាម្នាក់ឬអ្វីមួយឡើយ គ្រាន់តែទៅកាន់ក្រុមជំនុំជា រូបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទដែលយើងកំពុងតែព្យាយាមដឹកនាំគំនិតកាន់តែស៊ីជម្រៅ និងគោលបំណងខ្ពស់ជាងនេះដោយជឿថាការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ គឺនៅជិតបង្កើត។ យើងជឿបែបនោះ។ វាជិត២០ឆ្នាំហើយជាលើកដំបូងដែលខ្ញុំ បានមកដល់ស្រីវែជត។ អូ មានរឿងជាច្រើនបានកើតឡើងតាំងពីពេលនោះមក! ឥឡូវនេះយើងកំពុងទន្ទឹងរង់ចាំការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់ នៅក្នុងជំនាន់របស់ យើង។ ខ្ញុំមិនស្វែងរកការរស់ឡើងវិញនៅក្នុងជំនាន់របស់យើងទេ។ ខ្ញុំរកមើលការ យាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់នៅក្នុងជំនាន់របស់យើង។

23 ឥឡូវនេះនៅក្នុងរ៉ូមជំពូក៧ ដោយជឿថាអ្នកមានព្រះគម្ពីរលើកហើយនៅគ្រប់ ទីកន្លែងឥឡូវនេះនៅទូទាំងប្រទេស យើងចង់អានអោយបានជិតដល់។ ឥឡូវនេះ នេះវា...សារនេះចេញពីទីនេះ វាហាក់ដូចជាសំដៅទៅលើការរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍ និងការលែងលះគ្នា ប៉ុន្តែវាមិនមែនទេ។ សម្រាប់ខ្ញុំវាជាទំនាយសម្រាប់ក្រុមជំនុំនៅ ថ្ងៃចុងក្រោយ។ សូមយើងអាន:

ឱបងប្អូនអើយ តើអ្នករាល់គ្នាមិនដឹងទេអី (ជឿតខ្ញុំនិយាយនឹង អ្នករាល់គ្នា ដែលស្គាល់ក្រឹត្យវិន័យ)ហើយ ថាក្រឹត្យវិន័យមានអំណាច លើមនុស្ស ដរាបដល់អស់មួយជីវិត?

ពីព្រោះស្រ្តីណាដែលមានប្តីនៅរស់ នោះជាប់នឹងប្តីដោយសារ ក្រឹត្យវិន័យ ប៉ុន្តែ បើកាលណាប្តីស្លាប់ទៅ នោះបានរួចពីច្បាប់របស់ប្តី ហើយ

ដូច្នោះ កាលប្តីកំពុងរស់នៅឡើយ ប្រើស្រ្តីនោះទៅយកប្តីទៀត នោះ គេសន្មតហៅថាជាស្រីកំផិត តែបើប្តីស្លាប់ទៅ នោះនាងបានរួចពីច្បាប់ នោះហើយ បានជាទោះបីនាងយកប្តីទៀត ក៏មិនបានហៅថាជាស្រី កំផិតឡើយ

យ៉ាងដូច្នោះ បងប្អូនអើយ អ្នករាល់គ្នាក៏បានស្លាប់ពីខាងឯក្រឹត្យវិន័យ ដែរ ដោយសាររូបអង្គនៃព្រះគ្រីស្ទ ដើម្បីឲ្យអ្នករាល់គ្នាបានទៅជាបស់ ផងអ្នកម្នាក់ទៀត ដែលបានរស់ពីស្លាប់ឡើងវិញ ប្រយោជន៍ឲ្យយើង បានបង្កើតផលថ្វាយព្រះ

ដ្បិតកាលយើងនៅខាងសាច់ឈាមនៅឡើយ នោះសេចក្តីវិជ្ជុល របស់អំពើបាប ដែលកើតដោយនូវក្រឹត្យវិន័យ បានបណ្តាលឲ្យអស់ ទាំងអរយវៈ ក្នុងរូបកាយរបស់យើងរាល់គ្នា បង្កើតផលដល់សេចក្តី ស្លាប់

តែឥឡូវនេះ យើងបានរួចពីក្រឹត្យវិន័យហើយ ដោយបានស្លាប់ក្នុង សេចក្តីដែលឃុំឃាំងយើងទុក ប្រយោជន៍ឲ្យយើងបានគោរពប្រតិបត្តិ ដោយវិញ្ញាណដែលបានកែជាថ្មីវិញ មិនមែនតាមតែន័យពាក្យពីបុរាណ នោះទៀតឡើយ។

24 ហើយឥឡូវចូរយើងអធិស្ឋាន។

25 ឱព្រះអម្ចាស់អើយ! យើងទើបតែបានអានអ្វីដែលយើងជឿថាជាព្រះបន្ទូល ដ៏ពិសិដ្ឋនៃព្រះ។ ហើយនោះគឺជាអ្វីដែលយើងកំពុងតែជឿ មិនមែនជាចំណុច តែមួយនៃរឿងនេះឡើយ រហូតដល់អ្វីៗទាំងអស់ត្រូវបានបំពេញ។ ហើយយើង ជឿថាព្រះអម្ចាស់របស់យើងបានប្រាប់យើងនៅក្នុងវិវរណៈជំពូក២២ថា “អស់អ្នក ណានឹងយកពាក្យមួយពីវាប្រាប់ន្តែមួយពាក្យទៅវា ដូចគ្នា ផ្នែករបស់គាត់នឹងត្រូវ យកចេញពីសៀវភៅជីវិតដែរ។”

26 ហើយយើងឃើញថា ដោយការបំភាន់ព្រះបន្ទូលនេះដូចជាសាតាំង បង្ហាញខុសដល់អង្គបណ្តាលឱ្យនាងសង្ស័យព្រះបន្ទូលមួយហើយបានបោះ ជាតិសាសន៍ទាំងមូលចូលទៅក្នុងភាពវឹកវង្គាក់ចុះក្នុងអំពើបាប។ មានតែពាក្យ មួយប៉ុណ្ណោះ!

27 បន្ទាប់មកយើងឃើញនៅក្នុងពាក់កណ្តាលនៃសៀវភៅ ការយាងមករបស់ ព្រះអម្ចាស់នៃយើង និងជាអង្គសង្គ្រោះហើយទ្រង់បានប្រទាននូវឃ្លាដែលទាក់ទង នឹងវាថា “មនុស្សនឹងមិនរស់នៅដោយសារនំប៉័ងតែប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែដោយគ្រប់ ទាំងព្រះបន្ទូលដែលចេញពីព្រះខ្សែរបស់ព្រះជាម្ចាស់វិញ។”

28 បន្ទាប់មកការព្រមានដ៏ឧឡារិកនៅក្នុងសៀវភៅចុងក្រោយនៃការបើកសម្តែង របស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ “អ្នកណាដែលបន្ថែមពាក្យឬដកយកព្រះបន្ទូលចេញគឺ អ្នកនោះនឹងត្រូវដកផ្នែកមួយពីសៀវភៅជីវិតចេញ។”

29 ឱព្រះអង្គអើយ ដោយដឹងថា យើងមានភាពផុយស្រួយ ដោយដឹងថាយើងដើរ លើខ្សែស្រឡាយនៃជីវិត ជាជីវិតរមែងស្លាប់នេះ (មិនដឹងតើពេលវេលាណាដែល យើងនឹងត្រូវកោះហៅទៅឆ្លើយនៅលើទីខ្ពស់នោះទេ) ចូរឱ្យយើង ឱព្រះអម្ចាស់ អើយ សូមដាក់អ្វីៗទាំងអស់នៅក្នុងចិត្តរបស់យើង អ្វីៗទាំងអស់នៅក្នុងគំនិតរបស់ យើង ហើយមើលត្រង់ទៅព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់នៅយប់នេះ ហើយដើម្បីឱ្យទ្រង់មក ហើយបកស្រាយវាជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលដ៏រស់។ សូមប្រោសប្រទានមក។

30 សូមអោយព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះអង្គយាងមកសណ្ឋិតលើយើង ហើយ លាបប្រេងព្រះបន្ទូលក្នុងដួងចិត្តរបស់យើង ដែលយើងអាចចេញពីទីនេះ ល្ងាច នេះ ដើម្បីអោយយើងបានស្វែងយល់កាន់តែច្បាស់អំពីព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ផ្តល់ វាព្រះអម្ចាស់អើយ នោះយើងប្រហែលជាយល់ពីថ្ងៃដែលយើងកំពុងរស់នៅ និង ការរៀបចំនៃព្រះសម្រាប់ប្រជាជនរបស់ទ្រង់នៅក្នុងម៉ោងនេះ ពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ នេះ ហើយជាពេលវេលាដ៏ខ្មៅងងឹតនោះ ឥឡូវនេះយើងកំពុងរស់នៅ។ ព្រះ បានចាក់ប្រេងតាំងយើង មិនត្រឹមតែអ្នកនិយាយប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែថែមទាំងស្តាប់ ទៀតផង។ ហើយរួមគ្នាធ្វើអោយដួងចិត្តរបស់យើងញាប់ញ័រនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះអង្គ។ “ជឿតសេចក្តីកោតខ្លាចព្រះជាដើមចមនៃប្រាជ្ញា។” ឱព្រះវរបិតាអើយ សូមប្រទានរបស់ទាំងនេះដល់យើង កូនសូមវានៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អា ម៉ែន។

31 ខ្ញុំចង់ដាក់ចំណងជើងការកត់សម្គាល់ទាំងនេះដែលខ្ញុំនឹងធ្វើនៅទីនេះនិងបទគម្ពីរមួយចំនួនដែលខ្ញុំចង់តាមដានយ៉ាងជិតដល់នៅពីក្រោយ តាមព្រះហឫទ័យព្រះ—ចំពោះសារៈថ្លៃដ៏អំណរគុណ ដោយចំណងជើងថាការរូបរមដែលមើលមិនឃើញនៃកូនក្រមុំរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ ការរូបរមដែលមើលមិនឃើញនៃកូនក្រមុំរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ វាស្តាប់ទៅមិនដូចជាសារៈថ្លៃដ៏អំណរគុណទេ។ ទោះបីជា បទគម្ពីរណាមួយយើងសូមអរគុណចំពោះវា។

32 ខ្ញុំសូមថ្លែងអំណរគុណដល់ព្រះ ដែលខ្ញុំបានរស់នៅក្នុងគ្រាលំបាកនេះនៃប្រវត្តិសាស្ត្រលោកិយនេះ។ ខ្ញុំមិនដឹងទេថា។ ប្រសិនបើខ្ញុំនឹងនិយាយដូច្នោះគឺមុនគ្រឹះនៃលោកិយនេះ ហើយបើព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់បានដាក់កម្មវិធីអ្វីៗទាំងអស់សម្រាប់ខ្ញុំ ហើយនិយាយមកខ្ញុំថា “ខ្ញុំ—ចង់ឲ្យអ្នកអធិប្បាយ។ ហើយឥឡូវនេះតើសម័យកាលអ្វីដែលអ្នកចង់ទៅអធិប្បាយនៅផែនដី?” ខ្ញុំនឹងជ្រើសរើសយុគសម័យនេះត្បិតខ្ញុំគិតថានេះជាយុគសម័យមាស។

33 ខ្ញុំពិតជាចង់នៅទីនេះក្នុងគ្រានេះនៃដំណើរទស្សនកិច្ចរបស់ទ្រង់នៅផែនដី។ ប៉ុន្តែ នៅតែខ្ញុំគិតថាពេលនេះកាន់តែប្រសើរជាងពេលវេលានោះ ពីព្រោះវាជាពេលវេលាដែលទ្រង់នឹងយាងមកទទួលមនុស្សដែលទ្រង់បានលោះ ហើយជិតដល់ថ្ងៃរស់ឡើងវិញ នៅពេលដែលអ្នកដែលបានលោះទាំងអស់នឹងមកដល់។ តើអ្វីទៅជាឱកាសដ៏រុងរឿងដែលយើងមានដើម្បីនិយាយទៅកាន់មនុស្សស្លាប់ពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ! យើងត្រូវបានចាប់អារម្មណ៍អំពីវា។

34 ហើយយើងដឹងថាប្រវត្តិសាស្ត្រត្រូវបានបញ្ចប់។ ប្រវត្តិសាស្ត្រលោកិយនឹងមានចប់ឆាប់ៗនេះហើយ យើងនឹងឈានទៅរកថ្ងៃថ្មីមួយទៅសហស្សវត្សរ៍ដ៏អស្ចារ្យ។ ដែលក្នុងនាមជាអ្នកជឿម្នាក់ ខ្ញុំជឿលើ...លើសហស្សវត្សរ៍ ការគ្រងរាជ្យមួយពាន់ឆ្នាំជាមួយព្រះគ្រីស្ទ មួយពាន់ឆ្នាំនៅលើផែនដី ការត្រឡប់មកវិញខាងរូបកាយរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ដើម្បីទទួលយករូបកាយមនុស្សម្នាក់ដែលមានសិរីល្អតាមរយៈការសំអាតឈាមរបស់ទ្រង់។

35 លោកប៉ូលនៅទីនេះកំពុងផ្តល់ការពន្យល់មួយនៅក្នុងបទគម្ពីររបស់យើងអំពីច្បាប់និងព្រះគុណនិងបង្ហាញវាដូចជាអាពាហ៍ពិពាហ៍និងការរំលែងលះ។ ការអនុម័តនេះគឺត្រូវបានផ្សព្វផ្សាយដោយកម្រណាស់ ពីព្រោះវាទាក់ទងនឹងអាពាហ៍ពិពាហ៍និងការរំលែងលះ។ ប៉ុន្តែវាក៏ទាក់ទងនឹងចំណែកអាពាហ៍ពិពាហ៍និង

ការរំលងលះធំជាងនេះដែរ អំពីរបៀបដែលគាត់ព្យាយាមរៀបចំនៅទីនេះ ក្នុងនាម
ជាក្រុមជំនុំយើងមិនអាចរៀបការជាមួយលោកិយ ហើយលោកិយជាមួយព្រះគ្រីស្ទ
ក្នុងពេលតែមួយបានទេ ហើយ—ហើយមានភាពស្របច្បាប់និងត្រឹមត្រូវអំពីវា ជាង
ស្ត្រីដែលរស់នៅជាមួយសាហាយខណៈពេលដែលនាងមានជីវភាពជាមួយប្តី។
ហើយខ្ញុំមានគំនិតផ្ទាល់ខ្លួនខ្ញុំ ហើយខ្ញុំជឿថាអ្វីព្រះគម្ពីរនិយាយគឺជាសេចក្តីពិត។

36 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំជឿលើជំនឿរបស់ខ្ញុំថា វាលាតត្រដាងមួយនៃព្រះអាថ៌កំបាំងដ៏
អស្ចារ្យនៃការព្យាករណ៍។ ហើយខ្ញុំសង្ឃឹមថាព្រះអម្ចាស់នឹងជួយយើងយប់នេះ
ដូចដែលយើងបានផ្តល់ឱ្យមនុស្សដែលកំពុងរង់ចាំនៅទូទាំងប្រទេស។

37 វាត្រូវបានគេនិយាយ ពេលមួយ (ខ្ញុំកំពុងអាន នៅពេលដែលខ្ញុំកំពុងសរសេរ
កំណត់ត្រាសម្រាប់ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាចចាំសៀវភៅដែលមាននៅក្នុងនោះទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំ
ប្រាកដថានេះជាការត្រឹមត្រូវ) ថា (សៀវភៅមួយក្នុងចំណោមសៀវភៅដែលខ្ញុំបាន
អាន គឺលោក ម៉ូឌី វេច) លោកម៉ូឌី នៅឈើកាហ្គោ យើងមានក្រុមជំនុំស្តាប់ដ៏ធំនៅ
ឈើកាហ្គោផងដែរនៅយប់នេះ) នោះលោកម៉ូឌី បន្ទាប់ពីអានរួម ៧ បានរត់ទៅតាម
ផ្លូវ ហើយមនុស្សទីមួយដែលគាត់បានជួប គាត់បាននិយាយទៅកាន់គាត់ថា “តើ
អ្នកស្គាល់ព្រះគុណទេ?”

បុរសនោះឆ្លើយថា “ព្រះគុណអ្នកណា?”

លោក ម៉ូឌីបាននិយាយថា “ព្រះគុណរបស់ព្រះ”

38 ដូច្នោះ វាពិតជាអំភើបណាស់នៅពេលដែលគាត់បានឃើញពីអ្វីដែលព្រះគុណ
បានញែកយើងចេញពីក្រីក្រវិន័យ ហើយតើព្រះគុណមានតួនាទីយ៉ាងដូចម្តេច?
មែនហើយ ឥឡូវនេះអ្វីដែលខ្ញុំចង់ធ្វើគឺនៅពេល...ខ្ញុំតែងតែប្រាប់ប្រជាជននៅពេល
ខ្ញុំឆ្លងកាត់ត្រើយម្ខាង ខ្ញុំចង់ក្រោកឈរឡើងច្រៀង

ព្រះគុណអស្ចារ្យ! ជាសព្វពិរោះ
ដែលប្រោសមនុស្សយ៉ាងដូចខ្ញុំ!
ព្រះគុណ ព្រះគុណដ៏មានតម្លៃ!
បន្ថែមព្រះគុណទៅទៀត!

39 “ដោយសារព្រះគុណនោះយើងបានសង្គ្រោះ។ មិនមែនដោយអ្វីដែលយើង
អាចធ្វើបានទេ។” អ្វីក៏ដោយដែលយើងធ្វើមិនត្រូវបានរាប់បញ្ចូលសម្រាប់យើង

ទេ។ ព្រះគុណគឺជាអ្វីដែលជួយសង្គ្រោះយើង។ “ដោយព្រះគុណគឺអ្នកបានសង្គ្រោះតាមរយៈសេចក្តីជំនឿ។”

40 ខ្ញុំអាចបន្ថែមទៅស្ត្រីម្នាក់នេះ ប្រុស ខ្ញុំអាចដាក់នាងនៅក្នុងព្រះគម្ពីរផងដែរ ដែលត្រូវបានគេហៅថាជាស្ត្រីដែលត្រូវបានជ្រើសរើស ជាកញ្ញាប្រុសដែលខ្ញុំចង់និយាយ។ អ្នកដឹងទេព្រះគម្ពីរបានប្រកាសថា “ស្ត្រីដែលបានរើសតាំង” បើអ្នកសម្គាល់ឃើញពាក្យ “រើសតាំង” មកពីពាក្យ “ស្ត្រីដែលបានរើសតាំង” ស្ត្រីម្នាក់ក្នុងចំណោមស្ត្រីផ្សេងទៀតត្រូវបានជាប់ឆ្នោត។

41 ដូចជាស្ត្រីព្រហ្មចារីដែលបាននាំយករាងកាយរបស់ព្រះនៅលើផែនដី។ នាងជាស្ត្រីដែលត្រូវបានជ្រើសរើស។ ព្រះបានជ្រើសរើសម៉ារី។

42 ហើយព្រះក៏បានជ្រើសរើសស្ត្រីដែលបានរើសតាំងដែលជាកូនក្រមុំរបស់ទ្រង់។ នាងជាប់ឆ្នោត។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាយើងជាសមាជិកនៃយប់នេះនៅទូទាំងលោកិយក៏ដូចគ្នា។

43 ឧទាហរណ៍នៅទីនេះ បានបង្ហាញទំនាក់ទំនងរបស់កូនក្រមុំនឹងព្រះគ្រីស្ទស្ត្រីដែលត្រូវបានជ្រើសរើស និងរបៀបដែលនាងត្រូវបាននាំទៅឯទ្រង់។ ដែលជាកន្លែងដែលនាងនឹងមក និងរបៀបដែលនាងនឹងត្រូវបាននាំទៅឯទ្រង់។ ក្រុមជំនុំនៅទីនេះ ក្នុងឧទាហរណ៍ដែលយើងមាននៅក្នុងទិដ្ឋភាពត្រូវបានបង្ហាញដោយស្ត្រី ដែលស្ត្រីម្នាក់គឺតែងតែជាប្រភេទនៃក្រុមជំនុំ ព្រោះក្រុមជំនុំត្រូវបានគេចាត់ទុកថាជាកូនក្រមុំ។ កូនក្រមុំ នាងគឺជាកូនក្រមុំរបស់ព្រះអម្ចាស់ព្រះយេស៊ូវជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។

44 ជានិច្ចកាលប្រសិនបើអ្នកមើលមើលលក្ខន្តិកៈនិងការប្រព្រឹត្តរបស់ស្ត្រី ហើយអ្នកនឹងឃើញកន្លែងដែលក្រុមជំនុំនៅ។

45 ឥឡូវនេះនេះការកត់សម្គាល់មួយចំនួនទាំងនេះហាក់ដូចជាចម្លែកចំពោះអ្នកប៉ុន្តែវាជាការបន្ថែមទៅនឹងសារដែលខ្ញុំមានពីព្រះអម្ចាស់ដែលខ្ញុំកំពុងព្យាយាមប្រាប់ទៅកាន់ប្រជាជន។ ឃើញទេ? អ្នកមើលអ្វីៗទាំងអស់នៅក្នុងធម្មជាតិ របៀបដែលធម្មជាតិកើតឡើង ហើយមើលវា។ វាដំណើរការយ៉ាងប្រាកដជាមួយឯកសារខាងវិញ្ញាណផងដែរ។

46 ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកនឹងឃើញអាកប្បកិរិយារបស់ស្រ្តីនៅក្នុងលោកិយ សព្វថ្ងៃនេះ សូមមើលការប្រព្រឹត្តរបស់ក្រុមជំនុំនៅលោកិយសព្វថ្ងៃនេះ។ គ្រាន់តែ មើល។ ជាការពិត ឥឡូវនេះវាក៏មានឥរិយាបថនៃកូនក្រមុំខាងវិញ្ញាណផងដែរ។ ដែលជាក្រុមជំនុំ ឃើញទេ? ពីព្រោះដែលហៅថាធម្មជាតិ អះអាងថាជាកូនក្រមុំ។

47 ឥឡូវ ខ្ញុំសូមនិយាយម្តងទៀតចំពោះការប្រជុំនៅមូលដ្ឋាន។ កុំមានអារម្មណ៍ មិនល្អសោះឡើយ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំកំពុងនិយាយទៅកាន់គ្រប់ទីកន្លែងនៅទូទាំងប្រទេស ទៅអ្វីដែលខ្ញុំគិតថា ស្រ្តីដែលបានជ្រើសរើស។ ដូច្នេះបើមានអ្នកដឹកនាំ នៅទីនេះ ដែលមិនយល់ស្របទេ គ្រាន់តែរក្សាសន្តិភាពរបស់អ្នកមួយរយៈសិន។ ឃើញទេ? គ្រាន់តែស្តាប់។

48 កត់សំគាល់អត្តចរិកនេះ។ នៅពេលអ្នកឃើញស្រ្តីគ្រាន់តែបន្តដំណើរទៅមុខ ទៀត ទាស់ទែងគ្នា ធ្វើអ្វីដែលពួកគេចង់ធ្វើ សូមមើល ក្រុមជំនុំគឺធ្វើដូច្នោះឯង។ កត់សម្គាល់។

49 ប៉ុន្តែមើល នៅពេលដែលកូនក្រមុំខាងវិញ្ញាណ នៅពេលដែលនាងចាប់ផ្តើម មានការរស់ឡើងវិញ នៅពេលនាងចាប់ផ្តើមត្រឡប់មកវិញ ហើយតម្រង់ដូរខ្លួនឯង ក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ សូមមើលម្តងទៀត សូមមើល តើព្រះគម្ពីរបានចែង យ៉ាងដូចម្តេចនៅពេលនោះ នឹងមានព្រះរាជសារមកចាប់កូនក្រមុំនោះ ស្រ្តីម្នាក់ ដែលបានជ្រើសរើស។

50 ព្រោះលោកិយនេះជាមេកំណាច សាតាំងដែលបានបោកបញ្ឆោតកូនក្រមុំ ដំបូងបង្អស់។ ធ្វើបាបប្រឆាំងនឹងព្រះដោយមិនជឿលើព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់...

51 ហើយឥឡូវនេះ នៅថ្ងៃនេះ ដូចដែលយើងឃើញធម្មជាតិក្រុមជំនុំ នៅក្នុង បញ្ហារបស់អ្នក ដំណឹងល្អបន្តទៅមុខឆ្ងាយពីព្រះបន្ទូល នៅក្នុងសង្គមដំណឹងល្អ យើងឃើញថាស្រ្តីនៃលោកិយ តាមដងផ្លូវ សមាជិកទាំងនេះកំពុងដឹកដៃគ្នាក្នុង បរិយាកាសតែមួយ។ អ្នកមិនអាចប្រាប់ពួកគេបានទេ។ ពួកគេបានបាត់បង់នូវវាល់ ស្មារតីនៃសុដីរំធានទៅ។ ឃើញទេ? នោះជារបៀបដែលក្រុមជំនុំមាន។ ហើយអ្នក អាចមើលវាត្រង់ទៅក្រុមប្រឹក្សា គ្រាន់តែដូចអ្វីនៅក្នុងលោកិយ និងត្រឹមត្រូវចូលទៅ ក្នុងទីក្រុងរ៉ូម ពិបាកដូចដែលវាអាចទៅមើល ព្រោះវាត្រូវបានព្យាករណ៍។ ហើយគឺ បែបនោះ។ នោះជាឥរិយាបថរបស់នាង។

52 ប៉ុន្តែបន្ទាប់មកសូមមើលទៅកាន់ពួកជំនុំខាងដំបូងណាម្នាក់ទៀត តើក្រុមនោះយ៉ាងដូចម្តេច មនុស្សដែលគេហៅថាអ្នករើសតាំងតាមរយៈការរឹកជុំសុំ។ នៅម៉ោងនិទានលូដេវ៉ាបានកើតឡើងតាមរបៀបដូចគ្នានៅក្នុងការកែទម្រង់។ វាបានកើតឡើងដូចគ្នានូវរឿងនៅក្នុងសម័យរបស់ចនវេសលី។ វាបានកើតឡើងដូចគ្នានៅការចាប់ផ្តើមដំបូងរបស់ពេនទេកុស្ត។ ពួកគេបានទម្លាក់ស្ត្រីជាមួយនឹងព្រះបន្ទូល ហើយបន្ទាប់មកពួកគេរសាត់ទៅឆ្ងាយ។ នៅទីនោះនាងត្រលប់មកវិញចូលទៅក្នុងភាពរីករវា។ ប៉ុន្តែនៅពេលនោះហើយដែលប្រជាជនបានត្រៀមខ្លួនរួចជាស្រេចដើម្បីតម្រង់ជួរនៅទីនោះ គឺជាសារមួយចេញមកហើយពួកគេតម្រង់ជួរជាមួយវា។

53 លោកលូដេវ៉ាគឺជាអ្នកនាំសារនៃថ្ងៃនៃការរាប់ជាសុចរិត ហើយក្រុមជំនុំតម្រង់ជួរជាមួយវាមនុស្សមួយចំនួន។ អ្នកនៅសេសសល់ ពួកគេនៅបន្តទៀត។ វេសលីបានមកជាមួយនឹងការរាប់ជាបរិសុទ្ធ ក្រុមជំនុំបានតម្រង់ជួរជាមួយវា។ ពេនទេកុស្តបានមកជាមួយនឹងការស្តារឡើងវិញនូវអំណោយទានទាំងឡាយ ក្រុមជំនុំបានតម្រង់ជួរជាមួយវា។ ជាមួយការជ្រើសរើសនៅថ្ងៃនោះ ហើយបន្ទាប់មកបានរសាត់ទៅឆ្ងាយ បានត្រឡប់មកវិញនៅក្នុងនិកាយ ហើយបានចេញទៅក្រៅជាមួយពួកគេទាំងអស់ ពួកគេនៅតាមបណ្តោយបន្ទាត់។

54 ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែសូមអ្នកសម្គាល់ នៅពេលដែលមនុស្សចាប់ផ្តើមព្យាយាមស្របជាមួយព្រះបន្ទូល មានសារថ្មីពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះតម្រង់ទៅប្រជាជន។ ហើយពួកគេចាប់យកសារនោះ ហើយតម្រង់ជួរឡើង។ មានតែនៅក្នុងព្រះទេ...យើងមានវា។

55 យើងមានគ្រួសារ។ គ្រប់គ្រួសារទាំងអស់នៅទីនេះមានទម្លាប់បែបនេះ។ ពេលខ្លះអ្វីគ្រប់យ៉ាងនឹងដំណើរការល្អសម្រាប់អ្នកអស់រយៈពេលជាច្រើនឆ្នាំ។ បន្ទាប់មក ស្របពេលជាមួយគ្នានោះ អ្នកនឹងប៉ះប្រយោជន៍មួយ ដែលយើងនិយាយវាច្រើនដងនៅភាគខាងត្បូងនេះថា “ពេលណាភ្លៀង ធ្លាក់មក វាហូរ” ហើយអ្វីៗទាំងអស់ក៏ខុសដែរ។ អ្នកកំពុងឆ្លងកាត់ពេលយប់។ បន្ទាប់មកមានពេលថ្ងៃបន្ទាប់មកពេលយប់។ អ្វីៗដំណើរការជាបន្តបន្ទាប់។

56 ហោរា ប៉ូល នៅទីនេះកំពុងតែនិយាយថា ស្ត្រីមិនអាចរៀបការម្តងទៀតបានទេ រហូតដល់ប្តីដំបូងរបស់នាងបានស្លាប់។ នាងមិនអាចរៀបការម្តងទៀត

បានទេ ដរាបណាប្តីដំបូងរបស់នាងនៅរស់ ទោះកាលៈទេសៈណាក៏ដោយ។ នាងត្រូវតែនៅលីវដរាបណាប្តីដំបូងរបស់នាងកំពុងនៅរស់។ ហើយប្រសិនបើនាងគួរតែធ្វើអំពើបាបបែបនេះ “នាងនឹងត្រូវគេហៅថាជាស្រីកំផិត” ខ្ញុំកំពុងនិយាយពីធម្មជាតិឥឡូវនេះជាមួយខាងវិញ្ញាណ។ ប្រសិនបើស្រ្តីនេះនឹងប្រព្រឹត្តអំពើបាបបែបនេះ បន្ទាប់មកនាងត្រូវបានគេសម្គាល់ថាជា “ស្រីកំផិត” ប្រសិនបើនាងមានប្តីពីរនាក់នៅពេលតែមួយ។ ដូច្នេះ នាងត្រូវបានដកហូតសិទ្ធិរបស់នាងទៅកាន់ព្រះនៃស្ថានសួគ៌ដោយទង្វើដូច្នេះ។ នាងប្រាកដជាមាន។ នាងគឺជាមនុស្សដែលត្រូវគេបោះបង់ចោលពីការថែរក្សារបស់ព្រះ យោងទៅតាមបទគម្ពីរដែលខ្ញុំទើបតែបានអាន។

57 ដូច្នេះគឺជាក្រុមជំនុំ នៅពេលដែលនាងព្យាយាមបញ្ចូលគោលជំនឿនិងនិកាយជាមួយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ នាងមិនអាចរៀបការជាមួយនិកាយបានទេ នាងធ្វើជាកូនក្រមុំរបស់ព្រះគ្រីស្ទក្នុងពេលតែមួយ។ នាងត្រូវតែស្លាប់ម្ខាងរឺក៏អត់មានផ្សេងទៀត។ ច្បាប់និយាយដូច្នេះទៅទីនេះ។ មានច្បាប់ជាច្រើននៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ហើយនោះជាច្បាប់របស់ទ្រង់ ប៉ុន្តែនិយាយដូចគ្នានៅទីនេះ។ នាងមិនអាចរៀបការជាមួយនឹងសាសនារបស់លោកីយ ហើយធ្វើជាកូនក្រមុំរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ដោយសារតែនាង...មួយគឺជួយនឹងមួយផ្សេងទៀត។ ឥឡូវចាំថា

និយាយថា “យើងជឿរឿងនេះប៉ុន្តែយើងមិនជឿរឿងនោះទេ”

58 ប្រសិនបើអ្នករៀបការជាមួយព្រះគ្រីស្ទ ព្រះគ្រីស្ទគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ នៅយ៉ូហានជំពូក១បាននិយាយថា “កាលដើមដំបូងមានព្រះបន្ទូល ហើយព្រះបន្ទូលគង់នៅជាមួយព្រះ ហើយព្រះបន្ទូលជាព្រះ។ ហើយដូចគ្នាត្រូវបានបង្កើតជាសាច់ឈាមនិងរស់នៅក្នុងចំណោមពួកយើង” ព្រះគ្រីស្ទគឺជាព្រះបន្ទូលដ៏រស់។ ទ្រង់តែងតែជាព្រះបន្ទូល។ ទ្រង់នៅតែជាព្រះបន្ទូល។ ទ្រង់តែងតែជាព្រះបន្ទូល។ ទ្រង់មានតែការបង្ហាញពីលក្ខណៈរបស់ព្រះ ដ្បិតទ្រង់គឺជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។

59 ហើយកូនប្រុសទាំងឡាយគឺជាគុណសម្បត្តិរបស់ឪពុក ហើយដូចអ្នករាល់គ្នាដែរនៅក្នុងហែរូនរបស់ឪពុកអ្នក នៅក្នុងខ្លួនរបស់ឪពុកអ្នក នៅពេលគាត់នៅក្មេងប្រុសអ្នកនៅក្នុងគាត់ហើយ។ តែគាត់មិនអាចប្រកបជាមួយអ្នកបានទេ ព្រោះគាត់

មិនស្គាល់អ្នក។ ប៉ុន្តែបន្ទាប់មកតាមរយៈមូលដ្ឋានគ្រឹះពីម្តាយ អ្នកត្រូវបានបង្កើតឡើងមកលើផែនដី ហើយក្លាយទៅជាបុរសភាពនៃឪពុករបស់អ្នក បន្ទាប់មកគាត់អាចប្រកបជាមួយអ្នក។

60 ហើយអ្នករាល់គ្នាជាបុត្រានៃព្រះនិងបុត្រីនៃព្រះ មុនសូម្បីតែព្រះច័ន្ទផ្កាយឬម៉ូលេគុលក៏ដោយ។ អ្នកគឺជាកូនប្រុសកូនស្រីរបស់ព្រះ ដ្បិតអ្នកគឺគ្រាន់តែជាការបង្ហាញរាងកាយនៃគុណលក្ខណៈដែលនៅក្នុងព្រះតាំងពីដំបូង។ ដ្បិត មានតែទម្រង់មួយនៃជីវិតអស់កល្បប៉ុណ្ណោះ។ ហើយនោះជាអ្នក។ អ្នកមិនដឹងអ្វីអំពីវាទេ។ អ្នកដឹងថាអ្នកមានឪពុកនៅលើផែនដី ប៉ុន្តែអ្នកបានបើកបង្ហាញទៅ... តាមរូបភាពរបស់គាត់។ អ្នកត្រូវបានធ្វើឱ្យដូចរូបរបស់ព្រះ ហើយអ្នកបានសំដែងសម្រាប់សិរីល្អនិងការប្រកបរបស់ព្រះ។

61 ហើយ ដូច្នេះប្រាកដថាហ្សែនរបស់អ្នកត្រូវតែនៅក្នុងឪពុករបស់អ្នក មុនកំណើតធម្មជាតិរបស់អ្នក ហ្សែនខាងវិញ្ញាណរបស់អ្នកត្រូវតែនៅក្នុងព្រះ ពីព្រោះអ្នកបង្ហាញពីលក្ខណៈនៃគំនិតរបស់ទ្រង់មុនគ្រឹះនៃលោកិយ។ ត្រូវហើយ។ គ្មានផ្លូវនៅជុំវិញវាទេ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ឥឡូវនេះ យើងកត់សម្គាល់បន្ទាប់មក ជីវិតនោះស្ថិតនៅក្នុងអ្នក ជីវិតរបស់ព្រះកំពុងស្ថិតនៅក្នុងអ្នក មុនគ្រឹះនៃលោកិយ។

62 ឥឡូវនេះ អ្នកមិនអាចលាយគោលលទ្ធិនិកាយជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលបានទេ ពីព្រោះពួកគេផ្ទុយពីគ្នា។

63 នោះជាអ្វីដែលសាតាំងបានព្យាយាមធ្វើជាមួយបញ្ហារបស់គាត់ទស្សនៈវាចំពោះអេវ៉ា។ វាបាននិយាយថា...វាទទួលស្គាល់ថាព្រះបាននិយាយអញ្ចឹងមែន ប៉ុន្តែវាបាននិយាយថា អ្នកប្រាកដជាមិនស្លាប់ទេ។ ឃើញទេ? ហើយពួកគេជឿវា។

64 នោះហើយជាអ្វីដែលគោលលទ្ធិបានធ្វើ នៅយប់នេះ។ និកាយបានបំបែកមនុស្សចេញពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ តើព្រះយេស៊ូវមិនបានមានបន្ទូលទេនៅពេលដែលទ្រង់ចូលមក “តាមប្រពៃណីរបស់អ្នក អ្នកបានធ្វើបទបញ្ញត្តិនៃព្រះគ្មានឥទ្ធិពលអ្វីដល់មនុស្សទេ?” [ក្រុមជំនុំនិយាយថាអាមែន។] ហើយតាមរយៈគោលលទ្ធិរបស់យើង យើងបានផ្តាច់ការប្រកបរបស់ព្រះអម្ចាស់ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចាក់ប្រេងតាំងព្រះបន្ទូលនៃព្រះដែលនៅជាប់នឹងជំនាន់នេះ។ យើងបានបំបែកប្រជាជន ដោយនិកាយថាពួកគេមិនអាចមានឱកាសមើលឃើញវាបានទេ។

65 ឥឡូវនេះ ព្រះជាម្ចាស់ នៅគ្រប់ជំនាន់ទ្រង់បន្ថែមផ្នែកថ្មីនៃសៀវភៅរបស់ ទ្រង់។ វាទាំងអស់រួមគ្នា។

66 ដូចជាការងាយរបស់ខ្ញុំត្រូវបានសាងសង់ឡើង។ ខ្ញុំបានប្រាប់ថាវាចាប់ផ្តើម នៅក្នុងឆ្នាំខ្នង ប៉ុន្តែមិនមែនជាឆ្នាំខ្នងទាំងអស់ទេ។ វាបានចេញពីឆ្នាំដំនើរនោះ ទៅ...ស្ងួតនិងទៅដៃហើយជើងនិងរបស់ផ្សេងទៀត ហើយវាចេញមកក្លាយជា មនុស្សដែលខ្ញុំមាន។

67 ដូច្នេះព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់បានសម្តែងតាំងពីដំបូងមក។ ហើយទីបំផុតទ្រង់ បានលេចមកដូចជាព្រះយេស៊ូវ ជាព្រះវរបិតា។ បន្ទាប់មកទ្រង់បានលេចមក ជាព្រះបុត្រានៅក្នុងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ឥឡូវនេះទ្រង់បានបង្ហាញខ្លួនជាព្រះ ជា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ នេះជាព្រះតែមួយគ្រប់ពេលមានការសម្តែងបីយ៉ាង ដែលជា —ព្រះតែមួយ។

68 ឥឡូវនេះ យើងរកឃើញនៅក្នុងនេះថាជំនាន់នីមួយៗព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់បាន ចាត់វិធានការរបស់ទ្រង់ ជាព្រះបន្ទូលតាំងពីដំបូង។

69 ដូចជាការវិវត្តន៍បានកើតឡើង។ ដូចគ្នានឹងរឿងដំបូងដែលព្រះបានបង្កើត ប្រហែលជាគឺ...និយាយបានថា ទ្រង់បានបង្កើតជីវិតក្នុងស្រ្តីដំបូង។ បន្ទាប់មក ទ្រង់បង្កើតជីវិតសត្វ បន្ទាប់មកទៀត។ ទ្រង់បានបង្កើតជីវិតមនុស្ស។ បន្ទាប់មកជា ប្រភេទនៃការវិវត្តកើនឡើងខ្ពស់។

70 ដូច្នេះវាបាននៅក្នុងព្រះនិងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់។ ការកែទម្រង់នៅក្រោមលូ ជើងការ...ទាញកូនក្រមុំរបស់ទ្រង់ចេញ។ ឥឡូវ ទ្រង់កំពុងតែបង្កើតកូនក្រមុំរបស់ ទ្រង់។ យុត្តិកម្មនៅក្រោមលូជើង ការរាប់ជាបរិសុទ្ធនៅក្រោមវេសលី ជាដើមរៀងមក អ្នកឃើញទេ? ទ្រង់ជាការវិវត្តន៍នៃព្រះវិញ្ញាណ ត្រូវបានផ្តល់ឱ្យកាន់តែច្រើនឡើង "ពីព្រោះរូបកាយកំពុងតែកសាងចូលមកឯក្បាលដែលជាព្រះគ្រីស្ទ រាងកាយរបស់ ព្រះគ្រីស្ទ។"

71 ឥឡូវនេះ នាងក្នុងនាមជាស្ត្រីម្នាក់ ប្រសិនបើនាងបានរៀបការជាមួយ ព្រះគ្រីស្ទ ជាព្រះបន្ទូល នាងមិនអាចរៀបការជាមួយនិកាយក្នុងពេលតែមួយ បានទេ ដ្បិតនាងបានចងដោយវា។ នាងមិន...អាចរស់នៅជាមួយប្តីទាំងពីរ បានទេក្នុងពេលតែមួយ។ វាផ្ទុយពីមួយទៅមួយ។ មួយគឺព្រះដែលបានបញ្ជូន

មក ហើយម្នាក់ទៀតត្រូវបានបង្កើតឡើងដោយមនុស្ស ដូច្នេះពួកគេជួយពីគ្នា។ បាននិយាយថា “ចូរឱ្យពាក្យរបស់មនុស្សម្នាក់ៗជាពាក្យកុហក ព្រះបន្ទូលអញជាសេចក្តីពិត។” ព្រះមានបន្ទូលដូច្នោះ។

72 ដូចជាទាស់នឹងគ្នាទៅវិញទៅមក ដូចជាក្រឹត្យវិន័យនៃព្រះគុណ គឺដូចជាប៉ុល ដែរនិយាយពីទំនេះ។ ម្នាក់ត្រូវតែស្តាប់ដើម្បីមានម្នាក់ទៀត។ “ហើយប្រសិនបើ នាងព្យាយាមលាយបញ្ចូលគ្នា ពួកគេនឹងត្រូវគេហៅថាជាស្រីកំផិត។” អូ! គិតពី វា។ ញូវយ៉ករដ្ឋអាវិហ្សណាទូទាំងប្រទេសសូមគិតអំពីវា។ ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មាន បន្ទូលថា “ប្រសិនបើនាងព្យាយាមរៀបការជាមួយមនុស្សពីរនាក់ក្នុងពេលតែមួយ នាងនឹងត្រូវគេហៅថាជិតក្បត់។” តើស្រីកំផិតអាចចូលឋានសួគ៌បានទេ? តើព្រះ នឹងរៀបការជាមួយមនុស្សជិតក្បត់? ពិតជាមិនដូច្នោះទេ។ ទ្រង់បានស្នើសុំឱ្យយើង កុំធ្វើវា។ “នាងនឹងត្រូវបានគេហៅថាជាស្រីកំផិត”

73 បន្ទាប់មកកូនៗរបស់នាង ប្រសិនបើនាងជាស្រីជិតក្បត់នោះ កូនៗរបស់នាង ក៏ខុសច្បាប់ដែរ។ ខុសច្បាប់! ខុសច្បាប់ចំពោះអ្វី? មិនមែនទៅកាន់ក្រុមជំនុំទេប៉ុន្តែ ទៅព្រះបន្ទូល។ នាងមិនស្របច្បាប់។ តើអ្វីទៅជាប្រភពនៃវិវិរណៈ ៣នៅទីនេះ នៃ គ្រាពួកជំនុំឡៅឌីសេច្វែចុងក្រោយ! អ្វីដែលជាក្រុមខុសច្បាប់! ជាអ្វីដែលលាយ និកាយឡើង! មិនក្តៅមិនត្រជាក់ អនុវត្តនិងហៅខ្លួនគេជាពួកគ្រីស្ទាន ហើយ បដិសេធព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ “មានទម្រង់នៃភាពជាព្រះ ប៉ុន្តែបដិសេធអំណាច របស់ព្រះ” ដូចដែលពួកវាបាននិយាយថាពួកគេនឹងធ្វើ។

74 អាពាហ៍ពិពាហ៍គឺជាស្ថាប័នចំណាស់ជាងគេបំផុតនៅលើលោកិយ។ អាពាហ៍ពិពាហ៍គឺបានសម្តែងជាលើកដំបូង ហើយបានបង្កើតឡើងនៅក្នុង សួនច្បារអេដេន។

75 ស្ត្រីម្នាក់ត្រូវបានគេប្រគល់ឱ្យនូវអត្តចរិកជាក់លាក់ដែលនាងមិនត្រូវ ស្មោកគ្រោក។ ស្ត្រីម្នាក់ត្រូវបានគេជឿទុកចិត្តលើរឿងនោះ។ គ្មានសត្វណាមួយនៅ លើផែនដីដូចស្ត្រីទេ គ្មានឆ្កែញីទេ ហើយក៏គ្មានស្រីណាដែលត្រូវបានគេទុកចិត្តដែរ ជាមួយនឹងចរិករបស់ស្ត្រី។

76 ស្ត្រីម្នាក់មិនបានសូម្បីតែនៅក្នុងការចាប់ផ្តើម—នៃការបង្កើត ដោយសារតែ ព្រះបានដឹងថានាងនឹងធ្លាក់ចុះ។ ស្ត្រីទាំងអស់ផ្សេងទៀតមិនអាចជិតក្បត់។ នាង គឺជាមនុស្សតែម្នាក់គត់ដែលអាចប្រព្រឹត្តអំពើជិតក្បត់។ បើនាងត្រូវបានធ្វើឱ្យ

ដូចដើមដែលនឹងត្រូវបានច្នៃចេញពីប្រាជ្ញាដ៏អស្ចារ្យរបស់ព្រះ។ ឃើញទេ? នាងត្រូវបានបង្កើតឡើងដោយផលិតផលរបស់បុរស។

77 ប៉ុន្តែដោយសារនាងត្រូវបានបោះទៅខាងនោះ នាងក៏ត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដៃបន្ទុកដ៏ពិសិដ្ឋមកពីព្រះជាម្ចាស់សំរាប់ការលោះ។ នាងមានតួអក្សរដែលនាងមានថាមិនត្រូវស្លោកគ្រោក។

78 ប្រសិនបើនាងចង់ធ្វើបាប នាងនឹងត្រូវស្លោកគ្រោកអស់មួយជីវិត។ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ នាងត្រូវបានអភ័យទោសច្រើន ហើយនាងមិនអាចរាប់ជាសុចរិតបានទេ។ ខ្ញុំនឹងកាន់ចំនុចនោះក្នុងពេលបន្តិចទៀតនេះ។ មានបទគម្ពីរនៅលើនោះពីរបីនាទី។ នាងអាចត្រូវបានលើកលែងទោសសម្រាប់ភាពស្លោកគ្រោករបស់នាង ប៉ុន្តែនាងមិនអាចត្រូវបានរាប់ជាសុចរិតនៅក្នុងជីវិតនេះទេ។ វាតែងតែនៅជាមួយនាង។ សូមកត់សម្គាល់ ឥឡូវនេះ។ នាងត្រូវបានផ្តល់ឱ្យនូវការលើកលែងទោស ប៉ុន្តែមិនបានរាប់ជាសុចរិត។

79 រាងកាយរបស់នាងត្រូវបានប្រគល់ឱ្យនាងដែលជាការទុកចិត្តដ៏ពិសិដ្ឋពីព្រះ។ គ្មានឆ្កែញី គ្មានសត្វស្លាប គ្មានសត្វណានិងសត្វផ្សេងទៀតទេ។ នាងជាមនុស្សតែម្នាក់គត់។ ដោយនាង គឺជា...ហេតុផលដែលវាពិសិដ្ឋ នាងគឺដើម្បីនាំទៅជីវិតចូលទៅក្នុងផែនដី។ រាងកាយរបស់នាងគឺជាមូលដ្ឋានគ្រឹះនៃជីវិត ដូច្នេះហើយហេតុផលដែលនាងផ្តល់ការទុកចិត្តដ៏ពិសិដ្ឋនេះ។

80 ឥឡូវនេះនៅទីនេះគឺជាកន្លែងដែលអ្នកអាចនឹងមិនយល់ស្រប អ្នក ខាងទស្សនៈវិទូ។ នោះហើយជាអ្វីដែលធ្វើអោយសៅហ្មងដល់មនុស្សជាតិទាំងមូលគឺការផិតក្បត់តាំងពីដំបូងមក។ ដំនេករបស់នាងត្រូវបានបំផ្លាញ។ នាងបានបង្កើតកូនភ្លោះទាំងពីរគឺកាអ៊ីននិងអេបិល។ សកម្មភាពមួយ មានក្មេងពីរនាក់។ ស្វែងរកក្នុងបទគម្ពីរ។ អ៊ូ—ហ៊ី។

81 កត់សម្គាល់ ឥឡូវនេះ។ យើងឃើញថារាងកាយរបស់នាងគឺជាកន្លែងគេងហើយដូច្នេះវាជាការជឿទុកចិត្តដ៏ពិសិដ្ឋ កុំឱ្យខូចឱ្យសោះ។ ឥឡូវ ខ្ញុំកំពុងនិយាយឥឡូវនេះ នាំយករឿងនេះទៅជាឧទាហរណ៍ដើម្បីបង្ហាញអ្នកពីកន្លែងដែលក្រុមជំនុំឈរ។ ខ្ញុំមិននិយាយពីស្ត្រីទេ។ ទោះបីអ្នកជាអ្វីក៏ដោយ នោះគឺស្ថិតនៅចន្លោះអ្នកនិងព្រះជាម្ចាស់បូអ្នកដែលជាបុរស។ ប៉ុន្តែខ្ញុំកំពុងនិយាយអំពីក្រុមជំនុំនិងព្រះគ្រីស្ទ។

82 ឥឡូវនេះ នាងត្រូវបានផ្តល់ឱ្យ ដើម្បីនាំមកនូវជីវិតដែលមានតែព្រះទេដែលអាចផ្តល់ឱ្យបាន។ ប្តីរបស់នាងអាចជាអ្នកបង្កស៊ុត ប៉ុន្តែព្រះត្រូវតែបង្កើតជីវិត។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ វាត្រូវតែមកបែបហ្នឹង ជីវិតទាំងអស់ត្រូវតែមកពីព្រះ។ ជីវិតទាំងឡាយត្រូវតែមកពីព្រះ។ វាត្រូវបាននាំមក ហើយនោះជាអ្វីដែលធ្វើឱ្យវាជាអំពើបាប តែជីវិតត្រូវតែបញ្ចេញពីព្រះ។ ទ្រង់ជាអ្នកនិពន្ធនៃជីវិត។ ឥឡូវនេះនាងមានពិសិដ្ឋ...មួយ...

83 ខ្ញុំចង់លើករឿង៣យ៉ាងនៅទីនេះ ដែលនាងមិនត្រូវឃ្នាតឆ្ងាយ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំកំពុងនិយាយ សូមរក្សាក្រុមជំនុំនៅក្នុងចិត្តខណៈពេលដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយរឿងនេះ ចំពោះស្ត្រីធម្មជាតិដូចប៉ូលនៅទីនេះក្នុងជំពូក៧នៃរ៉ូម។

84 នាងមានការជឿទុកចិត្តដ៏សំខាន់នៃគុណធម៌ដែលបានធ្វើចំពោះនាងដោយព្រះអម្ចាស់របស់នាង ជាគុណធម៌ជាក់លាក់។ គ្មានអ្វីផ្សេងទៀតផ្ទុកវាទេ ប៉ុន្តែជាស្ត្រី។ ត្រូវហើយ។ នោះគឺបានប្តេជ្ញាចិត្តចំពោះនាងដោយព្រះ។ នាងមិនត្រូវធ្វើឱ្យខូចគុណធម៌នោះទេ។

85 ប្រសិនបើនាងធ្វើអ្វីខុស នាងត្រូវតែសារភាពចំពោះប្តីមុនពេលដែលគាត់បានយកនាងហើយធ្វើឱ្យវាត្រឹមត្រូវ។ ដូចគ្នានឹងក្រុមជំនុំដែរ ដែលបានរៀបការជាមួយនឹងច្បាប់ ត្រូវចូលមកនៅចំពោះព្រះគ្រីស្ទមុនពេលអាពាហ៍ពិពាហ៍លើកទី២ នាងត្រូវតែសារភាពពីរឿងនោះ។ ប្រសិនបើនាងមិនធ្វើហើយនាងរស់នៅជាមួយប្តីរបស់នាងអស់រយៈពេលដប់ឆ្នាំ ហើយបន្ទាប់មកទើបសារភាព គាត់មានសិទ្ធិដាក់នាងទៅឆ្ងាយ ហើយរៀបការជាមួយស្ត្រីម្នាក់ទៀត។ នោះជាបទគម្ពីរ។ អំពើប្រាសចាកសីលធម៌ខាងផ្លូវភេទ ការរស់នៅមិនស្អាត។

86 “យ៉ូសែប កុំខ្លាចឡើយចូរនាំនាងម៉ារីជាការិយារបស់អ្នកមក ដើម្បីទទួលយកផ្ទៃពោះនៅក្នុងនាងគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ។” គាត់មានគំនិតចង់បោះបង់នាងចោលស្ងាត់ៗ សូមមើលបន្ទាប់ពីគាត់បានភ្ជាប់ពាក្យជាមួយនាងរួចហើយ។ នៅពេលដែលអ្នកភ្ជាប់ពាក្យហើយ ចំពោះព្រះ អ្នកនឹងរៀបការជាមួយនាង។

87 កត់សម្គាល់ ឥឡូវនេះ។ នាងមានការជឿទុកចិត្តដ៏សំខាន់នៃគុណធម៌ដែលត្រូវបានផ្តល់ឱ្យនាង ជឿទុកចិត្តលើនាងដោយព្រះអម្ចាស់។ ព្រះជាម្ចាស់បានប្រទានគុណធម៌នោះដល់នាង។ ដូចវាអញ្ជឹងនៅក្នុងសួនច្បារអេដែននាងអាចនិយាយថា “មែន” ឬ “ទេ” ។ នាងមានភាពពិសិដ្ឋការជឿទុកចិត្តលើភាពជាស្ត្រី

ដែលបានប្តេជ្ញាចិត្តចំពោះនាង ដែលនាងមិនត្រូវបំបែកឡើយ។ នេះភាពជាស្រ្តី ដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយនៅទីនេះ គឺអាកប្បកិរិយារបស់នាងចរិតរបស់នាងនៅក្បែរ មនុស្សប្រុស។ មិនអនុញ្ញាតឱ្យគ្រប់មនុស្សប្រុសនោះទេ...

88 មើលនៅលើអក្រុងទាំងនេះ ហើយមើលតារាភាពយន្តទាំងនេះចើបនិងឱប និងសង្វាស់និងជុំវិញស្រ្តីទាំងនេះ។ ស្រ្តីម្នាក់ធ្វើការនោះគឺជាចរិតមិនល្អ។ នាង អាចនឹងមានគុណធម៌ បើមិនដូច្នោះទេ។ ប៉ុន្តែសូមមើល នៅក្នុងបេះដូងរបស់ នាង...នៅពេលដែលក្រពេញទាំងនោះ ក្រពេញភេទស្ថិតនៅក្នុងបបូរមាត់។ បុរសចើបស្រ្តី គាត់ពិតជាមានជិតក្បត់។ ក្រពេញភេទស្ថិតនៅក្នុងបបូរមាត់ ស្រ្តីនិងបបូរមាត់បុរស។ គាត់អាចចើបនាងនៅលើដៃវាដឹងមិនលាយតាមរយៈ ក្រពេញភេទរបស់ពួកគេទេ។ ប៉ុន្តែការរួមភេទក្រពេញគឺស្ថិតនៅក្នុងបបូរមាត់។ ហើយសូមមើលភាពសមហេតុសមផលទាំងអស់នេះនៅហូលីវូតសព្វថ្ងៃនេះ ក្នុងចំណោមអ្វីទាំងអស់ដែលអិលនិងគួរឱ្យស្រឡាញ់នៅជុំវិញជាមួយស្រ្តីជា ដើម។ ហើយក្មេងស្រីតូចសម្លឹងមើលទាំងអស់នោះ។ កុំឆ្ងល់ពីសីលធម៌របស់យើង វាពុកហើយកខ្វក់អាក្រក់មើល ព្រោះវាដាក់នៅចំពោះមុខក្មេងៗ។ នោះហើយ ។ វា ត្រូវតែជាផ្លូវនោះសម្រាប់ថ្ងៃចុងក្រោយ។

89 ឥឡូវចូររក្សាពួកជំនុំនៅក្នុងគំនិត។ នាងកំពុងចើបហើយអិល ហើយលាយ បញ្ចូលគ្នានៅគ្រប់អ្វីៗទាំងអស់ក្រៅពីព្រះបន្ទូល សូមអោយអារក្សនិងការអប់រំនិង ការស្រាវជ្រាវវិទ្យាសាស្ត្រជាដើម។

90 នៅពេល ដែលវិទ្យាសាស្ត្រការអប់រំអ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺពិតជាផ្ទុយនឹងព្រះ។ ប្រព័ន្ធ អរិយធម៌ទាំងមូលដែលយើងមាននៅពេលនេះគឺពិតជាមានមេប្រឆាំងនិងព្រះ គ្រិស្ត។ ប្រព័ន្ធអប់គឺមេប្រឆាំងព្រះគ្រិស្ត។ អរិយធម៌គឺជាមេប្រឆាំងព្រះគ្រិស្ត។ វាប្រឆាំងនឹងព្រះ។ អ្នកនិយាយថា "ប្រឆាំងនឹងអរិយធម៌?" ព្រះនឹងមានអរិយធម៌ មួយនៃថ្ងៃទាំងនេះ ដែលនឹងគ្មានការទាក់ទងនឹងការស្លាប់ទេ ចូលទៅក្នុងវា។ អរិយធម៌សម័យទំនើបនេះកើតឡើងដោយសាតាំង។ ខ្ញុំនឹងបង្ហាញចំពោះអ្នក បើ ព្រះសព្វព្រះហឫទ័យនៅយប់នេះ ចេញពីព្រះគម្ពីរ។ រឿងទាំងអស់នេះគឺជារបស់ សាតាំង។ អរិយធម៌ថ្មីរបស់យើង នឹងគ្មាននៅក្នុងនេះទេ។

នាងមានភាពជាស្រ្តីដ៏ពិសិដ្ឋ។

91 គ្មានឆ្ងល់ដែលថាបុរសធ្វើចំពោះស្រ្តីតាមវិធីដែលពួកគេធ្វើ គឺដោយសារតែស្រ្តីធ្វើសកម្មភាពនៅជុំវិញបុរសតាមរបៀបដែលពួកគេធ្វើដែរ។ នាងបង្ហាញខ្លួននាងផ្ទាល់នៅទីនេះជាមួយខោខ្លីមួយគូនិងតឹងជាប់ស្បែកនិងសម្លៀកបំពាក់បុរសនិងអ្វីៗនៅតាមផ្លូវបត់ជុំវិញ។ មិនថានាងនិយាយយ៉ាងម៉េចទេ នាងអាចមានគុណធម៌ចំពោះប្តីរបស់នាងតាមដែលនាងអាចធ្វើបាន ប៉ុន្តែចំពោះការមើលឃើញពីព្រះ “នាងជាស្រីកំផិត” “អ្នកណាដែលក្រឡេកមើលស្រ្តីហើយមានតណ្ហាក្នុងចិត្ត នោះគឺបានផិតក្បត់ជាមួយនាងរួចទៅហើយ នៅក្នុងចិត្តរបស់គាត់។” ហើយនាងបានបង្ហាញខ្លួននាងឱ្យក្លាយជាបែបនោះ។

នោះហើយជាអ្វីដែលក្រុមជំនុំបានធ្វើជាមួយលោកិយ។

92 កត់សម្គាល់ ដែលប្តេជ្ញាចិត្តចំពោះនាង គុណធម៌ពិសិដ្ឋ ភាពជាស្រ្តី ហើយបន្ទាប់មក ភាពជាម្តាយដ៏ពិសិដ្ឋគោរពស្វាមីរបស់នាង។

93 មើលទៅថ្ងៃនេះ។ នៅក្នុងទីក្រុងមួយចំនួន ទីក្រុងជាច្រើនពួកគេចែមទាំងមានពិធីជប់លៀងធំ ដែលហៅថាសង្គមសមាជិកក្រុមជំនុំផងដែរ។ ដាក់មួករបស់ពួកគេនៅលើកាំរ៉ូ ពួកគេស្រវឹងហើយយកកូនសោររបស់ពួកគេចូលទៅក្នុងនោះ។ ស្រ្តីម្នាក់ៗទៅរើសកូនសោរចេញពីមួកសម្រាប់បុរសដែលនាងនឹងរស់នៅជាមួយចុងសប្តាហ៍ ពិធីជប់លៀងបែបនេះគ្រប់ប្រភេទ! ដែលខ្ញុំមានរឿងជាច្រើនត្រូវនិយាយនៅទីនេះ ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ ខ្ញុំគ្មានពេលនឹងចូលទៅក្នុងវាឡើយ។ កខ្វក់បែបនេះ!

94 ហើយពួកជំនុំគឺអាក្រក់ណាស់ គឺប្រព្រឹត្តអំពើផិតក្បត់ជាមួយអ្វីគ្រប់យ៉ាងហើយនាងគ្មានអ្វីដែលនឹងត្រូវធ្វើនោះទេ។ នាងគួរតែនៅជាប់ជាមួយព្រះបន្ទូល។

95 អាគារមិនអីទេ។ មន្ទីរពេទ្យមិនអីទេ។ របស់ទាំងអស់នេះមិនអីទេ។ កម្មវិធីអប់រំមិនអីទេ។ យើងត្រូវរស់នៅទីនេះត្រូវអានសរសេរ។ នោះជាសេដ្ឋកិច្ចមួយ។

96 ដូចជាយើងមិនត្រូវបានសន្មត់ថាត្រូវស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ណាមួយទេនៅពេលចាប់ផ្តើម។ ខ្ញុំនឹងអធិប្បាយអំពីរឿងនោះនៅចុងសប្តាហ៍នេះតាមបំណងព្រះហឫទ័យព្រះ។ ប៉ុន្តែយើងត្រូវតែធ្វើការស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ពីព្រោះព្រះបានប្រទានសម្លៀកបំពាក់ដល់យើង។ ប៉ុន្តែនៅដើមដំបូងយើងមិនត្រូវការវាទេ។ យើងត្រូវបានគ្រប់បាំង។

97 ឥឡូវនេះនាងត្រូវបានគ្របបាំងដោយអំពើបាបរបស់នាង។ នាងមិនទាំង
ដឹងថានាងធ្វើបាបទៀតផង។ សូមមើលដូចជានាងគឺនៅពេលនោះ។ ដោយ...
ឥឡូវនេះនាងត្រូវបានគ្របបាំងដោយអារក្ស បន្ទាប់មកនាងត្រូវបានគ្របបាំង
ដោយព្រះ។ ភាពខុសគ្នារបស់វា។

98 ឥឡូវនេះយើងរកឃើញថានាងត្រូវបានផ្តល់ការជឿទុកចិត្តដ៏ពិសិដ្ឋនេះ នាង
មិនត្រូវបែកបាក់ឡើយ ភាពជាស្រ្តី សកម្មភាពមានអត្ថប្រយោជន៍របស់នាង ការចិញ្ចឹម
កូនចៅ ត្រូវគោរពចំពោះប្តីនាង។

99 សព្វថ្ងៃពួកគេយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះវាជាងគ្មានអ្វីនៅក្នុងលោកិយ។ អ្នក
គួរតែមកការិយាល័យរបស់ខ្ញុំនៅពេលណាមួយ ហើយឃើញបុរស យកប្រពន្ធ
របស់ពួកគេ ជាកន្លែងដែលពួកគេព្យាយាមឱ្យបានត្រឹមត្រូវជាមួយព្រះជាម្ចាស់
ហើយសារភាពពីការទាំងអស់ទៅកាន់បុរសដែលពួកគេរស់នៅជាមួយនិងអ្វីៗ
ផ្សេងទៀតចាប់តាំងពីពួកគេរៀបការមកម្ល៉េះ។ “អូ” អ្នកនិយាយថា “នោះ...” ទេ។
នោះជាក្រុមពេនទេកុស្ត អ៊ូ — ហ៊ី។ អ្នកផ្សេងទៀតនឹងមិនធ្វើដូច្នោះទេ។ ដូច្នោះ
វាជា...

100 ខ្ញុំកំពុងនិយាយពីរបៀបដែលវាអាចចេញឆ្ងាយ នៅពេលអ្នកលាយបញ្ចូល
ជាមួយលោកិយ ក្រុមជំនុំនិងរបៀបទាំងអស់និងអ្វីដែលយើងមាន។ យើង
មិនដូចជាពេនទេកុស្តដើមដំបូងឡើយគឺពីយប់។ យើងបានសាត់ចេញពី
កន្លែងណាមួយទៅក្នុងភាពច្របូកច្របល់ដ៏ខ្មៅងងឹត កន្លែងណាមួយហើយ
បាត់បង់។

101 តើអ្វីទៅជាការទុកចិត្តដ៏ពិសិដ្ឋ! អ្វីដែលជាការទទួលខុសត្រូវចំពោះស្រ្តី! ឥឡូវ
សូមមើលហេតុអ្វីបានជានាងជាតំណាងឲ្យប្រភេទនៃក្រុមជំនុំ ដែលមានការ
ទទួលខុសត្រូវដូចគ្នា។ ដូចស្រ្តីមានទំនួលខុសត្រូវខ្ពស់ចំពោះភាពជាម្តាយ និង
គុណធម៌របស់នាងចំពោះប្តី និងក្រុមជំនុំមានទំនួលខុសត្រូវដ៏ពិសិដ្ឋចំពោះ
ការអធិស្ឋាននិងព្រះបន្ទូល និងចំពោះព្រះគ្រីស្ទគឺដូចគ្នានឹងស្រ្តីដែរ។

102 ហើយដូចជាស្រ្តីម្នាក់បានសាត់ចេញទៅតាមបុរសម្នាក់ផ្សេងទៀត។
នៅពេលដែលក្រុមជំនុំរត់ទៅធ្វើតាមកម្មវិធីស្ថាប័នទាំងនេះ និងកម្មវិធីកសាងនិង
សាលារៀនជាដើម។ ខ្ញុំគ្មានអ្វីប្រឆាំងនឹងពួកគេទេ។ ពួកគេមិនអីទេ។ ពួកគេបម្រើ
គោលបំណងរបស់ពួកគេ។ ប៉ុន្តែពួកគេមិនមែន...

103 ព្រះយេស៊ូវមិនដែលមានបន្ទូលថា “ចូរទៅបង្កើតសាលារៀនចុះ” ទ្រង់បាននិយាយថា “ចូរផ្សាយព្រះបន្ទូល”

104 នោះហើយជាកន្លែងដែលពួកគេធ្វេសប្រហែស។ មិនបង្កើតស្ថាប័ន មន្ទីរពេទ្យ និងអ្វីៗជាដើម។ ពួកគេធ្វើនោះមិនអីទេ ប៉ុន្តែនោះមិនមែនជាកាតព្វកិច្ចរបស់ក្រុមជំនុំទេ។ កាតព្វកិច្ចរបស់ពួកគេគឺដើម្បីផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អ ប៉ុន្តែយើងបានធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងក្រៅពីនេះ។ ហើយយើងបានរសាត់ដូចជាសាតាំងបានធ្វើ ហើយលាយវាជាមួយដំណឹងល្អខ្លះ និងមានអ្វីៗផ្សេងទៀត រហូតដល់វាទទួលបានជោគជ័យពីការគ្មានអ្វីសោះ។ អំពើពុករលួយសូម្បីតែយើងទាំងមូល លោកិយទាំងមូល! មើលនិន្នាការនៃលោកិយ។

105 សង្ខេបរបស់ *វីវេខ្យ័ ដាយហ្វែស* នៅទីនេះមិនយូរប៉ុន្មានទេ ដែលក្មេងស្រីឆ្លងកាត់ការអស់រដូវ ហើយបុរសធ្លាក់ប្តូរជីវិតចន្លោះពីអាយុម្ភៃនិង២៥ឆ្នាំ។ ពួកគេកំពុងឆ្លងកាត់ពាក់កណ្តាលអាយុរបស់ពួកគេ។ អំពើពុករលួយ (ហេតុអ្វី?) ដោយសារតែការស្រាវជ្រាវវិទ្យាសាស្ត្រអំពីអាហារនិងវត្ថុដែលបែកបាក់ពីរបស់ធម្មជាតិ ដែលយើងគួរដាក់នៅក្នុងខ្លួនរបស់យើង។ យើងគ្មានអ្វីក្រៅតែពីអំពើពុករលួយដែលងាប់នោះទេ។

106 ឥឡូវនេះហើយគឺជាអ្វីដែលក្រុមជំនុំមានដែរ។ វាស្ថិតក្នុងស្ថានភាពដូចគ្នា។

107 នាងជាប្រភេទតែមួយ។ នាងមានគុណធម៌ដ៏មានតម្លៃដូចគ្នាដោយព្រះវិញ្ញាណ ដែលបានផ្តល់អោយនាងដើម្បីការពារព្រះវិញ្ញាណនិងព្រះបន្ទូល ហើយមិនដែលផិតក្បត់ឡើយជាមួយអ្វីទាំងអស់នៃលោកិយឬអ្វីៗផ្សេងទៀត។ នៅព្រហ្មចារីចំពោះព្រះបន្ទូល ដូចជាស្ត្រីគឺត្រូវរក្សាគុណធម៌ចំពោះប្តីរបស់នាង។ វាជាការទុកចិត្តដ៏ពិសិដ្ឋ ដើម្បីគោរពព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ លើគោលជំនឿប្រាជ្ញាដែលនិកាយមាន។ ក្រុមជំនុំត្រូវបានផ្តល់ការទុកចិត្តនោះ។

108 ប្រសិនបើពួកគេនិយាយថា “ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំ...” ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលក្រុមជំនុំរបស់អ្នកជឿទេ។ ប្រសិនបើវាផ្ទុយពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ សូមនៅឱ្យឆ្ងាយពីវា។

109 ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺនៅដដែលកាលពីម្សិលមិញថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។” ម៉ាកុស១៦ បាននិយាយថា “ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងមានសម្រាប់អស់អ្នកដែលជឿ” ប្រសិនបើក្រុមជំនុំផ្សព្វផ្សាយខុសពីនោះ សូមអ្នក

កុំជឿ អ្នកនឹងស្លាប់ចំពោះការនោះ ចូរកើតជាថ្មីម្តងទៀតចូលក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ “ចូរអ្នករាល់គ្នាទៅពេញលោកិយហើយផ្សាយដំណឹងល្អដល់មនុស្សទាំងអស់។” នោះជាចម្ងាយដែលត្រូវទៅ។ “ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងមានសម្រាប់អស់លើលោកិយ និងគ្រប់ទាំងអស់អ្នកដែលជឿ។” មើលពីរបៀបដែលយើងចេញឆ្ងាយពីវា? ប្រាកដណាស់។ ប៉ុន្តែនាងទទួលខុសត្រូវចំពោះវា។

110 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះមើល អ្វីដែលហូលីវូដបានយកគឺគុណធម៌ចេញពីស្ត្រីរបស់យើង។

111 ខ្ញុំកំពុងអង្គុយនៅទីនេះសម្លឹងមើលស្ត្រីចំណាស់ជាទីស្រឡាញ់គឺបងស្រីសាន់ឌី ស្ត្រីនៅទីនេះនិងនៅខាងក្រោយនិងបងស្រីម៉ូរ៉េនៅទីនេះ ជាស្ត្រីចំណាស់ដែលចងចាំកាលពីប៉ុន្មានឆ្នាំមុន។ ប្រសិនបើម្តាយរបស់ពួកគេ ឬសូម្បីតែពួកគេនឹងបានដើរចេញនៅតាមផ្លូវតាមវិធីដែលស្ត្រីមួយចំនួនដើរនៅថ្ងៃនេះ សមាជិកក្រុមជំនុំ ពួកគេនឹងបានចាក់សោស្ត្រីនោះ ដោយសារនាងឆ្លុត។ នាងភ្លេចស្លៀកសំពត់របស់នាង។ ហ្នឹងហើយ បើអញ្ចឹងវាជាមនុស្សឆ្លុត ពេលនោះវាឆ្លុតហើយ។

112 មែនហើយ មើលចុះ លោកិយទាំងមូលបង្ហាញថាវាឆ្លុតហើយ។ សូមក្រឡេកមើលយាតកម្មនិងអ្វីៗដែលកំពុងកើតឡើងនៅលើលោកិយ។ ឃើញទេ? វាឆ្លុត!

113 រឿងទាំងមូលត្រូវបានចូលមកដើម្បីបំពេញការបើកសម្តែង។ យើងនឹងទៅដល់វានៅសប្តាហ៍នេះ។ កន្លែងដែលជារឿងគួរឱ្យស្តាប់ទាំងនោះមិនមែនជាធម្មជាតិទេ។ នោះគឺជារឿងខាងវិញ្ញាណដែលធ្វើឱ្យមនុស្សស្រែករកថ្មនិងភ្នំនិងអ្វីៗផ្សេងទៀតនឹងធ្លាក់មកលើពួកគេ។

114 ពេញលេញនៃភាពវិកលចរិតទាំងមូលនៅលើលោកិយនេះ ហើយស្ទើរតែនៅទីនោះហើយ។ ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមើលឃើញជំហានរបស់វា នៅទីនោះ វា—វាកំពុងដើរក្បួននៅតាមផ្លូវ តាមក្រុមជំនុំទាំងមូល វិកលចរិតធ្វើអ្វីៗដែលមនុស្សគិតថាធ្វើត្រូវនិងបានស៊ីវិល។

115 មើលអ្វីដែលហូលីវូដបានធ្វើចំពោះស្ត្រី។ មើលថាតើវាយ៉ាងម៉េច។ វាជាការប្តូរនយកគុណធម៌ដ៏ពិសិដ្ឋរបស់ស្ត្រី។ ហើយបន្តទៀតយើងអាចទៅបាន។ ឃើញទេ?

116 ទាំងអស់នេះនាងបានបាត់បង់។ តើនាងធ្វើវាយ៉ាងដូចម្តេច? ពីព្រោះមាន ឧបករណ៍ល្អិតមួយដែលគេហៅថាក្រុមជំនុំដូចជានៅក្នុងសួនច្បារអេដេន។ បុគ្គល ល្អិតដែលជាអារក្ស បានដើរចូលក្រុមជំនុំ ដូចជាវាបានធ្វើនៅក្នុងសួនអេដេនរបស់ព្រះដែរ ហើយបានបំភាន់នាងចូលក្នុងសួននោះ។ នាងត្រូវបានគេបោកបញ្ឆោត។ ស្ត្រីគិតថា...នាងមិនចង់ធ្វើខុសទេ។

117 អេវ៉ាមិនចង់ធ្វើខុសទេ។ វាមិនមែនជាចេតនាទេ។ ប៉ុន្តែនាង...ព្រះគម្ពីរបានប្រាប់នៅក្នុងដើម្បូចទី២ ដើម្បូចទី១ ៣ “នាងត្រូវបានគេបញ្ឆោត” ហើយការបោកបញ្ឆោតមិនមែនជាពេលដែលអ្នកធ្វើដោយចេតនានោះទេ។ វាជាពេលដែលអ្នកត្រូវបានបោកបញ្ឆោតឲ្យធ្វើវា។

118 ហើយនោះគ្រាន់តែជាអ្វីដែលបានកើតឡើងនៅថ្ងៃនេះ។ នាងត្រូវបានគេបោកបញ្ឆោតតាមទូរទស្សន៍ តាមទស្សនាវដ្តីដោយប្រជាជនទាំងនេះ និងអ្វីៗដែលពួកគេនឹងធ្វើនៅតាមផ្លូវ។ ក្មេងស្រីសម័យទំនើប ពួកគេមើលទៅតាមទស្សនាវដ្តីហើយពួកគេមើលរូបភាព។ ពួកគេមើលតាមផ្លូវ។ ពួកគេឃើញសម្លៀកបំពាក់នៅក្នុងហាង។ តើសាតាំងបានធ្វើឧបករណ៍ដ៏អស្ចារ្យយ៉ាងដូចម្តេច—នៃនរកបានចុះមកក្នុងចំណោមមនុស្សនិងបានបញ្ឆោតពួកគេចូលទៅក្នុងរបស់ទាំងនេះ! ហើយស្ត្រីគិតថានាងមិនអីទេ។ ហើយនាងបានស្លាប់ដោយ មិនដឹងពីវា។ នាងនៅឆ្ងាយពីព្រះ។ សូមមើលពីរបៀបដែលនាងបានបាត់បង់អ្វីៗទាំងអស់នេះ តើវាឆ្លាតយ៉ាងដូចម្តេច?

119 ថ្ងៃនេះ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកកត់សំគាល់។ ព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលពីវា។ ប្រសិនបើអ្នកចង់អានវាព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថាឿងនេះនឹងកើតឡើង (តើអ្នកបានដឹងទេ?) នៅគ្រាចុងក្រោយរបស់ទ្រង់ មុនពេលដែលគេឆ្កាងទ្រង់។ សូមអានវា លូកា—ជំពូកទី២៣ ហើយចាំមួយភ្លែតដូចជាមេរៀនសាលាថ្ងៃអាទិត្យដែរ។ ចាប់ផ្តើមពីខទី២៧ ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំបានគូសចំណាំនៅទីនេះ។ ព្រះយេស៊ូវយាងទៅកាល់រ៉ាវី។ ស្តាប់នៅពេលខ្ញុំអានវា។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ លូកា ២៣:២៧ ខ្ញុំជឿថាជាកន្លែងដែលយើងមាន។ កំណត់ចំណាំរបស់ខ្ញុំមានវា នៅទីនេះ។

មានមនុស្សដើរតាមទ្រង់ដ៏ណែនណាន់ ក៏មានពួកស្រីៗ... ដែលគក់ដើមទ្រូង ហើយយំទូញផង

ព្រះយេស៊ូវទ្រង់ងាកបែរទៅ មានព្រះបន្ទូលនឹងពួកស្រ្តីទាំងនោះ ថា កូនស្រីក្រុងយេរូសាឡឹមអើយ កុំយំនឹងខ្ញុំឡើយ ឲ្យយំនឹងខ្លួន អ្នករាល់គ្នា ហើយនិងកូនចៅរបស់អ្នករាល់គ្នាវិញចុះ

ដ្បិតមើល នឹងមានគ្រាមកដល់...ដែលគេនឹងថា មានពរហើយ ពួក ស្រ្តីអារ និងពោះដែលមិនកើតកូន ហើយដោះដែលមិនបំបៅកូន

120 សូមគិត នៅថ្ងៃនេះ ការប្រមាថសម្រាប់នាងដែលមានកូន។ ឃើញទេ?

នៅគ្រានោះ គេនឹងចាប់តាំងនិយាយទៅភ្នំធំថា សូមឲ្យរលំមកលើ យើងវិញ... ហើយទៅភ្នំតូចថា សូមគ្របមកលើយើងចុះ

ព្រោះបើគេធ្វើការទាំងនេះ ដល់ដើមឈើស្រស់ នោះកើនឹងកើតអ្វីដល់ ដើមឈើស្ងួតវិញ។

121 និយាយពីថ្ងៃដែលស្រ្តីនឹងរលំចង់បានកូនទៀត។ ពួកគេចង់បានឆ្នៃប្រសូល ឬអ្វីមួយដូចនោះ ប៉ុន្តែនាងមិនចង់បានកូនទៀតទេ។ ហេតុអ្វី? នាងគឺជា “ម្តាយ ចាស់ហាប់បីដ” បើនាងមានកូន។ ឃើញទេ? នាងមិនចង់បានទេ។ នោះគឺជាការ លើកឡើងរបស់ហូលីវូដ។ វាមិនចង់អោយស្រ្តីរបស់គាត់ក្លាយជា “ម្តាយចាស់។” ដូច្នេះនាងនឹងមានការរះកាត់ខ្លះចំពោះខ្លួនឯងឬអ្វីមួយដែលនឹងរារាំងពួកគេមិនឱ្យ មានកូន។ ពួកគេមិនចង់បានកូនទេ។

122 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលពីការនេះ។ តើទ្រង់មានបន្ទូលអ្វី? “នៅពេលនោះពួកគេ នឹងចាប់ផ្តើមយំដើម្បីឲ្យធុធ្លាក់មកលើគេ។” វាជាការយាងមករបស់ព្រះ។

123 នាងនឹងអនុវត្តការពន្យាកំណើត ដូច្នេះនាងអាចចូលរួមពិធីដប់លៀងបាន។ នាងធុធ្លាទ្រាន់នឹងបំបៅទារករបស់នាង។ វានឹងធ្វើអោយនាងខូចរាង។ នៅពេល នាងមានផ្ទៃពោះវានឹងធ្វើឱ្យនាងមិនពេញចិត្ត។ នាងនឹងមើលទៅមិនដូចអ្វីដែល នាងធ្លាប់ធ្វើនោះទេ។” ហើយប្តីរបស់នាងល្ងង់ខ្លៅល្មមឱ្យនាងទៅតាមផ្លូវនោះ។ នាងនឹងមិនផ្តល់ឱ្យគាត់នូវកូនមួយឡើយ។

124 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលពីវា។ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា នៅពេលដែលពួកគេ កំពុងធ្វើការនេះ នៅពេលនោះពួកគេនឹងទៅយំ សុំឲ្យធុធ្លាក់មកលើពួកគេ។ វាគឺជា ការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់។

125 ពួកគេចំណាយលុយយ៉ាងច្រើនសម្រាប់ឆ្នាំឆ្នៃ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ នាងត្រូវតែជាម្តាយរបស់អ្វីមួយ ពីព្រោះវាគឺជាអ្វីដែលព្រះបានប្រទានធម្មជាតិចំពោះនាង។

126 ខ្ញុំចាំបាច់។ ខ្ញុំប្រមាញ់ហ្ន៎មៗដ៏ធំ។ ខ្លាឃ្មុំចាស់នៅរដូវស្លឹកឈើជ្រុះឆ្នាំនេះ។ នៅពេលដែលនាងត្រូវបានគេបង្កាត់ពូជខ្លាឃ្មុំឈ្មោះនោះ នាងមានកូនខ្លាឃ្មុំនោះកើតមក។ ពួកវាមានរាងពងក្រពើស្អាតល្អប្រហែលជាមានទំងន់ ១០០ ផោនឬប្រសើរជាងនេះ។ នាងនឹងធ្វើឱ្យពួកគេពេញចិត្តនិងស្រលាញ់ពួកគេដោយសារតែនាងនឹងបង្កើតកូនតូចខ្លះបន្ថែមទៀត។ ពួកគេកើតនៅខែកុម្ភៈ។ ខ្លាឃ្មុំមិនដឹងអ្វីអំពីវាទេ។

127 ពួកគេកើតមកនៅក្នុងចង់តូចៗ។ តើធ្វើដូចម្តេច អាចឱ្យពួកគេបើកចង់តូចៗទាំងនេះ ខ្លួនឯងបាន...ដូចជាចង់ដាក់ទូរស័ព្ទ។ ពួកគេរកផ្លូវចេញដោយខ្លួនឯង។ ម្តាយរបស់ពួកវាដូចជាកំពុងដេកលក់។ នាងមិនបានញាំអ្វីទេ តាំងពីខែតុលាមកហើយនេះគឺជាខែកុម្ភៈហើយ។ ពួកគេបានមកនិងបំបៅកូនរបស់នាងរហូតដល់ពាក់កណ្តាលខែឧសភា។

128 នៅពេលដែលនាងបានឃើញកូនរបស់នាងមានរាងមូល មានទំងន់ប្រហែលជាដប់ប្រាំបួនដប់ប្រាំផោនក្នុងមួយ។ ពួកគេបានបំបៅនាង។ តើនាងទទួលបានទឹកដោះយ៉ាងម៉េច នោះជាគំនិតរបស់ព្រះ។ នាងរស់នៅខ្លួនឯងនិងផលិតទឹកដោះ សម្រាប់កូនតូច។

129 ហើយបន្ទាប់មកប្រសិនបើការចិញ្ចឹមរបស់នាងមិនទទួលបានគ្រប់គ្រាន់ នាងនឹងតាមប្រមាញ់ពួកវានៅឆ្នាំ...កូនខ្លាឃ្មុំមុននិងម្តាយនៅរដូវក្តៅនេះ ពីព្រោះវាជាសភាវគតិដែលព្រះប្រទាន។ នាងត្រូវតែជាម្តាយសម្រាប់អ្វីមួយ។

130 ហើយបើស្ត្រីនឹងគ្មានកូនសំរាប់ប្តីទេ នាងនឹងយកឆ្កែឬឆ្ការឬអ្វីមួយធ្វើជាកូន។ នាងត្រូវធ្វើជាម្តាយ។ វាជាធម្មជាតិរបស់នាង។ ប៉ុន្តែដើម្បីបង្កើតកូនឱ្យប្តីរបស់នាងហើយចិញ្ចឹមវាសម្រាប់ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ ដែលទាំងអស់ចេញពីបន្ទាត់របស់នាង។ នាងគួរតែ...អូនាងគួរតែ—អូ! នាងនឹងត្រូវរាំម៉ាស់យ៉ាងខ្លាំងប្រសិនបើនាងបានធ្វើដោយស្រឡាញ់សង្គមបាបរបស់នាងក្នុងឆ្នាំ១៩៦៥តាមប្រភេទនៃស្ត្រីសម័យនេះ។

131 រូបភាពពិតនៃក្រុមជំនុំទំនើបសព្វថ្ងៃនេះ! មិនទាំងក្រុមជំនុំសម័យទំនើបចង់បានរបស់ទាំងនេះនៅទីនេះ ដូចជាការស្រែក រំពង និងយាយភាសាដទៃ កិច្ចការ

២:៣៨ ក្នុងៗនៅជុំវិញនាង។ ហ្នឹងហើយៗ។ ឃើញទេ? ហ្នឹងហើយ។ នាងមិនចង់អោយពួកគេស្រែក ហើយស្រែកថា “អាម៉ែន! ហាលេលូយ៉ា! ហេតុអ្វី ជាកូនបែបនេះចេញពីនិកាយ។ ពួកគេមានមួយដូចអញ្ចឹង នៅក្នុងក្រុមជំនុំមួយ ហេតុអ្វីពួកគេបោះនាងចោលភ្លាមៗ។

“ហេតុអ្វីបានជាអ្នកបណ្តោយឱ្យរបស់ទាំងនេះបន្តបែបនេះ?”

132 ដូច្នោះ អ្នកឃើញទេ នាងមានផ្ទៃពោះជាមួយអ្វីមួយ មូលហេតុគឺដោយសារនាងនាំសមាជិកគ្រប់ពេលវេលា។ ប៉ុន្តែនាងមិនចង់ឲ្យវាស្រែក គ្រោតគ្រោតនិយាយដើមទេ កិច្ចការ ២:៣៨ សត្វវេទនានោះ នាងគិតថាពួកវាពិតជាធ្វើឱ្យនាងអាម៉ាស់។ វានឹងបំផ្លាញនាងនិងក្រុមជំនុំ សង្គម វិទ្យាសាស្ត្រអប់រំ និងសីលធម៌របស់នាង ថានាងជាកម្មសិទ្ធិរបស់ទីនេះ។ ពួកគេនឹងបណ្តេញនាងចេញ ទៅឯក្រុមប្រឹក្សាបន្ទាប់។ នាងមិនអាចមានវាទេ។ ដូច្នោះនាងមិនចង់មានផ្ទៃពោះជាមួយព្រះបន្ទូលទេ ព្រោះនោះជាប្រភេទដែលព្រះបន្ទូលអាចនាំមកបាន។

133 កើតពីព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ វាមានព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះជាម្ចាស់នៅក្នុងនោះ។ គ្មានបញ្ហាក្រុមជំនុំ—ចូលរួមនិងបង្កើតសាសនា ចងសក់ជាត់មុខ គ្មានរឿងដូចនោះទេនៅក្នុងក្រុមជំនុំទាំងអស់។ អ្នករកមិនឃើញបែបនេះទេ នៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ អ្នកបានរកឃើញម៉ូតចាស់ ដែលបានញែកចេញជាបរិសុទ្ធនិងបរិសុទ្ធកើតពីព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះ ស្រែកខ្លាំងៗ ស្រែកសរសើរព្រះ។

134 នោះជាការឈានដល់ដៃរបស់នាង។ នាងមិនចង់បានទេ។ អូទេលោក! ទេមិនចេះរឹងស្នូត។ តើនាងធ្វើអ្វីអញ្ចឹង? ដូច្នោះនាងបាននាំចេញទៅទាំងគូ លាបមុខលាបពណ៌ ស្លៀកខ្លី សង្គមយេសេបិល ខុសច្បាប់ “សត្វឆ្មា” ពួកគេហៅអញ្ចឹងខ្ញុំគិតថាវាអញ្ចឹង។ ឃើញទេ? ខ្ញុំគិតថាពួកគេហៅវាថាឆ្មា។ ឃើញទេ? “ក្រឡេកមើលឆ្មានោះ” ពួកគេនិយាយបែបនោះ អ្នកដឹងទេ។

135 នាងបានកើតមក ឬរៀបការ បានភ្ជាប់ជាមួយប្តីដំបូងរបស់នាង អីដាមដំបូងដោយប្រពន្ធជិតក្បត់ នាងអេវ៉ា ជាប្រពន្ធទីមួយរបស់អីដាម។ អ្នកនិយាយថា “ជិតក្បត់?” នាងប្រាកដមែន។ ប៉ុន្តែ អូ នាងបានអះអាងថាអីដាមនេះ អីដាមដំបូងនេះបានស្លាប់ហើយ។ “ប្រាកដណាស់គាត់បានស្លាប់ជាយូរមកហើយ។ ខ្ញុំបានកើតជាថ្មីម្តងទៀត” នាងបាននិយាយថា “ហើយខ្ញុំពិតជាបានរៀបការជាមួយអីដាមទីពីរព្រះគ្រីស្ទជាព្រះបន្ទូល”

136 យ៉ាងម៉េច? កត់សម្គាល់អ្វីដែលនាងស្រឡាញ់។ មើលគូស្នេហ៍របស់អ្នក អ្នកចង់ឃើញអ្នកណាដែលកំពុងស្រឡាញ់ទេ។ ព្រះបន្ទូលនិយាយបែបនេះ ប៉ុន្តែនាងបាននិយាយថា “ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំនិយាយបែបនេះ។ អញ្ជើងតើអ្នកណាដែលនាងស្រឡាញ់? តើអ្នកណាជាប្តីរបស់នាង? ផលផ្លែផ្ទាល់ខ្លួនរបស់នាងបញ្ជាក់ថានាងជាអ្វី។ ពិតជាត្រឹមត្រូវ វាបង្ហាញពីអ្វីដែលនាងមាន។ កត់សម្គាល់។ នាងបានកើតមកដំបូងចំពោះអំបាម ពីព្រោះនោះជាកំណើតធម្មជាតិរបស់នាង។ ឃើញទេ? ហើយនាងមិនដែលទុកវាចោលឡើយ។ នោះគឺជាមនុស្សដែលស្រឡាញ់លោកិយ។ នាងអះអាងថានាងកើតមកលើកទីពីរសម្រាប់ព្រះគ្រីស្ទ។ ប៉ុន្តែគូស្នេហ៍របស់នាង សូមកត់សម្គាល់ គឺអំបាម ព្រោះ នាងស្រឡាញ់លោកិយ។

137 ហើយមួយទៀត—រឿងមួយទៀត កត់សំគាល់ថាតើនាងមានកូនប្រភេទណា។ ដែលប្រាប់ពីអ្វីដែលប៉ារបស់ពួកគេជានរណា ទោះបីវាជាអំបាមទីមួយឬអំបាមទីពីរ។ ប្រសិនបើក្រុមជំនុំនាំកូនរបស់អំបាមទី២ចេញមក។ គាត់ដើរតួជាអំបាមទី២ ដូចជាពួកគេបានធ្វើនៅថ្ងៃនៃពេនទេកុស្ត។ នោះគឺជាកូនរបស់អំបាមទី២ពិត។ ឃើញទេ? ត្រូវហើយ។ ធម្មជាតិរបស់ពួកគេដូចគាត់និងនាង។ បាទមែនហើយ។ កូនស្រីរបស់នាងលាបមុខ ស្លៀកខោខូរ៉ាបិយ ស្លៀកសម្លៀកបំពាក់បុរសជាខោ។ ព្រះគម្ពីរចែងសម្រាប់នាងថា “កុំធ្វើវា” នាងកាត់សក់របស់នាង។ “វាជាការអាម៉ាស់មួយសម្រាប់នាង។”

អ្នកនិយាយថា “បិទមាត់កុំនិយាយពីការហ្នឹង”

138 នោះជាអ្វីដែលព្រះបន្ទូលបានចែង។ ខ្ញុំគ្រាន់តែចង្អុលបង្ហាញពីធម្មជាតិប៉ុណ្ណោះ។ នោះហើយអ្វីដែលនាងធ្វើ។

139 កូនប្រុសរបស់នាង កូនប្រុសរបស់នាងកើតចេញពីនាងពីងផ្នែកលើការអប់រំសាលារៀន។ សាលាព្រះគម្ពីរខ្លះដែលគេហៅថាមហាវិទ្យាល័យល្អៗមួយចំនួនដែលមានជាយូរមកហើយ ញាស់ពួកវាចេញនៅក្នុងប្រភេទនៃការចនាបទមួយចំនួន ។ អ្នកស្វែងរកនិកាយ សាសនាកាអ៊ីន វាមិនស្របទៅនឹងព្រះបន្ទូលដូចដែលកាអ៊ីនបានធ្វើ ត្រូវទេ គឺមិនស្របច្បាប់ដូចកាអ៊ីនអ៊ីចឹង ប្រាកដណាស់អ្នកស្វែងរកនិកាយ។ អ្នកឃើញ តើវាជាអ្វី?

140 ព្រះមិនដែលរៀបចំនិកាយទេ។ ទ្រង់តែងតែប្រឆាំងវា។ ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ប្រឆាំងនឹងវា។

141 ប៉ុន្តែពួកគេកាន់ជាប់វា ដូច្នោះអ្នកនឹងឃើញអ្វីដែលពួកគេកំពុងនាំមក។ នោះ បង្ហាញថានរណាជាប៉ាប៉ានិងម៉ាក់ម៉ាក់របស់ពួកគេ។ យ៉ាងពិតប្រាកដ។ យ៉ាង ពិតប្រាកដ។ គឺមិនស្របច្បាប់ដូចការអ៊ិនអ៊ីចឹង។ នោះជាប្រភេទក្មេងដែលគាត់ បានយកចេញពីអង្គ។ ពួកគេបានចេញពីព្រះបន្ទូល បន្ទាប់មកឃើញអ្វីដែលនាង បាននាំមកទេ។ នោះគឺថាវាជាក់ស្តែងដូចដែលក្រុមជំនុំនាំមកអ៊ីចឹង ដូចគ្នា។

142 អាចបង្ហាញវាដល់អ្នកដោយព្រះបន្ទូលថា នោះជាកន្លែងនៃការអប់រំ ហើយ អរិយធម៌កើតឡើងតាមរយៈការអ៊ិន។ ពិតជាត្រឹមត្រូវ។ សម្រាប់ពួកគេទាមទារ... ប៉ុន្តែពួកគេ—ពួកគេអះអាងថា ពួកគេជាកូនរបស់ព្រះ ប៉ុន្តែពួកគេជានិកាយ —គោលលទ្ធិ សិក្សាសាលានិកាយ អ្វីគ្រប់យ៉ាងផ្សេងទៀត។ ហ្នឹងហើយ។ ល្អិច ឆ្លាត! ខ្ញុំអើយ! ដូច្នោះចុះស៊ីធីនវិញ ដែលជាឪពុករបស់ពួកគេ។ ត្រូវទេ? ជា អ្នកមានល្អិច និងជាគ្រូគង្វាលខាងវិទ្យាសាស្ត្រដូចការអ៊ិនដែរ។ ឃើញទេ? វា ពិតជាដូចគ្នា។

អ្នកនិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំតើពិតឬទេ?”

143 បើកទៅលោកុប្បត្តិ ៤:១៦ ហើយស្វែងយល់។ ត្រលប់ទៅទីនេះក្នុង លោកុប្បត្តិ ៤:១៦មួយភ្លែត អ្នកនឹងដឹងថាតើវាកើតឡើងយ៉ាងដូចម្តេច។

នោះការអ៊ិនក៏ចេញពីចំពោះព្រះយេស៊ូវ ទៅនៅឯស្រុកណូឌ ខាងកើតអង្គដែរទៅ។

ហើយការអ៊ិនបានស្គាល់ប្រពន្ធគាត់ នោះនាងមានផ្ទៃពោះបង្កើតបាន អណ្តក គាត់ក៏សង់ទីក្រុង១ ហើយដាក់ឈ្មោះទីក្រុងនោះតាមឈ្មោះ អណ្តកកូនខ្លួន

144 ទៅកាន់ទូបាល់ ពួកគេបានចាប់ផ្តើមមាន អ្នករចនា ឧបករណ៍តន្ត្រីនិងអ្វីៗ ផ្សេងទៀត។ អរិយធម៌កើតឡើងដោយការអ៊ិន ការកសាងទីក្រុងនិងឧបករណ៍។ មនុស្សវិទ្យាសាស្ត្រចេញមកពីការអ៊ិនដែលជាពូជសត្វពស់។ ឥឡូវសូមមើល ខ ២៥

ហើយអ័រដាមបានស្គាល់ប្រពន្ធរបស់គាត់ម្តងទៀត។

145 ឥឡូវនេះ គាត់ស្គាល់នាងម្តងទៀត ហើយនាងមានកូនពីរ។ ស្វែងរកបទ គម្ពីរ។ នាងមានការអ៊ិននិងអេបិល។ អំពីមួយនិងកូនពីរនាក់។ អ្នកនិយាយថា...

146 ពួកគេបានប្រាប់ខ្ញុំមិនយូរទេ ថាវាមិនអាចកើតឡើងបានទេ។ យើងមាន ករណីនៅហូលីវូដ។ ហូលីវូដ? យើងមានករណីមួយនៅតុលាការតុកសុន ឥឡូវនេះ។ ស្ត្រីម្នាក់បានផ្តល់កំណើតឱ្យកូនពណ៌ខ្មៅនិងកូនពណ៌សនៅពេល តែមួយ។ ពួកគេនិយាយថានាងមិនអាចធ្វើបានទេ។ នាងក៏អាចមានគ្រាប់ពូជ មានមេជីវិតពីរផងដែរ។ ពួកគេមានករណីនេះក្នុងតុលាការឥឡូវនេះ។ ខ្ញុំដឹងថា ឆ្កែនឹងធ្វើវា។ សត្វនឹងធ្វើអញ្ចឹង។ ហើយនាងទៅដល់ទីនោះ បុរសស្បែកសបាន និយាយថា “ខ្ញុំនឹងឧបត្ថម្ភកូនរបស់ខ្ញុំ ប៉ុន្តែមិនមែនកូនគាត់ទេ។”

147 ហើយស្ត្រីនោះបានសារភាព។ នាងរស់នៅជាមួយប្តីរបស់នាងនៅព្រឹក នោះនិងបុរសស្បែកខ្មៅនៅរសៀលនោះ។ “ប្រសិនបើវាចូលវេជ្ជបណ្ឌិត មានប្រសាសន៍ថា “ក្នុងរយៈពេល២៤ម៉ោងវានឹងកើតឡើង ប្រសិនបើមាន គ្រាប់ពូជមួយទៀតដែលមានមេជីវិតនៅទីនោះ។ ហើយនាងបានធ្វើបែបនោះ។

148 នោះជាអ្វីដែលជាក់ស្តែងបានកើតឡើងនៅទីនេះ។ កាអ៊ីន...ពូជសាតាំងនោះ មាននៅពេលព្រឹកនៅក្នុងសត្វពស់ និងអ័ជាមនៅរសៀលនោះ។ នៅពេលដែល នាង...ហើយនាងមានកូនពីរនាក់។

ឥឡូវនេះ អ័ជាមបានស្គាល់ប្រពន្ធរបស់គាត់ម្តងទៀត (ជាលើក ទីពីរ)។ ហើយនាងបង្កើតបានកូនប្រុសមួយ...

149 ចងចាំថាគ្មានកន្លែងណានៅក្នុងព្រះគម្ពីរដែលបាននិយាយថាកាអ៊ីនគឺជា កូនអ័ជាមទេ។ បាននិយាយថា “គាត់ជាមនុស្សអាក្រក់” មិនមែនអ័ជាមទេគឺជា អារក្សវិញ។

...បានស្គាល់នាង (លើកទីពីរ) ហើយបានស្គាល់...ហើយមានកូន ប្រុសម្នាក់ហើយបានដាក់ឈ្មោះគាត់ថាសេត នាងបាននិយាយ ថា ព្រះបានតែងតាំង...(នោះមិនមែនជាគ្រាប់ពូជពិតប្រាកដទេ) ...បានតែងតាំងខ្ញុំនូវពូជមួយទៀតជំនួសឱ្យពូជអ័ជាមដែលកាអ៊ីនបាន សម្លាប់។ ដូច្នោះ...

ហើយសេតក៏បង្កើតបានកូនប្រុសមួយដែរ។ ហើយគាត់បានហៅ ដាក់ឈ្មោះអេណុស ហើយបន្ទាប់មកពួកគេចាប់ផ្តើមអំពាវនាវក ព្រះនាមរបស់ព្រះអម្ចាស់។

150 មិនមែនចេញពីការអ៊ីនដែលជាវង្សត្រកូលជំនាន់នោះទេ ប៉ុន្តែចេញពីពង្សប្រវត្តិរបស់សេត។

ដូច្នេះ “ការអ៊ីនគឺជាពូជអាក្រក់” ពីសត្វពស់មក។

151 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់។ ព្រះគម្ពីរបានចែងយ៉ាងច្បាស់នៅត្រង់នេះថា “ប្តីដំបូងរបស់នាងត្រូវតែស្លាប់” មិនត្រឹមតែចោលចេញទេ។ គាត់ត្រូវតែស្លាប់។

152 ខ្ញុំទើបតែបានអធិប្បាយស្តីពីអាពាហ៍ពិពាហ៍និងការលែងលះ ហើយអ្នកទាំងអស់គ្នាដឹងអំពីរឿងនោះ។ ខ្ញុំមិននិយាយដល់ក្រុមជំនុំនៅទីនេះទេ ប៉ុន្តែនៅទូទាំងប្រទេស។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ឥឡូវអ្នកបានឃើញអ្វីដែលបានកើតឡើងនៅទីនោះ ក្នុងអាពាហ៍ពិពាហ៍និងការលែងលះ។ នៅពេលដែលវា...?...ត្រាទាំង៧ គឺបានបើកចេញដែលបាននាំសេចក្តីពិតរបស់វាចេញមក។

153 ដូច្នេះ ដើម្បីរៀបការជាមួយអ្នកដទៃពីជាព្រះគ្រីស្ទ ជាព្រះបន្ទូល អ្នកត្រូវតែញែកខ្លួនអ្នកដោយការស្តាប់ពីប្តីនិកាយដំបូងរបស់អ្នកចេញ ព្រោះគ្មាននរណាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេដែលអាចទទួលយកព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះទាំងអស់នោះទេ។ គ្រាន់តែបង្ហាញខ្ញុំពីកន្លែងណាមួយដែលបានចែង។ “អូ” អ្នកនិយាយថា “របស់ខ្ញុំ” ។ អ្នកផ្សេងទៀតនិយាយថាជារបស់គាត់ ផងដែរ។ ដាក់វាជាមួយគ្នា ហើយអ្នកនឹងឃើញថាអ្នកទាំងពីរគឺខុស ហើយដរាបណាអ្នកនៅក្នុងនិកាយ។ សូមអានវិវរណៈ១៧ ដូច្នេះ អ្នកនឹងឃើញ អ្នកត្រូវតែស្តាប់ពីរឿងនោះ។

154 ខ្ញុំមិននិយាយទៅកាន់ការប្រជុំនៅទីនេះទេ។ ខ្ញុំកំពុងនិយាយទៅទាំងអស់គ្នានៅទូទាំងប្រទេស។ អ្នកត្រូវតែស្តាប់ចំពោះប្តីដំបូងរបស់អ្នក។ ប្រសិនបើអ្នកបានរួបរួមជាមួយព្រះគ្រីស្ទហើយនៅតែរៀបការជាមួយនិកាយនោះអ្នកនឹងទៅជាអ្នកជិតក្បាលមិនខាន។ អ្នកគឺជាឡៅឌីសេ។

155 ក្រុមជំនុំនៅពាសពេញប្រទេស យើងកំពុងដើរតាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះបន្ទូល។ ដើម្បីបាននៅក្នុងកូនក្រមុំ អ្នកត្រូវរៀបការម្តងទៀតជាមួយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដែលជាព្រះគ្រីស្ទ។ “កាលដើមដំបូងមានព្រះបន្ទូល។ ព្រះបន្ទូលនៅជាមួយព្រះ ហើយព្រះបន្ទូលគឺជាព្រះ។ ហើយព្រះបន្ទូលបានលេចមកជាសាច់ឈាម ហើយស្ថិតនៅក្នុងចំណោមពួកយើង។”

156 ដរាបណាអ្នកកាន់ទំនៀមទំលាប់និកាយរបស់មនុស្ស អ្នកត្រូវបានហៅ នៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះថាជា“ស្រ្តីជិតក្បត់។” ដរាបណាអ្នកជាអ្នកស្វែងរក គោលលទ្ធិនិកាយដែលជាកម្មសិទ្ធិរបស់ក្រុមជំនុំនិកាយដែលបដិសេធព្រះបន្ទូល អ្នកគឺជា “មនុស្សកំជិត” ដែលព្រះគម្ពីរបានចែង។

157 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “អ្នកមិនអាចបំរើព្រះពីរក្នុងពេលតែមួយបានទេ។ អ្នកបម្រើព្រះឬសេចក្តីចម្លែង។” សេចក្តីចម្លែងគឺជា “លោកិយ។” “អ្នកណាដែល ស្រឡាញ់លោកិយនិងអ្វីៗក្នុងលោកិយ សេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះជាម្ចាស់ក៏ មិនស្ថិតនៅក្នុងអ្នកនោះដែរ។” ពូជរបស់ព្រះមិនអាចនៅក្នុងគាត់ក្នុងពេលតែមួយ បានទេ (សេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះ) សេចក្តីស្រឡាញ់របស់លោកិយគឺនៅក្នុង នោះ។ នៅពេលដែលពូជរបស់ព្រះកំពុងតែដំណើរការក្នុងអ្នក គឺជាព្រះបន្ទូល របស់ព្រះ។ សេចក្តីស្រឡាញ់របស់លោកិយមិនអាចនៅទីនោះក្នុងពេលតែមួយ បានទេ។ តើសក់ខ្លីនៅឯណា ហើយខោខ្លីនៅឯណា? ការលាបមុខ? ឥឡូវវា នៅឯណា?

158 អ្នកមិនអាចមានគុណធម៌ចំពោះព្រះគ្រីស្ទ ជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយបម្រើ មនុស្សដែលបង្កើតនិកាយក្នុងពេលតែមួយបានទេ។ វាផ្ទុយពីព្រះបន្ទូល។ ប៉ូល បាននិយាយនៅទីនេះ។ “កន្លែងណា?” រ៉ូម៧។

159 អ្នកក៏មិនអាចបង្កើតកូនប្រុសរបស់ព្រះ នៃព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ទៅកាន់ ចំពោះក្រុមនិកាយដែលមិនស្របច្បាប់នេះបានទេ។ អ្នកមិនអាចធ្វើវាបានទេ។ នៅក្នុងកន្លែងភ្នាក់ងារ អ្នកមិនអាចនាំមកនូវកូនៗនៃព្រះ។ ខ្ញុំកំពុងនិយាយទៅ កាន់ក្រុមជំនុំ។ ប៉ុន្តែអ្នកនៅតែអះអាងថាជាអ្នកកាន់ជំនឿល្អខ្លាំងណាស់។ កា អ៊ិនដែលជាកូនប្រុសរបស់អេវ៉ា ដែលជាស្រីពេស្យាក៏ដូច្នោះដែរ ជាអ្នកកាន់ជំនឿ និងថ្វាយយញ្ញបូជា ហើយបានថ្វាយដង្ហាយមួយភាគក្នុងដប់របស់គាត់និងអ្វី គ្រប់យ៉ាងដែលមនុស្សកាន់ជំនឿផ្សេងទៀតធ្វើ។ ប៉ុន្តែគាត់មិនកាន់ខ្ជាប់ព្រះបន្ទូល នោះទេ។ គាត់បរាជ័យក្នុងការទទួលបានការបើកសម្តែង។

160 ហើយការបើកសម្តែងគឺជារឿងតែមួយគត់ ការបើកសម្តែងនៃព្រះបន្ទូល។ តើ អ្វីជា...ការបើកសម្តែង? ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “លើច្នៃនេះខ្ញុំនឹងសងក្រុមជំនុំ របស់ខ្ញុំ ហើយទ្វារស្ថានឃុំព្រលឹងមនុស្សស្លាប់មិនអាចឈ្នះបានឡើយ។” ជំនឿ គឺជាការបើកសម្តែង ពីព្រោះជំនឿបានលេចមកអោយអ្នករាល់គ្នាហើយ។

161 “អរហិលដោយសេចក្តីជំនឿដែលបានថ្វាយដោយការរើកសម្តែង (សេចក្តីជំនឿ) បានថ្វាយដល់ព្រះជាម្ចាស់នូវដង្វាយដែលប្រសើរជាងការអ៊ិនទៅទៀត។”

162 ការអ៊ិនគិតថាពួកគេបរិភោគផ្លែប៉ោម។ ពួកគេនៅតែមានគំនិតនោះ ប៉ុន្តែវាមិនមែនទេ។ វាគឺជាការផិតក្បត់ ជាពូជរបស់ពស់។ ហើយនៅទីនោះនៅពេលត្រាប្រាំពីរបានបើក បានប្រកាសហើយបង្ហាញវា។ សៀវភៅរបស់ខ្ញុំគឺផ្តោតលើវា។ ខ្ញុំគិតថាយើងមានមួយពាន់នៅទីនេះ។ ឃើញទេ? កត់សម្គាល់។ នោះជាបទគម្ពីរពីលោកុប្បត្តិដល់វិវរណៈ។

163 នៅចុងបញ្ចប់ ដើមឈើទាំងពីរបានចូលមកគ្រាប់ពូជហើយបង្ហាញកសុតាងខ្លួនគេ។ នៅទីនេះ យើងនៅថ្ងៃឡៅឌីសេនេ និងកូនក្រមុំ វាបានបញ្ជាក់ច្បាស់ដូចដែលវាមាននៅក្នុងបទគម្ពីរ ហើយនៅចំពោះមុខអ្នក។ “អ្នកមិនអាចបម្រើព្រះផងនិងលោកិយផងបានទេ។” អ្នកមិនអាចធ្វើជាអ្នកជឿព្រះគម្ពីរត្រីស្ថានរួចហើយចូលរួមជាមួយនិកាយផងបានទេ។ អ្នកមិនអាចធ្វើវាក្នុងពេលតែមួយបានទេ។ ម្នាក់ត្រូវតែស្លាប់ហើយទុកឱ្យម្នាក់ទៀតរស់នៅ។

164 អ្នកក៏មិនអាចបង្កើតកូនព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបានដែរ។ ក្រុមជំនុំក៏មិនអាចនាំចេញបានដែរ។ ពួកគេមិនចង់បានម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេទេ ដែលជាក្មេងប៊ុនស្រែក និងនិយាយជាភាសាដទៃនិងអ្វីៗទាំងអស់។ ពួកគេ អ្នកមិនអាចធ្វើវាបានទេនៅក្នុងក្រុមជំនុំនិកាយ។ ពួកគេនឹងមិនទទួលអ្នកទេ។ ពួកគេមិននាំមកដូចនោះទេ។ ពួកគេលើកគ្នាពួកគេឡើងហើយចាប់ដៃនិយាយថា “ប្រសិនបើអ្នកជឿអ្នកបានទទួលវាហើយ។ ដរាបណាអ្នកកត់ឈ្មោះរបស់អ្នកនៅលើសៀវភៅនោះជាអ្វី ដែលអ្នកត្រូវធ្វើ។” ឃើញទេ? វានៅតែ—វាជាកូនមិនស្របច្បាប់ចំពោះព្រះបន្ទូល ដែលអះអាងថាជាអ្នកកាន់ជំនឿ។

165 ដូច្នោះ ដោយមានផ្ទៃពោះជាមួយប្រាជ្ញានិងចំណេះដឹងរបស់សាតាំង ក្រុមជំនុំមានក្លាយជាអញ្ចឹង! ពួកគេបញ្ជូនមនុស្សរបស់ពួកគេទៅសាលារៀន ដើម្បីរៀននិយាយ “អាម៉ែន” ត្រូវហើយ។ ពួកគេរៀនពីរបៀបនិយាយទាំងអស់នេះ ហើយនិយាយអោយចំទៅបញ្ហា។ តើវាគឺជាអ្វី? វាគឺជាការមានផ្ទៃពោះរបស់អារក្ស។ តើសាតាំងបានធ្វើអ្វីខ្លះឲ្យអេវ៉ាមានផ្ទៃពោះជាមួយ? ដោយការមិនជឿលើព្រះបន្ទូល ដ្បិតបញ្ហាវាបានបំផ្លាញដល់ការបង្កើតទាំងមូល។ នោះជាអ្វីដែលនាងបានធ្វើនៅក្នុងព្រះបន្ទូលថ្ងៃនេះ ដែលជាក្រុមជំនុំ។ នាងមានផ្ទៃពោះជាមួយសាលា

ព្រះគម្ពីរនិងមហាវិទ្យាល័យ និងអ្វីផ្សេងទៀតដូចជា ការអាន ការសរសេរ នព្វន្ឋ ហើយពួកគេមិនស្គាល់ព្រះលើសពីរឿងហុតតែនកុកដឹងអំពីរឿងរាត្រីអហ្ស៊ីបទេ។ ពួកគេស្គាល់គោលលទ្ធិរបស់ពួកគេ សៀវភៅអធិស្ឋាន និងអ្វីៗផ្សេងទៀត ប៉ុន្តែមិនស្គាល់អ្វីទាំងអស់អំពីព្រះ។

166 ពួកគេដឹងថានៅពេលដែលព្រះបន្ទូលត្រូវបានបើកសម្តែង នៅពេលដែលព្រះបាននិយាយត្រឡប់មកវិញនៅទីនោះ ហើយបានបង្ហាញព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ដល់ជំនាន់នីមួយៗ នៅពេលពួកគេចូលមក។ នៅទីនេះលោកណូអេបានមក ហើយគាត់បានផ្សព្វផ្សាយនៅជំនាន់នោះ។

167 ឥឡូវនេះ ចុះបើលោកម៉ូសេនឹងនិយាយថា “ចូរសាងសង់ទូកមួយ”? គាត់មានគ្រប់ស្នូល។ ប៉ុន្តែគាត់គឺជាហោរា។ គាត់មានការបើកសម្តែងរបស់ព្រះជាម្ចាស់។

168 ព្រះជាម្ចាស់បានបង្ហាញថាវាក្លាយជាសេចក្តីពិត។ គាត់បាននាំក្មេងៗមក ជាជនជាតិអ៊ីស្រាអែលចេញមក ហើយបានបង្ហាញសសរភ្លើងនៅចំពោះមុខពួកគេ ហើយបានបង្ហាញជាហោរា ហើយបាននិយាយពាក្យពិត ជាអ្វីដែលគាត់នឹងធ្វើ ហើយគាត់ធ្វើវាបាន។

169 ពួកគេបាននិយាយថា “សូមកុំអោយព្រះជាម្ចាស់មានបន្ទូលឡើយ។ ទុកអោយលោកម៉ូសេនិយាយវិញ ក្រែងយើងស្លាប់ទៅ។”

170 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អញនឹងមិននិយាយទៅកាន់ពួកគេទៀតទេ ប៉ុន្តែអញនឹងលើកហោរាក្នុងពួកគេឡើង ហើយពួកគេនឹងនិយាយ។”

171 មានហោរាអោយឈរនៅទីនោះ បាននិយាយថា “ស្ត្រីព្រហ្មចារីនឹងមានគភ៌” បុរសដូចគាត់នៅក្នុងថ្ងៃដែល...តើស្ត្រីព្រហ្មចារីនឹងមានផ្ទៃពោះយ៉ាងដូចម្តេច? “នឹងមានព្រះរាជបុត្រាមួយ បានកើតមកចំពោះយើង កូននោះបានកើតមក ជាព្រះរាជបុត្រាដែលព្រះបានប្រទាន។ ព្រះនាមទ្រង់នឹងត្រូវបានគេហៅថាជាអ្នក ផ្តល់ប្រឹក្សា ជាព្រះអង្គម្ចាស់នៃសន្តិភាព ជាព្រះដ៏មានព្រះចេស្ដា ជាព្រះវរបិតាដ៏អស់កល្ប។ ទ្រង់គង់នៅលើបល្ល័ង្កនៃដាវីឌជាបិតា ទ្រង់នឹងសោយរាជ្យ។ អាណាចក្ររបស់ទ្រង់នឹងនៅអស់កល្ប។” តើវានឹងទៅយ៉ាងដូចម្តេច? គាត់មិនដឹងទេ។ គាត់គ្រាន់តែនិយាយអ្វីដែលព្រះបានមានបន្ទូល។ វា

ហួសពីការស្រមៃស្រមៃ និង បញ្ញា។ វាជាហួសពីការស្រាវជ្រាវវិទ្យាសាស្ត្រ។ វា ជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

172 ឥឡូវនេះនិស្សិតថ្នាក់សិក្ខាសាលារបស់យើង មាននៅក្នុងទ្រឹស្តីព្រះគម្ពីរ គ្រប់ប្រភេទ ហើយរឿងទេវវិទ្យាដែលបង្កើតដោយមនុស្ស វាមានក្រុមជំនុំជាច្រើន ពិតជាដូចពួកឡៅឌីសេ ដូចជាព្រះបានមានបន្ទូលថាវានឹងកើតឡើង។ អូខ្ញុំអើយ! នៅពេលដែលខ្ញុំក្រឡេកមើលនោះ វាធ្វើឱ្យខ្ញុំញាប់ញ័រ។ មានផ្ទៃពោះជាមួយនឹង ទស្សនៈបញ្ញា! អ្នកត្រូវតែបញ្ចប់ការសិក្សានៅវិទ្យាល័យមុនពេលដែលអ្នកអាច ចូលទីនេះបាន។ អ្នកត្រូវតែមាន...ត្រូវឈរនៅមុខពេទ្យរីកលចរិកជាមុនសិន ទើប អ្នកអាចត្រូវបានតែងតាំង។

173 តើអ្នកអាចស្រមៃថា ពេត្រុស យ៉ាកុបនិងយ៉ូហាន នៅចំពោះមុខពេទ្យរីកល ចរិកយ៉ាងម៉េច? ចងចាំថា មានមួយរយម៉ែនាក់ឡើងនៅទីនោះ ដែលមិនអាច សូម្បីតែចុះហត្ថលេខាលើឈ្មោះរបស់ពួកគេផ្ទាល់? ឈរនៅចំពោះមុខពួករីកល ចរិកមើលថាតើពួកគេ...ប្រសិនបើទាំងអស់របស់ពួកគេ...ប្រសិនបើការឆ្លុះបញ្ចាំង របស់ពួកគេត្រឹមត្រូវជាដើម? ពួកគេមានការឆ្លុះបញ្ចាំង ប៉ុន្តែវាមិនមែនជាគំនិត ប្រាជ្ញាឬការស្រាវជ្រាវវិទ្យាសាស្ត្រទេ។ គឺតាមរយៈព្រះចេស្ដារបស់ព្រះ។ នៅពេល ដែលវាបានវាយប្រហារពួកគេ ពួកគេបានដឹងថាគ្មានអ្វីត្រូវធ្វើទេ ប៉ុន្តែចូរធ្វើអ្វីដែល ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានបន្ទូលឲ្យធ្វើ។ ពួកគេមិនបានយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះ បញ្ហាណាមួយ និងអ្វីដែលក្រុមជំនុំបាននិយាយឬបូជាចារ្យបាននិយាយ អ្វីនេះ អ្វីនោះទេ។ ពួកគេធ្វើចលនាដោយព្រះវិញ្ញាណ ជាមនុស្សគ្មានការភ័យខ្លាច។

174 យ៉ូហានទី១ ២:១៥ គាត់បាននិយាយថា “បើអ្នកស្រឡាញ់លោកិយនេះ ឬរបស់ផ្សេងទៀតក្នុងលោកិយនេះ សេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះជាម្ចាស់ក៏មិន នៅក្នុងខ្លួនអ្នកដែរ។” ឃើញទេ? ដូច្នោះតើធ្វើដូចម្តេចឲ្យអាចមានផ្ទៃពោះជាមួយ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដែលថ្កោលទោសលោកិយ ថ្កោលទោសហូលីវូដ ថ្កោលទោស របៀបទាំងអស់របស់ខ្លួន ថ្កោលទោសពិធីជប់លៀងទាំងអស់នេះ ដែលគេហៅថា ពួកគេមានឈ្មោះក្នុងនាមជាសាសនា? វាថ្កោលទោសវា។ តើព្រះបន្ទូលអាច មានផ្ទៃពោះជាមនុស្សដោយរបៀបណា? តើស្ត្រីដែលមានសក់ហាយឡាយ លាបមុខ ស្លៀកខោខ្លីបានដោយរបៀបណា?

175 តើគ្រូគង្វាលអាចចេញទៅទីនេះ ទៅកាន់ថ្នាក់សិក្ខាសាលាហើយមើល កិច្ចការ២:៣៨ ហើយឃើញថាគ្មានមនុស្សណាម្នាក់នៅក្នុងព្រះគម្ពីរធ្លាប់បាន ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ដោយគោរពដោយទាំងនោះ ហើយបន្ទាប់មកនៅតែនិយាយ ថាគាត់មានផ្ទៃពោះជាមួយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ? គាត់កំពុងកុហកអ្នក! គាត់ បានលក់សិទ្ធិកំណើតរបស់គាត់។ គាត់បានផិតក្បត់ប្រឆាំងនឹងអ្វីដែលគាត់បាន និយាយ។ គាត់ត្រូវបានគេយកទៅឆ្ងាយនៅក្នុងការលែងលះ។

ព្រះជាម្ចាស់នឹងមានក្រុមជំនុំដែលមានគុណធម៌ពិត ជាកូនក្រមុំទ្រង់។

176 ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ព្រះបន្ទូលមិននៅក្នុងអ្នកទេ” ដូច្នេះតើអ្នកកំពុង បង្កើតកូនប្រភេទអ្វី? អ្នកមានផ្ទៃពោះនិកាយ។ គ្មានការស្លាប់ដើម្បីបំបែកអ្នក ចេញពីគូស្នេហ៍ដំបូងរបស់អ្នកទេ។

177 “តើចនរណេសនឹងគិតយ៉ាងម៉េចបើខ្ញុំទៅយំហើយនិយាយភាសាដទៃ? តើ ពួកគេនឹងគិតយ៉ាងម៉េចប្រសិនបើខ្ញុំធ្វើការជ្រមុជទឹកម្តងទៀត?” អ្វីដែលមិនសម ហេតុ ផលសោះ! តើអ្នកបានរៀបការជាមួយចនរណេសឬ? តើអ្នកបានរៀបការ ជាមួយក្រុមជំនុំឬ? តើអ្នកបានរៀបការជាមួយព្រះគ្រីស្ទ ជាព្រះបន្ទូលឬទេ?

178 ឥឡូវនេះ នោះហើយជាមូលហេតុដែលនាងនៅតែបង្កើតកូនរបស់គាត់។ តើ នាងមានកូនប្រភេទអ្វី? នេះជាឈ្មោះខ្លះដែលគេហៅសព្វថ្ងៃនេះ ឆ្មាតូច ប៊ែល ប៊ិសាច រិកគី រិកគីតា ។ ឆ្មា ប៊ែល នោះជាសមាជិកក្រុមជំនុំ ប្រាកដណាស់។ ពួកគេទាំងអស់សុទ្ធតែជាកូនប្រុសរបស់វា គឺជាកូនរបស់ការអ៊ីនដែលជាកូនរបស់ សត្វល្អិតកល្យ វារលូនដូចពួកវា។

179 សូមក្រឡេកមើលមួយភ្លែតសិន ជាមួយវិញ្ញាណរបស់អ្នកនិងការយល់ដឹង ទូលំទូលាយនៅព្រលឹងរបស់អ្នក។ គ្រាន់តែក្រឡេកមើលជុំវិញ។ ខ្ញុំកំពុងនិយាយ នៅទូទាំងប្រទេសជាតិឥឡូវនេះ។ សូមក្រឡេកមើលតែប៉ុន្មាននាទីប៉ុណ្ណោះ អ្នក នៅទីនោះក្នុងរោងឧបោសថប្រាណហាំ អ្នកនៅក្នុងរោងឧបោសថនៅឆ្នេរខាងលិច និងអាវីហ្សូណានិងគ្រប់ទីកន្លែងដែលអ្នកនៅ។ មើលខ្លួនឯងពីរបីនាទី។ អ្នក និយាយថា “សារដែលអ្នកកំពុងអធិប្បាយ បងប្រុសប្រាណហាំអើយ គឺខុស ហើយ” ឆែកមើលខ្លួនអ្នកបន្តិច។ សូមឱ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធស្វែងរកគំនិតរបស់ អ្នក ជាមួយព្រះបន្ទូល អ្នកនឹងយល់ជាមួយសារនេះ។ សូមឱ្យព្រះគ្រីស្ទដែលជា ព្រះបន្ទូលដែលបានចាក់ប្រេងតាំង ស្វែងរកមនសិការផ្ទាល់ខ្លួន។ អនុញ្ញាតឱ្យ

ទ្រង់ចូលទៅក្នុងអ្នកមើលថាតើនោះត្រូវឬអត់។ ហើយនោះគ្រាន់តែជារឿងមួយវិញដែលខ្ញុំបានលើកឡើងនៅពេលនោះ រាប់រយនាក់នៃពួកគេ។

180 តើព្រះគម្ពីរយល់ព្រមនឹងស្រ្តីដែលហាយឡាយសក់របស់នាងទេ? [នេះក្រុមជំនុំនិយាយថា “ទេ—Ed] តើព្រះគម្ពីរជឿទេ ស្របជាមួយនឹងបី ជ្រមុជក្នុងឈ្មោះ: “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ?” [“ទេ” ទេគ្មានបែបនោះឡើយ។ តើព្រះគម្ពីរយល់ព្រមជាមួយស្រ្តីដែលស្លៀកសម្លៀកបំពាក់បុរសទេ? [“ទេ” យកវាបីនៅទីនោះ ពេលមានរាប់រយច្រើនទៀត។ ស្វែងរកវានៅក្នុងពន្លឺនៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

181 អ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំជាសមាជិកក្រុមជំនុំ” កាអ៊ីនក៏ដូច្នោះដែរ។ អេវ៉ាក៏ដូច្នោះដែរ។ ព្រះគម្ពីរទាយនៅថ្ងៃចុងក្រោយថាឡើយខ្លឹមសេនឹងដូចគ្នា។

182 អនុញ្ញាតឱ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធពិនិត្យមើលមនសិការរបស់អ្នក ហើយអ្នកនឹងយល់ស្របជាមួយជានីយ៉ែល ៥:១២ នៅពេលដែលមហាក្សត្រីបានចូលមកចំពោះមុខ បែលថេសស្យាស្យា ហើយបាននិយាយថា នាងបានរកឃើញថាមានហោរាម្នាក់ឈ្មោះជានីយ៉ែល ស្ថិតនៅក្នុងចំណោមពួកគេ ហើយគាត់គឺជាអ្នកបកស្រាយនៃការសង្ស័យ។ អ្នកអនុញ្ញាតឱ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គាត់គឺជាព្យាករណ៍នៃសម័យនោះ: អនុញ្ញាតឱ្យគាត់ចូលមកក្នុងបេះដូងរបស់អ្នកឥឡូវនេះ ហើយពិនិត្យមើលជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយការសង្ស័យអំពីសារនឹងមានការបកស្រាយទាំងអស់។ គាត់រំលាយការសង្ស័យទាំងអស់ចេញ។ អ្នករកឃើញវាពិតជាមានមែន ព្រះបន្ទូលសម្រាប់ថ្ងៃនេះ។

183 អ្នកមិនអាចផ្សព្វផ្សាយសាររបស់លូធើនៅថ្ងៃនេះទេ។ វាចូលទៅក្នុងវា ប៉ុន្តែនោះជារឿង។ អ៊ូ—ហ៊ី។ អ៊ូ—ហ៊ី។ មិនអាចផ្សព្វផ្សាយសាររបស់វេសលី។ មិនអាចផ្សព្វផ្សាយសាររបស់ពេនទេកុស្តបានទេ។ យើងកំពុងតែនៅលើសពីនោះ។ ពួកគេជានិកាយហើយស្លាប់បាត់ហើយ។ ពួកគេជាទង។

184 ទងដុះឡើងជាមួយមែកដែលជាលក្ខខណ្ឌដំបូងនៃក្រុមជំនុំ។ ឥលូវនេះមើលទៅមិនដូចជាក្រាបធម្មជាតិដំបូងបង្អស់ដែលមាននៅក្នុងដីនោះទេ ជាស្រូវសាលី។

185 ទី២ ចេញមកជាលំអង។ វានៅតែមិនដូចគ្រាប់ធញ្ញជាតិ។ មើលទៅកាន់តែដូចច្រើន។ វាកាន់តែលេចចេញជាប្រភពពិតនៃគ្រាប់ធញ្ញជាតិ។ ប៉ុន្តែ លំអងមិនប្រាកដថាមើលទៅដូចជាគ្រាប់ដែលមាននៅក្នុងដីនោះទេ។ វាជាអ្នកផ្តល់ជីវិតដែលមាននៅក្នុងគ្រាប់ធញ្ញជាតិ។ ប៉ុន្តែអ្វីដែលវាធ្វើបាន? វាជានិកាយ ដូចជាធម្មជាតិដទៃទៀតដែលត្រូវនឹងវា។ វាបានស្លាប់។

186 បន្ទាប់មកអ្វី? ដំណើរជីវិតទៅក្នុងរំយោល។ វាមានបាល់តូចៗច្រើនដែលព្យួរនៅលើវាមើលទៅដូចជា—ធញ្ញជាតិតូចៗនៅក្នុងវា។ មើលទៅវាដូចជាគ្រាប់ធញ្ញជាតិពិតៗ ប៉ុន្តែមិនមែនទេ។

187 បន្ទាប់មកវាបានធ្លាក់ចុះចូលទៅក្នុងសំបក។ ហើយតើវានាំមកនូវអ្វីចេញមក? សំបកមួយ។

188 ឥឡូវនេះ អ្នកយកគ្រាប់ស្រូវសាលីមួយ នៅពេលដែលស្រូវសាលីបានមកដល់ជំបូង។ ហើយព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលថា “ពោតស្រូវសាលី...” ហើយអ្នកនឹងយកស្រូវសាលីនោះមក ហើយបើកវាឡើង។ អ្នកទាញវាចេញពីទង។ អ្នកមើលវា។ អ្នកនិយាយថា “យើងបានគ្រាប់ធញ្ញជាតិមួយហើយ។ សូមប្រុងប្រយ័ត្ន។ វាពិតជាដូចគ្រាប់ធញ្ញជាតិ ប៉ុន្តែវាគ្មានគ្រាប់ធញ្ញជាតិសូម្បីបន្តិចនៅក្នុងវា។ វាជាសំបក។

189 មានពេនទេកុស្ត “ច្រើនណាស់” ដូចជាគម្ពីរម៉ាថាយ ២៤:២៤ បាននិយាយថា “បញ្ឆោតដល់ពួកវីសតាំងនៅថ្ងៃចុងក្រោយបើសិនជាអាច។” ប៉ុន្តែអ្នកទាញស្លឹកឈើតាមស្លឹកវិញ អ្នកគ្មានគ្រាប់ទេ។ គ្រាប់ធញ្ញជាតិត្រលប់មកវិញ ហើយផ្នែកខាងក្រោយរបស់វា។ ឃើញទេ?

190 ហើយបន្ទាប់មកជីវិតបានចេញពីនិកាយនោះ ចូលទៅក្នុងគ្រាប់ធញ្ញជាតិ។ បន្ទាប់មកតើមានអ្វីកើតឡើង? នៅពេលគ្រាប់ធញ្ញជាតិចាប់ផ្តើមលូតលាស់ ហើយទទួលបានធំជាងដូច្នោះវាអាចគ្របលើអ្វីមួយ និងកាយនឹងដកខ្លួនចេញពីវា។ ហេតុអ្វីបានជាយើងគ្មាននិកាយចេញពីនេះ? ពួកគេមិនដែលធ្វើទេ វាជាគ្រាប់ធញ្ញជាតិ។ វាមិនអាចទៅឆ្ងាយបានទេ។ យើងនៅក្នុងសម័យកាលចុងក្រោយ។ ដូច្នេះតើត្រូវធ្វើអ្វីនៅពេលនេះ? ដាក់នៅក្នុងវត្តមាននៃព្រះរាជបុត្រាដែលនឹងត្រូវទុំព្រះបន្ទូលដែលត្រូវទុំចូលទៅក្នុងដួងចិត្តរបស់អ្នក ដើម្បីបង្កើតនិងរស់នៅតាមអ្វីដែលយើងកំពុងនិយាយ។ បាទមែនហើយ។

191 បន្ទាប់មកអ្នកនឹងគ្មានការសង្ស័យទៀតទេ ប្រសិនបើអ្នកអនុញ្ញាតឱ្យ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបង្ហាញវាសម្រាប់អ្នក ដូចជាព្រះមហាក្សត្រិយានីបាននិយាយ អំពីជានិច្ចដែល។

192 អ្នកអាចនិយាយបានថា “តើអ្វីទៅដែលត្រូវធ្វើដើម្បីអរព្រះគុណ? តើអ្នកកំពុង និយាយអំពីអ្វី បងប្រុសប្រាណហាំ? នេះគឺជា ម៉ោងប្រាំបួនខ្លះដប់ប្រាំនាទី។ អ្នក មិនទាន់បាននិយាយអ្វីអំពីការថ្លែងអំណរគុណសោះ។” តើអ្វីទៅជាសារសម្រាប់ ឱកាសនេះ សម្រាប់ខ្ញុំ! វាលើសលប់ហើយ។

193 ឪពុកដែលធ្វើព្យុះហាយត្រាបានអរគុណខ្លាំងណាស់សម្រាប់វិធីរកឃើញ ថ្មីសម្រាប់ជីវិតពួកគេ។ ត្រូវបានបែកចេញពីនិកាយអង់គ្លេសចាស់និងគោល លទ្ធិ ពួកគេអាចរៀបការជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលដែលបានចាក់ប្រេងតាំងថ្មីសម្រាប់ សម័យកាលរបស់ពួកគេ។

194 ដូច្នេះយើងអាចអរគុណ ដែលជាអ្នកធ្វើដំណើរដូចជាអំប្រាហាំ បានបំបែកខ្លួន យើងពីរឿងទាំងឡាយនៃលោកិយ នៃសហការីទាំងអស់របស់យើង។ អំប្រាហាំ គឺជាអ្នកធ្វើដំណើរ។ ព្រះបានញែកយើងចេញពីសាសនាស្លាប់ទាំងអស់។ ខ្ញុំកំពុង និយាយទៅទូទាំងប្រទេសឥឡូវនេះ គោលលទ្ធិស្លាប់។ ហើយទៅជាអ្វី? បំបែក យើងហើយបានបើកឱ្យយើងនូវជីវិត ដែលជាសារថ្មីសំរាប់ថ្ងៃនេះ។

195 ពេនទេកុស្ត បានរឹងស្លូត ហើយបានស្លាប់ដូចជាលូធើរ វ៉ែសលីនិងអ្នក ផ្សេងទៀតនៃពួកគេ។ វាមិនមែនជាក្រុមជំនុំដែលត្រូវបានទាញមកជាមួយគ្នាទេ។ ប្រជាជនល្អនៅទីនោះ នៅឡើយ ត្រូវតែបានចេញមក។

196 តើគាត់បានធ្វើអ្វីខ្លះ? គាត់បានបើកត្រាទី៧ នៃសារចុងក្រោយ។ អ្នកសម្គាល់ ឃើញទេ? ត្រាទាំងប្រាំពីរដែលជាអាថ៌កំបាំងទាំង៧ នៃសម័យកាលក្រុមជំនុំត្រូវ បានផ្សារភ្ជាប់ជាមួយត្រាប្រាំពីរ។ អ្នកកែទម្រង់គ្មានពេលធ្វើវានៅថ្ងៃរបស់ពួកគេ ទេ។ ពួកគេមិនរស់នៅបានយូរទេ។ ប៉ុន្តែព្រះពរការបើកសម្តែងនៃត្រាទាំង៧ បាន បើកអោយយើងរាល់គ្នានៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ ពីការព្យាករណ៍ដែលបានចេញមក ពីរដ្ឋអារីហ្សូណា។

197 របៀបដែលខ្ញុំបានសុំព្រះនៅថ្ងៃផ្សេងទៀត “តើទ្រង់ធ្វើអ្វីជាមួយទូលបង្គំនៅ ទីនេះ ក្នុងវាលខ្សាច់នេះ?”

198 តើអ្នកដឹងទេថាលោកម៉ូសេបានសរសេរគម្ពីរសញ្ញាថ្មី... ឬសញ្ញាចាស់? គាត់ពិតជាបានធ្វើមែន។ សៀវភៅបួនដំបូងផ្តល់នូវច្បាប់អ្វីៗទាំងអស់: លោកប្រវត្តិនិក្ខមនំ លេវីនីយ និងចោទិយកថា។ គាត់បានសរសេរគម្ពីរសញ្ញាចាស់។ ដើម្បីធ្វើដូច្នោះ គាត់ត្រូវចាកចេញពីសហការីទាំងអស់របស់គាត់ និងមនុស្សជាទីស្រឡាញ់ហើយចូលទៅក្នុងវាលហោស្ថាន។

199 ប៉ូលបានសរសេរគម្ពីរសញ្ញាថ្មី។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ គាត់បានសរសេររ៉ូម ហើយរ៉ូមនិងអ្វីៗផ្សេងទៀតនៅទីនោះ: ហេព្រើរនិងធីម៉ូថេជាដើម។ ហើយដើម្បីធ្វើដូច្នោះ គាត់ត្រូវញែកខ្លួនគាត់ ហើយចុះទៅអារ៉ាប់ចូលទៅក្នុងវាលខ្សាច់អស់រយៈពេលបីឆ្នាំទទួលបានការបើកសម្តែងពីព្រះ។

200 “អូ” អ្នកនិយាយថា “ចុះ ម៉ាថាយ ម៉ាកុស លូកានិងយ៉ូហាន ម៉េចដែរ?” ពួកគេគឺជាស្មៀនដែលសរសេរពីអ្វីដែលព្រះយេស៊ូវបានធ្វើ។

201 ប៉ូលបានញែកចេញហើយដាក់ព្រះបន្ទូលជាមួយគ្នា។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ល្អហើយ អញ្ចឹងមើល វាត្រូវទៅវាលខ្សាច់មួយឆ្ងាយពីមនុស្សជាទីស្រឡាញ់របស់ពួកគេ...

202 ចងចាំពី អ្វី តើពេលនេះម៉ោងប៉ុន្មានហើយលោក? តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់ធ្លាប់លឺពីការអធិប្បាយនេះ? និយាយថា “អាម៉ែន”។ [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន—Ed”] តើវាត្រឹមត្រូវទេ? [“អាម៉ែន”] បន្ទាប់មកយើងបានទទួលការបើកសម្តែងនៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ សម្រាប់សាររបស់ព្រះជាម្ចាស់ ដើម្បីប្រមូលកូនក្រមុំរបស់ទ្រង់ជាមួយគ្នា។ គ្មានសម័យកាលផ្សេងទៀតទេដែលត្រូវបានសន្យា។ វាត្រូវបានសន្យានៅយុគសម័យនេះ ម៉ាឡាគី ៤ លូកា ១៧:៣០ យ៉ូហាន ១៤:១២ យ៉ូអែល ២:៣៨ ។ ការសន្យាទាំងនោះគឺដូចគ្នានឹងយ៉ូហានបាទីស្ទបានសម្តែងខ្លួនឯងនៅក្នុងបទគម្ពីរ។

203 ព្រះយេស៊ូវបានបើកសម្តែងអង្គទ្រង់។ តើពួកគេបាននិយាយអ្វីខ្លះ? “ចាកឆ្ងាយជាមួយនឹងមនុស្ស!” “យ៉ូហានគឺជាមនុស្សព្រៃ” ក្រុមជំនុំមិនអាចទទួលបានទេ។ នោះជាកំរូ។ សព្វថ្ងៃនេះក៏គ្មានក្រុមជំនុំណាមួយទទួលវាដែរ។

204 ប៉ុន្តែចំពោះអ្នកដែលព្រះបានផ្តល់សំឡេង ព្រះបានត្រាស់ហៅអ្នកដែលបានផ្តល់សំឡេង។ ពួកគេដឹងអំពីវា ការហៅកូនក្រមុំប្រកបដោយគុណធម៌ ព្រះបន្ទូល

ជាក្រុមជំនុំថ្ងៃចុងក្រោយ ជាអ្នករើសតាំងស្រ្តីរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទរបស់យើងដែលជាព្រះបន្ទូល។ ប្រសិនបើ...ព្រះយេស៊ូវគឺជាព្រះបន្ទូល។ តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ជឿ? ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន”—Ed មែនហើយ។ អញ្ជឹងកូនក្រមុំតែងតែជាផ្នែកមួយនៃកូនកំលោះ ដូច្នោះកូនក្រមុំនឹងមិនមែនជាកូនក្រមុំនិកាយឡើយ។ វាត្រូវតែជាព្រះបន្ទូលដែលបានសម្តែងជាកូនក្រមុំរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ ទ្រង់បានសន្យាថានឹងធ្វើវា។ ទ្រង់បាននិយាយពីរបៀបដែលទ្រង់បានធ្វើ។ មិនដែលប្រើ...ចោលគំរូរបស់ទ្រង់ឡើយ។ ទ្រង់តែងតែធ្វើវាតាមគំរូដែលនោះ។ ទ្រង់បានធ្វើវាវាល់ពេលតាមលំនាំនោះ។ ទ្រង់ធ្វើវាម្តងទៀត ដោយហៅកូនក្រមុំដែលមានគុណធម៌របស់ទ្រង់ នៅថ្ងៃចុងក្រោយ រ៉បេកាដ៍គួរឱ្យស្រឡាញ់កំពុងរង់ចាំអ៊ីសាករបស់នាង។ តើជាពេលវេលាដ៏ស្រស់ស្អាតយ៉ាងណាហ្ន៎!

205 នៅទីនេះវាបង្ហាញឱ្យឃើញនូវសៀវភៅពីរក្បាលដែលនឹងជាអាថ៌កំបាំងដល់អ្នកពេលអ្នកអានសៀវភៅ *សម័យកាលក្រុមជំនុំទាំងប្រាំពីរ*។ សៀវភៅទាំងពីរសៀវភៅជីវិតបាននិយាយថា “អ្នកអាចចុះឈ្មោះរបស់អ្នក” អ្នកនឹងមិនត្រូវចោលឡើយ ម្នាក់ទៀតនិយាយថាចូរយកឈ្មោះគាត់ចេញពីសៀវភៅជីវិត។ វានាំឱ្យល្អឥតខ្ចោះនៅក្នុងទិដ្ឋភាព នៅទីនេះ។ ខ្ញុំនឹងបញ្ឈប់ពីរបីនាទីទៀត ប្រហែល នៅលើកំណត់ចំណាំពីរបីនៅទីនេះ ហើយបញ្ចប់វាមុនពេលយើងបិទ។

206 ជីវិតគឺជាវត្ថុដ៏ពិសិដ្ឋចំពោះព្រះ ហើយវាត្រូវបានកត់ត្រាទុកនៅក្នុងសៀវភៅ។ ព្រះជាអ្នកនិពន្ធនៃជីវិត។ តើអ្នកជឿទេ? ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន”—Ed

207 ជីវិតធម្មជាតិរបស់យើងនៅទីនេះ យើងមានគឺគ្រាន់តែជាការបន្តិមួយ។ វាគួរតែមានជីវិតដ៏ត្រឹមត្រូវមួយដើម្បីចាប់ផ្តើម ប៉ុន្តែវាត្រូវបានបង្វែរដោយកំណើតធម្មជាតិ។ ជីវិតដំបូង ឬសហជីពដំបូងរបស់អ្នក អ្នកត្រូវបានចូលរួមនៅក្នុងកំណើត ដោយធម្មជាតិទង្វើធម្មជាតិ។ មនុស្សធម្មជាតិជាប់ទាក់ទង រវាងបុរសនិងស្ត្រី រួមគ្នាភ្ជាប់ទំនាក់ទំនងជាមួយគ្នាក្នុងទំនាក់ទំនងផ្លូវភេទ ដែលនាំអ្នកមកជីវិតដំបូងនៅទីនេះ ហើយដែលជាប់ទាក់ទងនឹងអំពើបាបនិងសេចក្តីស្លាប់។ តើអ្នកអាចភ្លេចបាត់យ៉ាងម៉េចពី ពូជសត្វសើកិន?

208 នៅពេលដែលអ្នកឃើញស្ត្រី ដែលជាផលិតផល។ គ្មានស្រីផ្សេងទៀតដូចនាងទេ បានធ្វើតាមលំដាប់លំដោយ ដោយដឹងថានាងអាចត្រូវបានគេបញ្ឆោត។ ព្រះទ្រង់ជ្រាប ប្រសិនបើទ្រង់មិនបានដឹងថាទីបញ្ចប់និងពីដំបូងមកទេនោះ ទ្រង់ក៏

មិនមែនជាព្រះដែរ។ ប្រសិនបើទ្រង់មិនអស់កល្ប ប្រសិនបើទ្រង់មិន...ប្រសិនបើ ទ្រង់មិនអាចអស់កល្ប ទ្រង់ក៏មិនអាចសព្វញ្ញញ្ញាណ នៅគ្រប់ទីកន្លែង ជ្រាបគ្រប់ រឿង អស់កល្បជានិច្ច ដូច្នោះទ្រង់ជ្រាបគ្រប់រឿងទាំងអស់ ហើយទ្រង់ត្រូវតែបង្កើត ស្ត្រីម្នាក់នោះ។

209 បុរសនេះគ្មានប្រពន្ធទេ។ ប្រពន្ធនិងបុរសគឺដូចគ្នា។ គាត់មានភេទស្រីនិង ភេទប្រុសខាងវិញ្ញាណនៅក្នុងខ្លួនគាត់ផ្ទាល់។

210 គាត់ត្រូវតែញែកចេញ ដោយផលិតផល បន្ទាប់ពីការបង្កើតទាំងមូលបាន ធ្វើ។ គ្មានស្ត្រីណាដែលបង្កើតដោយព្រះទេ នៅក្នុងការបង្កើតដើមដំបូង អាចធ្វើ រឿងដូចនោះបាន។ នាងត្រូវបានបង្កើតឡើងដើម្បីធ្វើវា។ ទ្រង់បានដឹងថានាងនឹង ធ្វើវា។ ប្រសិនបើទ្រង់មិនដឹងទេ នោះទ្រង់មិនមែនជាព្រះទេ។

211 ប៉ុន្តែ សូមមើល លក្ខណៈដែលមាននៅក្នុងព្រះត្រូវតែបង្ហាញ។ ទ្រង់—ទ្រង់គឺ ធ្វើជាព្រះអង្គសង្គ្រោះ។ ហើយដើម្បីធ្វើឱ្យអ្វីគ្រប់យ៉ាងល្អឥតខ្ចោះ តាមវិធីដែលទ្រង់ មានវា បន្ទាប់មកគ្មានអ្វីដែលបាត់បង់ទេ។ អូ កុំធ្វើជាកូនក្មេង។ ធ្វើជាបុរសនិង ស្ត្រី។ យើងនៅផ្លូវចុងបញ្ចប់។ កត់សម្គាល់។

212 ឥឡូវនេះ វាគឺជាធម្មជាតិ ដែលជាប់ទាក់ទងនឹងសេចក្តីស្លាប់។ ប្តីដំបូងរបស់ អ្នក បានគ្រប់គ្រងលើអ្នក គឺជាធម្មជាតិរបស់អ្នកដោយកំណើតធម្មជាតិ។ ធម្មជាតិ អ្នកស្រឡាញ់លោកិយពីព្រោះអ្នកគឺជាលោកិយ និងជាផ្នែកមួយនៃលោកិយ។ ត្រូវហើយ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាមែន”—Ed] ធម្មជាតិរបស់អ្នកគឺស្រឡាញ់ លោកិយដែលអ្នកជាផ្នែកមួយនៃវា។ អ្នកគឺជាផ្នែកមួយនៃធម្មជាតិ។ អ្នកជឿទេ? [“អាមែន”] ហើយនោះជារឿងធម្មជាតិរបស់អ្នក។

213 នោះជាមូលហេតុដែលអ្នកត្រូវកើតជាថ្មី។ អ្នកត្រូវតែញែកខ្លួនអ្នកចេញ អ្នក ត្រូវតែស្លាប់ដើម្បីប្តីដំបូងនោះ។ អ្នកមិនអាចរស់នៅជាមួយវាបានទេ។ អ្នកគ្រាន់តែ មិនអាចនិយាយថា “ខ្ញុំនឹងលែងលះគាត់ ហើយព្យួរគាត់នៅទីនេះរហូតដល់ មានឱកាស។” អត់ទេលោក។ គ្មានការសរសេរអំពីការលែងលះទេ! គាត់ស្លាប់។ ធម្មជាតិនៃលោកិយត្រូវតែស្លាប់។ រាល់ចំណុចសំខាន់ៗរបស់គាត់ត្រូវតែស្លាប់។ អ្នកត្រូវជួបជុំគ្នាម្តងទៀតជាមួយធម្មជាតិមួយទៀត។

214 ឈ្មោះធម្មជាតិរបស់អ្នកដំបូង បានកើត ហើយដាក់ក្នុងសៀវភៅជីវិត។ ហើយ រាល់សកម្មភាពរបស់អ្នកក៏ត្រូវបានសរសេរនៅក្នុងនោះដែរ។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែល អ្នកបានធ្វើនៅក្រោមធម្មជាតិនោះត្រូវបានដាក់ក្នុងសៀវភៅ ដែលហៅថាសៀវភៅ ជីវិត។

215 អ្នកសម្គាល់ឃើញ នៅក្នុងជានីយ៉ែល នៅពេលដែលគាត់បានចូលមក “សម័យកាលជាន់មុន សក់របស់គាត់សដូចរោមចៀម។ ដប់ម៉ឺនដង ដប់ម៉ឺននាក់ បានមកជាមួយគាត់ ដើម្បីបម្រើទ្រង់ ជា—កូនក្រមុំ។ ហើយបន្ទាប់មកសៀវភៅត្រូវ បានបើក។” “ហើយសៀវភៅមួយទៀតបានបើកដែរ ដែលជាសៀវភៅនៃជីវិត។” ឃើញទេ? មានពួកបរិសុទ្ធច្បើយនៅទីនោះ ក្រុមជំនុំកូនក្រមុំ។ “សៀវភៅ មួយទៀតបានបើកដែលជាសៀវភៅជីវិត។”

216 ឥឡូវនេះ អ្នក ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកត្រូវបានបែកចេញពីសហជីពនោះ ដោយការស្លាប់ខាងវិញ្ញាណ បំណងប្រាថ្នាធម្មជាតិរបស់អ្នកគឺកាត់សក់របស់ អ្នក។ បំណងប្រាថ្នាធម្មជាតិរបស់អ្នកគឺស្លៀកខោខ្លី ផាត់មុខរបស់អ្នក។ បំណងប្រាថ្នាធម្មជាតិរបស់អ្នកគឺចង់បានបញ្ញា បុរសឆ្លាត ដឹងអ្វីប្រសើរជាង ផ្សេងទៀត។ នោះហើយជាអ្វីដែលអេវ៉ាចង់បាន។ នោះជាអ្វីដែលនាងចង់បាន។

217 “មែនហើយ និយាយ! អ្នកតូចពីរនាក់ និងអ្នកអធិប្បាយបួនគុណបួននាក់ ឈរនៅទីនោះហើយប្រាប់ខ្ញុំ? ខ្ញុំមានបណ្ឌិត ភីអេចឌី អិលអិល។ នោះគ្រាន់តែ ធ្វើឱ្យអ្នកកាន់តែឆ្ងាយពីព្រះជាម្ចាស់ រាល់ពេលដែលអ្នកបន្ថែមរបស់មួយ។ ឃើញ ទេ? ឃើញទេ? ត្រូវហើយ។ វាជាការពិត។ ឃើញទេ?”

218 នោះជាអ្វីដែលអេវ៉ាបានយក។ នាងមានផ្ទៃពោះជាមួយកូនប្រភេទនោះ។ នោះហើយជាអ្វីដែលក្រុមជំនុំសព្វថ្ងៃនេះមាន ដោយសាលាព្រះគម្ពីរនិងបញ្ញា។ ហើយ មើលទៅ ម្នាក់ៗមិនយល់ស្របនឹងអ្នកផ្សេងគឺការញើរញើដ៏ធំដូចអ្វីដែល ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “បាប៊ីឡូន”

219 កូនក្រមុំដឹងកន្លែងដែលនាងឈរ។ នាងមានតិចតួចណាស់។ នឹងគ្មានអ្នក ដែលបានសង្គ្រោះច្រើនទេ។ មានតិចតួចណាស់ តិចតួចៗមែនទែន។ អ្នកនិយាយ ថា “អ៊ីចឹង និយាយមានរាប់ពាន់នាក់។” មែន ប៉ុន្តែពួកគេបានមកតាមរយៈចំនួន ពីរពាន់ឆ្នាំមុនផងដែរ នៅរៀងរាល់សម័យកាលដែលជាកន្លែងដែលវាចេញមក។ ធ្លាប់...

220 សម័យល្អឆើនិងក្រុមនោះ ហើយបន្ទាប់មកបានស្លាប់ទៅ ហើយពួកគេបាន ទៅជានិកាយ បន្ទាប់មកវេសលី ហើយបន្ទាប់មកចូលពេនទេកុស្ត។ល។ហើយ គ្រប់សាខាតូចៗនៃពួកបាបទីស្ទ ប្រើសម្តីដើម្បីនេះ មេតូឌីស ណាសារិន ភៀលគ្រីម ហូលីណេសនិងអ្វីៗផ្សេងៗទៀត ពីទីនោះដូចជាស្លឹកឈើ។

221 ប៉ុន្តែ អ្នកចាំថា នៅពេលដែលវាបានធ្លាក់ចុះ ហើយគ្រាប់ធញ្ញជាតិចាប់ផ្តើម ទុំ ដែលអ្នករកឃើញ មុនគ្រាប់ធញ្ញជាតិអាចទុំ អ្វីៗគ្រប់យ៉ាងនៅក្នុងទងនោះ ត្រូវតែស្លាប់។ ហាលេលូយ៉ា! តើអ្នកមិនអាចឃើញកន្លែងដែលយើងកំពុងឈរទេ ឬ? ជីវិតគឺនៅក្នុងគ្រាប់ស្រូវម្តងទៀត។ តើវាគឺជាអ្វី? ដូចគ្នានឹងគ្រាប់ធញ្ញជាតិ ដដែលបានចូលទៅក្នុងដី ដែលជាព្រះយេស៊ូវតែមួយនៅក្នុងសំណុំបែបបទ កូនក្រមុំ អំណាចដូចគ្នា ក្រុមជំនុំដូចគ្នា រឿងតែមួយព្រះបន្ទូលតែមួយ។ ព្រះបន្ទូល ដដែលបានស្រូបយក ហើយចេញមកនៅទីនេះ ចូលមកដល់ក្បាល។ ហើយជីវិត ទាំងអស់ដែលចូលមកតាមរយៈនេះ បានរើសមនុស្សរបស់ពួកគេ។ ឥឡូវវាបង្កើត បានជាក្បាលសម្រាប់ការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌។ ខ្ញុំនឹងនិយាយប្រធានបទនេះ នៅយប់ថ្ងៃស្អែកឬយប់បន្ទាប់ បើព្រះសព្វព្រះទ័យ។

222 មែនហើយ អ្នកបានញែកចេញពីសហជីពដំបូងរបស់អ្នក ដោយការស្លាប់ ខាងវិញ្ញាណ។ ឥឡូវនេះអ្នកបានកើតជាថ្មីប្រៀបការម្តងទៀត ចំពោះការរួមរួមគ្នា ខាងវិញ្ញាណថ្មី។ មិនមែនជាជីវិតធម្មជាតិរបស់អ្នក ពីរបស់ក្នុងលោកិយទេ តែជា ជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ មេជីវិតដែលមាននៅក្នុងអ្នកកាលពីដើម បានរកឃើញ អ្នក។

223 ឥឡូវនេះ សៀវភៅចាស់របស់អ្នកបានបាត់ហើយ ជាមួយនឹងសហជីព ចាស់របស់អ្នក។ ឥឡូវឈ្មោះរបស់អ្នកនៅក្នុងភាពចាស់របស់អ្នក...ត្រូវបានផ្ទេរ។ ឥឡូវនេះអ្នកនិយាយថា “តើអ្នកមានន័យចង់ប្រាប់ខ្ញុំថាសៀវភៅចាស់របស់ខ្ញុំ...” ព្រះជាម្ចាស់បានដាក់វានៅក្នុងសមុទ្រនៃការភ្លេចភ្លាំងរបស់ទ្រង់។ អ្នកឈរតែ ខ្លោះនៅចំពោះព្រះ។

224 ឥឡូវនេះ ឈ្មោះរបស់អ្នកគឺស្ថិតនៅក្នុងសៀវភៅថ្មី។ មិនមែនជាសៀវភៅជីវិត ទេ តែជាសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀម គឺជាអ្វីដែលកូនចៀមបានលោះ។ មិនមែន ជាសៀវភៅចាស់របស់សហជីពធម្មជាតិរបស់អ្នកទេ ប៉ុន្តែរបស់កូនក្រមុំថ្មី។ ហា លេលូយ៉ា! ជីវិតថ្មីរបស់អ្នកគឺស្ថិតនៅក្នុងសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀម លិខិត

អាពាហ៍ពិពាហ៍របស់អ្នក ហាលេលូយ៉ា ពូជអស់កល្បដ៏ពិតរបស់អ្នក តាំងពីដំបូង ចាប់បាន។ ឥឡូវអ្នកមិនត្រឹមតែបានអភ័យទោសប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែអ្នកត្រូវបានរាប់ ជាសុចរិត។ សូមថ្វាយសិរីល្អ! “រាប់ជាសុចរិត” រ៉ូម ៥:១បាននិយាយ។ រ៉ូម ៥:១ បាននិយាយថា “ដូច្នេះត្រូវរាប់ជាសុចរិតដោយសារជំនឿ”

225 រកមើលព្រះបន្ទូល។ ព្រះបន្ទូលនេះមិនមានន័យថា “អត់ទោសឡើយ។ ពាក្យនេះមានន័យថា “រាប់ជាសុចរិត” វាគ្មានន័យថាអ្នកត្រូវបានអត់ទោសទេ។

226 ឧទាហរណ៍អ្នកបានឮថាខ្ញុំស្រវឹង ហើយ—ហើយបានធ្វើអំពើអាក្រក់ខ្លះ និង អ្វីៗទាំងអស់។ បន្ទាប់មកអ្នកមកនិយាយមកខ្ញុំថា អ្នកបានរកឃើញថាខ្ញុំមិនបាន ធ្វើវាទេ បន្ទាប់មកអ្នកមកនិយាយថា “បងប្រុសប្រាណាហាំ ខ្ញុំនឹងអត់ទោសអោយ អ្នក” ថាម៉េចអភ័យទោសឱ្យខ្ញុំ? ខ្ញុំមិនបានធ្វើវាផងហ្នឹងតាំងពីដើម។ ឃើញទេ?

227 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើខ្ញុំបានធ្វើវា ខ្ញុំមានកំហុស។ ប៉ុន្តែអ្នកអាចអត់ទោសឱ្យខ្ញុំ ហើយខ្ញុំនឹងគ្មានកំហុសទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនទាន់បានរាប់ជាសុចរិតទេ ពីព្រោះខ្ញុំពិតជា បានធ្វើវាមែន។

228 ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូលថា *បានរាប់ជាសុចរិត* ទោះបីជាអ្នកមិនដែលធ្វើវាក៏ដោយ។ អាម៉ែន។ វាមិនត្រូវបានគេគិតសូម្បីតែបន្តិច។ តើធ្វើដូចម្តេច? នៅក្នុងសៀវភៅ របស់ព្រះនៃសមុទ្របំភ្លេចចោល សៀវភៅនិងអាពាហ៍ពិពាហ៍ចាស់របស់អ្នកត្រូវ បានលែងលះនិងស្លាប់ ហើយមិនសូម្បីតែនៅក្នុងការចងចាំរបស់ព្រះ។ អាម៉ែ ន។ អ្នកត្រូវបានរាប់ជាសុចរិត។ “ដូច្នេះត្រូវបានរាប់ជាសុចរិត។” វាត្រូវបានគេ ចោទប្រកាន់។ អ្នកត្រូវបានគេចោទប្រកាន់។ អ្នកមិនដែលធ្វើវាទេតាំងពីកន្លែង ដំបូង។ សហជីពចាស់គឺស្ថិតនៅក្នុងសមុទ្រនៃការភ្លេចរបស់ព្រះ។ អ្នកមិនបាន រៀបការជាមួយវាទេ។ ទ្រង់ ដែលជាកូនកំលោះ ស្តាយភាពខ្មាស់រៀនដោយ អង្គទ្រង់ផ្ទាល់ សម្រាប់អ្នក នៅកន្លែងរបស់អ្នក។ ទ្រង់បានជំនួសកន្លែងរបស់អ្នក ដ្បិតអ្នកត្រូវបានតម្រូវទុកជាមុន សម្រាប់ទ្រង់ដើម្បីឱ្យមាននៅក្នុងកូនក្រមុំរបស់ទ្រង់ មុនគ្រឹះនៃលោកិយ។ ព្រះគម្ពីរបានចែងយ៉ាងដូច្នោះ។ អ្នកគឺជាពូជដែលបានតម្រូវ ទុកជាមុន។

229 តើអ្នកបានធ្វើយ៉ាងដូចម្តេច? អ្នកត្រូវបានបញ្ជាក់ចូលទៅក្នុងវាដោយការ រៀបការដំបូងរបស់អ្នក ជាមួយឪពុកម្តាយដែលជិតក្បត់របស់អ្នក គឺអេវ៉ា។ វា មិនមែនជាកំហុសរបស់អ្នកទេ។ តាមរយៈកំណើតធម្មជាតិរបស់អ្នក អ្នកកើត

បន្ទាប់ពីនាងអេវ៉ាដែលបានជិតក្បត់។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលអ្នកកើតមក ជាស្រីជិតក្បត់។ អ្នកចាប់ផ្តើមដំបូងជាមនុស្សមានបាប។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ អ្នក ត្រូវបានគេបញ្ឆោតចូលទៅក្នុងវា។ អ្នកគ្មាន...អត់ទេ វាមិនមែនជាកំហុសរបស់ អ្នកទេ។

230 អ្នកមិនដែលធ្វើវាទេ។ ដោយសារតែថាមេរោគតូចដែលមាននៅក្នុងអ្នក គឺ ដើម្បីធ្វើជាអ្នក តាំងពីមុនកំណើតលោកិយ។ ព្រះជាម្ចាស់បានដាក់ឈ្មោះរបស់ អ្នកនៅក្នុងព្រះសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀម។

231 ដូចរឿងឥន្ទ្រីតូចរបស់ខ្ញុំដែរ អ្នកទាំងអស់គ្នាធ្លាប់លឺហើយ។ មេមាន...កសិករ ចាស់កំណត់មេមាន់ពេលមួយ។ ដូច្នោះគាត់គ្មានមេមាន់គ្រប់គ្រាន់ទេ...ដាក់ស៊ុត ទៅក្រោមមេមាន់។ ដូច្នោះគាត់បានរកឃើញពងឥន្ទ្រីមួយ ហើយពួកគេបានដាក់វា នៅក្រោមមេមាន់។ នៅពេលដែលឥន្ទ្រីបានកើតមក វាគឺមើលទៅគួរឱ្យអស់សំណើច បំផុតសម្រាប់ពួកមាន់ ដែលគេធ្លាប់បានឃើញ ឥន្ទ្រីចាស់បានដើរតាម។ ហើយ មេមាន់នឹងទៅ “គ្រុក គ្រុក គ្រុក” ។

232 ឥន្ទ្រីតូចបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនដឹងថាវាដូចជាសម្លេងអ្វីទេ ប៉ុន្តែទោះ យ៉ាងណា ខ្ញុំតាមនាង។”

233 ហើយពួកគេបានចេញទៅក្រៅ នៅក្នុងច្បារជង្រុក ហើយចាប់ផ្តើមកោសគំនរ លាមកសត្វ ហើយនាង “គ្រុក គ្រុក គ្រុក នេះល្អ។ នេះល្អ។ អ្នកចូលរួមជាមួយពួក យើងមោ។ ហើយនេះគឺជាអ្វី...”

234 កូនឥន្ទ្រីចាស់នោះ វាមិនអាចស៊ីចំណីអញ្ចឹងបានទេ។ ឃើញទេ? គាត់ —គ្រាន់តែទៅជាមួយមេមាន់នោះ ព្រោះគាត់មិនស្គាល់។ គាត់មិនដឹងអ្វីដែល ត្រូវធ្វើ។ ហើយបន្ទាប់មកនាងបានចេញទៅក្រៅនៅទីនោះ ហើយនាងនឹងទទួល បាននេះឬនោះ។ ហើយឥន្ទ្រីតូចគ្រាន់តែ...គាត់គ្រាន់តែបំពេញក្រពះវា ប៉ុន្តែគាត់ —គាត់មិនបានដឹងពីរបៀបធ្វើវាទេ។ ប៉ុន្តែគាត់បានឃើញមានផ្សេងទៀតធ្វើវា ប៉ុន្តែ មានអ្វីដែលខុសគ្នា។ គាត់មិនចូលចិត្តទេ។

235 ដូច្នោះ នៅថ្ងៃមួយ មេរបស់វាបានដឹងថានាងបានបង្កើតស៊ុតពីរ។ ដូច្នោះ នាងចាប់ផ្តើមស្វែងរកកូនមួយផ្សេងទៀត នាងហោះហើរជុំវិញស្វែងរកដូចជា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ថ្ងៃមួយនាងបានហោះនៅលើទីធ្លាច្បារ ដែលជានិកាយ នោះ។នាងមើលចុះនៅទីនោះ ហើយនាងបានឃើញកូនរបស់នាង។ នាងស្រែក។

វាជាសម្លេងនៃអ្វីមួយដែលបានបន្លឺចេញពីខាងក្នុងរបស់គាត់។ [កន្លែងទទេ—Ed] អូ! ស្តាប់ទៅត្រឹមត្រូវហើយ! អូ! នោះគឺជាមេជីវិតដែលបានតម្កល់ទុកជាមុនដោយព្រះ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ វាជាតន្ត្រីសំរាប់គាត់។ គាត់ដឹងថាវាជាសេចក្តីពិត។

236 គាត់ធុញទ្រាន់នឹងរបស់និកាយទាំងនោះ ទោះយ៉ាងណា “ចូលរួមជាមួយពួក យើង។ សូមអញ្ជើញមកទៅជាមួយពួកយើង។ យើងមានពិធីជប់លៀង សង្គម។ យើងទទួលបាននេះ។ យើងទទួលបាន...” វាមិនមែនស្តាប់ទៅត្រឹមត្រូវទេ។

237 នាងបាននិយាយថា “កូនប្រុស អ្នកមិនមែនជាកម្មសិទ្ធិរបស់ក្រុមនោះទេ។ អ្នកជាកម្មសិទ្ធិរបស់ខ្ញុំ។ អ្នកគឺជារបស់ខ្ញុំ”

238 គាត់បាននិយាយថា “ម៉ាម៉ាស្តាប់ទៅជាការពិត។ តើខ្ញុំត្រូវចេញទៅដោយ របៀបណា?”

239 “គ្រាន់តែលោតឡើងមក ខ្ញុំនឹងចាប់អ្នក។” អ៊ូ—ហ៊ី នោះជាអ្វីដែលអ្នក ទាំងអស់គ្នាត្រូវធ្វើ។

240 ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដែលបានចាក់ប្រេងតាំង ត្រូវបានបង្ហាញអោយឃើញមុន ពេលដែលបុរសនោះកើតមកជាកូនរបស់ព្រះ ដែលមានមេជីវិតបានចូលទៅក្នុង គាត់សម្រាប់សម័យកាលនេះ គាត់នឹងឃើញសាររបស់ព្រះច្បាស់ ហើយមានព្រះ នៅស្ថានសួគ៌។ ម៉ាទីនលូដេបានឃើញវាសម្រាប់សម័យគាត់។ វេសលីបានឃើញ វាសម្រាប់សម័យគាត់។ ពេនទេកុស្តបានឃើញវាសម្រាប់សម័យគាត់។ ចុះអ្នក វិញ? អ៊ូ—ហ៊ី។ ពួកគេបានចូលទៅក្នុងនិកាយ។ នេះគឺជាព្រះបន្ទូលដែលកាត់ ទោសវា។ ប្រាប់អ្នកពីអ្វីដែលយើងមានថ្ងៃនេះ ហើយពិតប្រាកដណាស់ ក្នុង ម៉ាឡាគី ៤ និងការសន្យាផ្សេងទៀតសម្រាប់គ្រប់សម័យកាល។ តើអ្នកឃើញ អ្វី? តើអ្នកកំពុងមើលអ្វី? អាមែន។ ពួកយើងគឺនៅទីនេះ។ ឥន្ទ្រីពិតប្រាកដពិតជា ព្រះ។ “ចៀមរបស់ខ្ញុំស្គាល់សម្លេងរបស់ខ្ញុំ។ មនុស្សចម្លែកពួកគេនឹងមិនតាមទេ។

241 ហេតុអ្វី? វាត្រូវបានគេដាក់នៅទីនោះដោយកំណត់ទុកជាមុន។ អ្នកត្រូវ បានតែងតាំងជាមុនសម្រាប់ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ អ្នកបាននៅក្នុងព្រះតាំងពី មុនកំណើតលោកិយ។ អ្នកត្រូវបានបង្ហាញនៅថ្ងៃនេះសំរាប់កិត្តិយសនិងសិរីល្អ របស់ទ្រង់។ តើអ្នកធ្វើដូចម្តេចបានបើមិនគោរពដល់ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហើយ ឈរនៅគ្រប់ព្រះបន្ទូលទាំងអស់របស់ព្រះ? បាទលោក។ ដែលអ្នកគឺជាផ្នែក

មួយនៃព្រះបន្ទូលនោះ ដោយកំណត់ទុកជាមុន។ ដោយសារតែ សូមមើល ព្រះគ្រីស្ទ គឺជាព្រះបន្ទូល។ តើអ្នកជឿទេ? ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាមែន” មែនហើយ បន្ទាប់មក ប្រសិនបើ...ទ្រង់តែងតែជាព្រះបន្ទូល។ “នៅក្នុងការចាប់ផ្តើមគឺជា ព្រះបន្ទូល” ហើយប្រសិនបើព្រះបន្ទូលជាព្រះជាម្ចាស់ នោះអ្នកបាននៅក្នុងព្រះ។ ព្រះបន្ទូលជាផ្នែកដែលអ្នកត្រូវលេង គឺនៅក្នុងព្រះតាំងពីមុនកំណើតលោកិយ។ ទ្រង់បានឃើញអ្នក។ ទ្រង់ស្គាល់អ្នក។ ទ្រង់បានកំណត់អ្នករួចហើយ។

242 ខ្ញុំប្រាប់អ្នកដូចជាត្រីបានស្គាល់សំលេងនោះអញ្ចឹង ដូចជា—ជាគ្រីស្ទាន ដែលបានកើតជាថ្មីស្គាល់សំឡេងរបស់ព្រះនិយាយតាមរយៈព្រះបន្ទូលនៅពេល ដែលពួកគេឃើញវាបានចាក់ប្រេងតាំងនិងការបង្ហាញការពិត។ រកមើល។ គាត់ បានក្រឡេកមើលទៅនៅទីនោះ។ គាត់មិនបានឃើញមេមាន់ចាស់គ្រុក គ្រុកនេះ នៅជុំវិញទេ “ចូលរួមជាមួយយើងហើយទៅទីនេះ” ហើយ “ទៅនេះ” ហើយ “ទៅនេះ នឹងនោះ” គាត់បានឃើញ—ដូចជាអ្នកដែលគាត់ចង់ក្លាយជា ហោះហើរនៅលើ អាកាស ស្រែកដោយសេរី ឡើងខ្ពស់ជាងសត្វត្រកូននិងអ្វីៗនៅលើផែនដី។ ហាលេ លូយ៉ា! គាត់ចង់ក្លាយជាអញ្ចឹង ព្រោះវាគឺនៅក្នុងគាត់តាំងពីដំបូង។

243 ហើយមនុស្សដែលកើតពីព្រះដែលជាកូនរបស់ព្រះត្រូវតែមានលក្ខណៈនៃ ព្រះ។ គាត់ត្រូវតែដូចព្រះ។ គាត់គោរពព្រះ។ គាត់គឺជាផ្នែកមួយនៃព្រះបន្ទូល នៃព្រះ។ ហើយនៅក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយនេះ នៃសំណុំកូនក្រមុំ ជាអំណាចដូចគ្នា ដែលគាត់មាននៅក្នុងការចាប់ផ្តើមនេះ បានឡើងតាមរយៈអង្គការទាំងនេះនិង អ្វីៗផ្សេងទៀត និងចេញមកសម្រាប់កូនក្រមុំ។ គាត់មិនអាចទទួលយកបានទេ ក្រៅពីនោះ។

244 ពួកគេគួរតែបានឃើញវា ពួកគេសាសន៍យូដានៅក្នុងថ្ងៃរបស់ពួកគេ នៅពេល ដែលពួកគេបានឃើញវាបានសម្តែងនៅទីនោះ ដូចជាហោរាបាននិយាយពីទ្រង់។ គាត់បាននិយាយថា “ស្វែងរកបទគម្ពីរ។ នៅក្នុងពួកគេអ្នកគិតថាអ្នកមានជីវិត អស់កល្បជានិច្ច។ ពួកគេជាអ្នកដែលធ្វើបន្ទាល់អំពីខ្ញុំ។ ប្រសិនបើខ្ញុំមិនធ្វើការ របស់ព្រះបិតាខ្ញុំទេ សូមកុំជឿខ្ញុំឡើយ។ ប៉ុន្តែទោះយ៉ាងណា បើអ្នកមិនអាចជឿខ្ញុំ បានទេ សូមជឿកិច្ចការដែលខ្ញុំបានធ្វើចុះ”

245 ពួកគេបាននិយាយថា “ឪពុករបស់យើងបានបរិភោគនំម៉ាណា នៅទីរហោស្ថាន អស់រយៈពេលសែសិបឆ្នាំ។ យើងដឹងកន្លែងដែលយើងនៅ។”

246 គាត់បាននិយាយថា “ហើយពួកគេគ្រប់គ្នាបានស្លាប់” គឺដាច់ចេញពីគ្នាជារៀងរហូត។ គ្រប់គ្នាបានស្លាប់។ មានតែបី ពីរនាក់ទេចេញពីមួយលានពីរលាននាក់នោះ។ នោះគឺមួយក្នុងមួយលាន។

247 ហេតុអ្វី ជាការចាក់បញ្ចូល មេជីវិតឈ្មោលពីបុរសនិងស្រ្តី ជាធម្មតាស៊ុតមួយមានជីជាតិ។ មានពងមួយ មេជីវិតមួយដែលមានជីជាតិ តើអ្នកធ្លាប់ឃើញការបង្កាត់ពូជសត្វគោក្របីទេ? កត់សម្គាល់។ នេះគឺជាពងមួយលាន។ នេះគឺមួយលានមេជីវិត ហើយនៅពេលដែលពួកគេ—ត្រូវបានរំសាយចេញ មកជួបជុំគ្នានៅឯស្បូន ចូលតាមបំពង់ហើយចូលក្នុងស្បូន ពួកគេជួបគ្នា។ មួយក្នុងចំណោមពួកគេគឺជាស៊ុត។ ស៊ុតមួយលាន មេជីវិតមួយលាន។ មានស៊ុតតែមួយប៉ុណ្ណោះនៅទីនោះដែលមានជីជាតិ។ មានតែមេជីវិតមួយប៉ុណ្ណោះដែលអាចបង្កកំណើតបាន។ ពួកវាទាំងអស់មានជីវិត។ អ្នកអាចមើលកូនគោតូចៗកំពុងវាយដំនៅទីនោះ ដែលអ្នកអាចធ្វើបានក្នុងការប្រកួត។

248 ហើយ ដើម្បីសហើយពួកគេកំពុងតែស្តាប់នៅយប់នេះ ហើយគាត់ចងចាំនៅពេលដែលយើងយកវា។ គាត់បាននាំខ្ញុំចុះនៅទីនោះបង្ហាញខ្ញុំពីរបៀបធ្វើការនោះ។ បំពង់សាកល្បង ហើយដាក់វាឱ្យល្មមដែលអ្នកអាចដាក់វាបានចុងបញ្ចប់នៃការប្រកួត។ វាមានកូនគោនិងគោតូចៗរាប់ពាន់ក្បាលនៅទីនោះ ប៉ុន្តែមានតែពួកគេម្នាក់ប៉ុណ្ណោះដែលអាចរស់នៅបាន។ មានតែម្នាក់ប៉ុណ្ណោះ! ហើយនេះគឺជាបាល់ដ៏ធំមួយពួកគេនៅទីនេះ។ ហើយអ្នកនឹងកត់សំគាល់ មួយនឹងលូនចេញពីនេះមួយនៅទីនេះ ទៅត្រង់នេះ ហើយស៊ុតនឹងមកដល់ចេញពីក្នុងចំណោមស៊ុតដទៃទៀតនៅទីនេះ ហើយពួកគេនឹងជួបគ្នា។ ហើយពួកគេដែលនៅសល់គឺស្លាប់។ ទោះយ៉ាងណា ពួកគេរស់ ប៉ុន្តែពួកគេស្លាប់។

249 ដោយសារតែមានអ្វីមួយ នរណាម្នាក់ធ្វើឱ្យមានជីជាតិនេះ ហើយបានតែងតាំងមួយនេះផងដែរ។ វាជាការតម្រូវទុកជាមុន បងប្អូនខ្ញុំអើយ។ ប្រាកដណាស់។ ព្រះមានដើម្បីកំណត់ថាតើវានឹងជាក្មេងប្រុសឬក្មេងស្រី ក្បាលក្រហម ក្បាលខ្មៅឬអ្វីក៏ដោយ។ វាត្រូវបានកំណត់ដោយព្រះ។ អាថ៌កំបាំងច្រើនជាងកំណើតពីស្រីព្រហ្មចារី សម្រាប់ខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែ សូមកត់សម្គាល់ អ្នកនៅសល់នៃពួកគេត្រូវស្លាប់។

250 មានមនុស្ស២លាននាក់បានចេញមក ស្រែកច្រៀងបានធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាង។ និយាយ...មិនដែលនិយាយជាភាសាដទៃទេ។ ប៉ុន្តែពួកគេស្រែក ហើយ —លើកតម្កើងសិរីរុងរឿងរបស់ព្រះជាម្ចាស់ និងរាំឡើងចុះនៅសមុទ្រ ធ្វើគ្រប់អ្វីៗទាំងអស់ដូចដែលអ្នកផ្សេងទៀតបានធ្វើដែរ ប៉ុន្តែមានតែពីរនាក់ទេដែលបាន ចូលទៅក្នុងទឹកដីសន្យា។ លោកកាលែបបានចូលទៅ លោកកាលែបនិង យ៉ូស្វ មានតែពីរនាក់ប៉ុណ្ណោះ។ នោះគឺមួយក្នុងចំណោមមួយលាន។ វាមានមួយក្នុងចំណោមមួយលាននៅក្នុងកំណើតធម្មជាតិ។ ពួកគេម្នាក់ៗមានពរដូចគ្នា។

អូ អ្នកពោលទេកុស្ត ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកនឹងមិនភ្ញាក់ខ្លួន យឺតពេលនោះទេ។

251 ម្នាក់ក្នុងចំណោមមួយលាន។ រកមើល។ វាត្រូវបានគេសន្មត់ថាមានប្រាំរយ លាននាក់ដែលហៅថាគ្រីស្ទាន នៅលើពិភពលោកសព្វថ្ងៃនេះ។ ប្រសិនបើព្រះយេស៊ូវនឹងយាងមកមានតែប្រាំរយនាក់ទេ ដែលទៅជាមួយទ្រង់ បន្ទាប់មកប្រសិនបើស្ថិតិនោះអាចពិត។ ហេតុអ្វី មានច្រើនជាងនេះដែលបាត់រាល់ថ្ងៃនៅលើលោកិយ។ ពួកគេមិនដឹងអ្វីទាំងអស់អំពីវា។

252 ពួកអាចារ្យបាននិយាយថា “ខ្ញុំយល់ អ្នកដឹងទេ...ហេតុអ្វីបានជាពួកអាចារ្យនិយាយថា—អេលីយ៉ាត្រូវតែមកជាមុន?” គេទូលប្រាប់ព្រះយេស៊ូវ

253 ទ្រង់បាននិយាយថា “អេលីយ៉ាបានមកហើយ តែអ្នកមិនស្គាល់គាត់ទេ” ឃើញទេ? ទ្រង់បានធ្វើអ្វីដែលបទគម្ពីរបានចែងថាគេឡើងចំពោះទ្រង់។ ឃើញទេ? “ដូច្នោះកូនមនុស្សត្រូវរងទុក្ខ។ នៅក្រោម...” ពួកគេមិនបានទទួលស្គាល់ទ្រង់ទេ។ តែពួកគេទាំងអស់នៅក្នុងក្រុមជំនុំ។ ទាំងអស់បានអះអាងថាមានជីវិត។

254 ហើយអ្នកគ្រាន់តែអនុញ្ញាតគ្រីស្ទានពិត ដែលកើតជាថ្មី ជាអ្នកបំរើពិបាកដនៃព្រះ បានព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ នោះគាត់នឹងចេញមកពីក្នុងគ្រប់និកាយ ទៅកាន់ដីមានជីជាតិពិបាកដ ដោយព្រះបន្ទូល ជាផ្ទៃដី។ ទ្រង់នឹងធ្វើវា។ ខ្ញុំមិនដឹងថាទ្រង់ធ្វើវាយ៉ាងម៉េចទេ។ ព្រះបានតែងតាំងវាឲ្យអាចទៅរួច។

255 អ្នកត្រូវបានបញ្ជាក់តាំងពីដំបូង ដោយការរៀបការដំបូងរបស់អ្នក។ ឥឡូវនេះអ្នកដឹងថាអ្វីជាការពិត។ ដូចខ្ញុំបាននិយាយពីឥន្ទ្រិតូចនៅពេលគាត់លីសំលេងកូនកំលោះរបស់គាត់ គាត់បានចេញទៅ រកព្រះបន្ទូលដែលបានចាក់ប្រេងតាំងហើយបានបង្ហាញអោយឃើញពីថ្ងៃចុងក្រោយ។

256 លោកណូអេគីជាព្រះបន្ទូលដែលត្រឹមត្រូវសម្រាប់ថ្ងៃរបស់គាត់។ តើអ្នកជឿ
ទេ? ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន”—Ed] មែនហើយ សាររបស់គាត់នឹងមិនធ្វើការ
នៅថ្ងៃនេះទេ។

257 លោកម៉ូសេមានព្រះបន្ទូលដែលបានបង្ហាញពីសម័យរបស់គាត់។ តើអ្នកជឿ
ទេ? ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន” វានឹងមិនដំណើរការទេសំរាប់សម័យនេះ។
ព្រះយេស៊ូវគឺ...

258 យ៉ូហានគឺជាព្រះបន្ទូលដែលត្រឹមត្រូវ។ តើអ្នកជឿទេ? ក្រុមជំនុំនិយាយ
ថា “អាម៉ែន” វានឹងមិនដំណើរការនៅថ្ងៃនៃព្រះយេស៊ូវទេ។ ពិតប្រាកដណាស់
មិនមែនទេ។ ទេលោក។ “ក្រិត្យវិន័យនិងពួកហោរាភិក្ខុដល់លោកយ៉ូហាន។
ចាប់តាំងពីពេលនោះមក នគរស្ថានសួគ៌។

259 ពួកសាវ័ក ពួកគេដែលបានកំណត់ព្រះគម្ពីរ។ ចូលមកលូធីនៅក្នុង
ការកែទម្រង់ពាក្យរបស់គាត់ ក្រុមជំនុំរបស់គាត់នឹងមិនដំណើរការនៅថ្ងៃនេះទេ។
វេសលីដូចគ្នា។ ពេនទេកុស្តក៏អញ្ចឹងដែរ។ វាដំណើរការបាននៅក្នុងសម័យរបស់
ពួកគេ។

260 ប៉ុន្តែវាជាថ្ងៃមួយទៀត។ នេះគឺជាការបើកត្រាទីប្រាំពីរ។ ខ្ញុំដឹងថាស្តាប់ទៅ
ចំឡែកចំពោះអ្នក ប៉ុន្តែព្រះបានបង្ហាញវាយ៉ាងល្អឥតខ្ចោះ។ គ្មាន—គ្មានសំណួរ
នៅក្នុងវាទេ។ វាឥតខ្ចោះ! ខ្ញុំនឹងមិនផ្សព្វផ្សាយរឿងនោះទៅកាន់មូលដ្ឋានការជួប
ប្រជុំគ្នានៅទីនេះទេ។ ខ្ញុំកំពុងនិយាយទៅកាន់ប្រជាជននៅទូទាំងប្រទេស។ ឃើញ
ទេ? ធ្វើអ្វីដែលអ្នកចង់បាន។

261 ឥឡូវនេះកត់សម្គាល់ឃើញពាក្យដែលបានចាក់ប្រេងតាំងនៃថ្ងៃរបស់គាត់
ដែលអ្នកគឺជាផ្នែកមួយដោយកំណត់ទុកជាមុន។ អ្នកដូចជាបានដឹងភ្លាមៗ។
នៅពេលដែលអ្នកឮការនោះ អ្នកដឹងភ្លាមៗថាអ្នកជាតន្ត្រី។ អ្នកក៏ដឹងថាអ្នក
មិនមែនជាមាន់និកាយដែរ។ អ្នកបានដឹងថាមានមានអ្វីខុសនៅទីនោះ។ មានអ្វី
ខុសហើយ ត្រូវហើយ ដ្បិតអ្នកដឹងថាអ្នកបានជាប់នៅក្នុងវាតាំងពីដំបូង។

262 ទ្រង់ ដែលជាកូនកំលោះបានដកភាពអាម៉ាស់របស់អ្នកចេញ ហើយដាក់វា
នៅក្នុងសមុទ្រនៃការភ្លេចភ្លាំងដោយការលាងទឹកនៃព្រះបន្ទូលនិងឈាមនៃជីវិត។
នោះជាអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបានចែង។ ប្តីដំបូងរបស់អ្នកដែលអ្នកបានរៀបការជាមួយ

លោកិយ... កូនកំលោះដែលបានចាក់ប្រេងតាំងអ្នកទុកជាមុន បានលាងអ្នកដោយការលាងទឹក។ ដោយ “ក្រុមជំនុំ” ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អត់ទេ? ស្តាប់ទៅដូចជាមិនត្រូវទេ តើមែនទេ? [“ទេ” អ្នកអាចរកឃើញនៅក្នុងអាម៉ាណាក់ ប៉ុន្តែមិនមែននៅក្នុងរបស់ព្រះទេ។ “តាមរយៈការលាងទឹកដោយព្រះបន្ទូល” នៅក្នុងព្រះបន្ទូល! ឃើញទេ? ដោយ...

263 អ្នកកំពុងតែឈរដោយបានរាប់ជាសុចរិត ដូចជាអ្នកមិនដែលធ្វើវាឡើយពីដំបូង។ នេះជាសារលិខិតរបស់ខ្ញុំទៅកាន់ក្រុមជំនុំឥឡូវនេះ។ ដូចអ្នក...ដូចយើងចេញទៅក្រៅអាកាសតែមួយនាទី។ អ្នកកំពុងឈរ ប្រសិនបើអ្នកកំពុងឈរនៅលើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនិងជាមួយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ គ្រប់អាម៉ែន គ្រប់រូប គ្រប់ចំនួន។ តើអ្នកឈរកន្លែងណា? ខ្ញុំកំពុងព្យាយាមប្រាប់អ្នក ទាញចេញពីសម្បកហើយចេញទៅទីនេះនៅក្នុងស្រូវសាលី ដែលអ្នកអាចទុំពីមុខកូនកំលោះ។ ខ្ញុំព្យាយាមកដល់នៃការរួមបញ្ចូលគ្នា។ អ្នកកំពុងឈរដោយសុចរិត ដូចជាអ្នកមិនដែលធ្វើវាតាំងពីដំបូងមក។ ហាលេលូយ៉ា!

264 និយាយអំពីការថ្លែងអំណរគុណ! ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ល្អណាស់។ ខ្ញុំសូមអរគុណចំពោះរឿងនេះជាងអ្វីដែលខ្ញុំដឹង។

265 អ្នកគឺជាកូនក្រមុំបរិសុទ្ធ មានគុណធម៌ គ្មានបាប នៃព្រះរាជបុត្រានៃព្រះដ៏រស់។ បុរសនិងស្រ្តីដែលកើតពីព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ និងត្រូវបានលាងសំអាតដោយព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយជឿគ្រប់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ឈរដូចជាអ្នកមិនដែលធ្វើបាបតាំងពីដំបូង។ អ្នកល្អឥតខ្ចោះ។ ព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ! តើអ្នកអាច...ប្រសិនបើបុរសម្នាក់...

266 ប្រសិនបើខ្ញុំត្រូវបានគេសន្មត់ថានឹងស្លាប់នៅពេលព្រឹក មានមនុស្សម្នាក់បានជំនួសកន្លែងខ្ញុំ ខ្ញុំមិនអាចស្លាប់សម្រាប់អំពើបាបនោះទេ។ មានអ្នកមកជំនួសខ្ញុំហើយ។

267 ហើយព្រះយេស៊ូវ ដែលជាព្រះបន្ទូល បានជំនួសកន្លែងរបស់ខ្ញុំ។ ទ្រង់បានក្លាយជាខ្ញុំដែលជាមនុស្សមានបាបម្នាក់ដែលខ្ញុំអាចក្លាយជាទ្រង់ ដែលជាព្រះបន្ទូល។ អាម៉ែន។ សូមឱ្យខ្ញុំកាន់សេចក្តីពិតចំពោះវា មិនមែនក្រុមជំនុំទេ។ ព្រះបន្ទូល! អាម៉ែន។

268 អូ នោះគឺជាការរួមខាងវិញ្ញាណរបស់ព្រះគ្រីស្ទនិងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ នៅពេលដែលសាច់ឈាមកំពុងតែក្លាយជាព្រះបន្ទូល ហើយព្រះបន្ទូលកំពុងតែ ក្លាយជាសាច់ឈាម បើកសម្តែង ភាពត្រឹមត្រូវ។ អ្វីដែលព្រះគម្ពីរបានចែងនឹង កើតឡើងក្នុងថ្ងៃនេះ កើតឡើងពីមួយថ្ងៃទៅមួយថ្ងៃ។ ហេតុអ្វី បានជាវាមានការ កើនឡើងយ៉ាងលឿននៅទីនោះ វាលខ្សាច់ទាំងនោះ និងអ្វីដែលកំពុងកើតឡើង ដែលខ្ញុំមិនអាចសូម្បីតែរក្សាជាមួយវាបាន។ យើងនៅជិតការយាងមករបស់ ព្រះយេស៊ូវ ដើម្បីរួមជាមួយក្រុមជំនុំទ្រង់ ដែលជាកន្លែងដែលព្រះបន្ទូលក្លាយជា ព្រះបន្ទូល។ ការត្រាស់ហៅនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធស្វែងរកដួងចិត្ត!

269 អ្នកកំពុងឈរទាំងស្រុង។ អ្នកមិនដែលធ្វើបាបតាំងពីដំបូងឡើយ។ ព្រះជាម្ចាស់ក៏មិនដឹងដែរ។ វាស្ថិតនៅក្នុងសមុទ្រភ្លេចភ្លាំង។ អ្នកមិនដែលធ្វើវាទេ។ អ្នកត្រូវបានចោទប្រកាន់ដោយអ្នកចោទប្រកាន់។ ប៉ុន្តែតាំងពីដំបូងអ្នកត្រូវបានតម្កល់ ទុកជាកូនប្រុសកូនស្រីរបស់ព្រះ។ អ្នកឈរនៅទីនោះ បានលាងសម្អាត។ ហើយ សៀវភៅលែងលះចាស់របស់អ្នកត្រូវបានបោះចោល ហើយវាបានផុតពីអត្ថិភាព សូម្បីតែនៅក្នុងគំនិតរបស់ព្រះក៏ដូចគ្នា។

270 អ្នកគឺជាកូនក្រមុំប្រកបដោយគុណធម៌របស់ព្រះគ្រីស្ទ ដែលបានលាងសំអាត ដោយព្រះលោហិតរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះដ៏មានតម្លៃ មានគុណ ធម៌ គ្មានបាប ឈរនៅជាមួយព្រះបន្ទូលបរិសុទ្ធ ជាកូនក្រមុំដែលទ្រង់បានលាង សំអាតដោយទឹកដែលជាឈាមរបស់ទ្រង់ផ្ទាល់ ដែលបានក្លាយជាសាច់ឈាម ហើយបានលេចមក ដែលទ្រង់អាចនឹងនាំអ្នកដែលត្រូវបានតម្កល់ទុកជាមុន ទៅ ក្នុងដើមទ្រូងរបស់ព្រះវរបិតា មុនពេលចាប់ផ្តើម ដូចគ្នានឹងទ្រង់។ ទ្រង់គឺជា គុណលក្ខណៈដ៏អស្ចារ្យរបស់ព្រះដែលហៅថា “សេចក្តីស្រឡាញ់”

271 អ្នកជាអ្វីក៏ដោយ អ្នកជាអ្នកបំរើព្រះ អ្វីក៏ដោយដែលព្រះចង់ឲ្យអ្នកធ្វើ កន្លែង ដែលអ្នកនៅ។ “ព្រះជាម្ចាស់បានដាក់នៅក្នុងពួកជំនុំ សាវ័ក ហោរា គ្រូបង្រៀន គ្រូគម្ពីរ...” ទ្រង់បានកំណត់អ្នកទុកជាមុន ដោយអង្គទ្រង់ផ្ទាល់។ ហើយអ្នកគឺ ចាប់ផ្តើមជាមួយវា។

272 មង្គលការដំបូងរបស់អ្នកត្រូវបានលុបចោល។ វាអញ្ជឹង។ អ្នកមិនដែលធ្វើ វា តាំងពីដំបូង។ ពីព្រោះមានតែរឿងមួយទេដែលអាចធ្វើបាន នោះគឺព្រះបាន យាងមកផ្ទាល់ ហើយបានយកកន្លែងរបស់អ្នកនៅក្នុងសំណុំនៃព្រះរាជបុត្រានៃ

ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ និងបានលាងសំអាតអ្នកដោយទឹក នៃព្រះបន្ទូល។ ព្រះបន្ទូល មិនមែនជានិកាយទេ! ព្រះបន្ទូលលាងអ្នក។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកនឹងមិនឈរនៅក្នុង ទឹកនៃព្រះបន្ទូលទេ តើអ្នកនឹងបានលាងសម្អាតយ៉ាងម៉េច? អ្នកនៅតែត្រូវបានគេ ប្រទះឃើញដូចអេវ៉ាដែរ។

អូ! ចៀមដែលបានស្លាប់ លោហិតរបស់ទ្រង់
នឹងមិនបាត់បង់អំណាចឡើយ
រហូតដល់ក្រុមជំនុំដែលព្រះបានលោះទាំងអស់
បានសង្គ្រោះពីអំពើបាប។

273 តើអ្វីទៅជាអំពើបាប? អំពើបាបគឺ “ការមិនជឿ។” មិនជឿនៅក្នុង (អ្វី?) ព្រះបន្ទូល មិនជឿលើព្រះ ដែលជាព្រះបន្ទូល។

274 បរិសុទ្ធ មិនធិតក្បត់ អូ ហាលេលូយ៉ា ទុកឱ្យហើរទៅលើមេឃឆាប់ៗ អាម៉ែ ន ឈរត្រៀមខ្លួន។ គិត។ សម្លៀកបំពាក់របស់អ្នកបានលាងសំអាតដោយទឹកនៃ ព្រះបន្ទូល! ព្រះបន្ទូលក្លាយជាឈាម។ ព្រះបន្ទូលបានខ្ចាយសម្រាប់អ្នក ហើយ អ្នកត្រូវបានលាងដោយឈាមនៃព្រះបន្ទូល។ ព្រះបន្ទូល ជាឈាម! ជីវិតនៃព្រះ នៅក្នុងព្រះបន្ទូល ហើយព្រះបន្ទូលបានខ្ចាយឈាមសម្រាប់អ្នក ដែលអ្នកអាចនឹង ត្រូវលាងសំអាតពីភាពសៅហ្មងរបស់ស្រីពេស្យាទាំងនេះ ហើយត្រូវលាងសំអាត និងញែកជាបរិសុទ្ធដោយការលាងសំអាតទឹកនៃព្រះបន្ទូល ហើយធ្វើឱ្យចិត្តអ្នក និងដួងចិត្តស្ថិតនៅលើព្រះនិងនៅលើព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

275 ឥឡូវនេះ តើអ្នកដឹងថាវាជាការពិតយ៉ាងដូចម្តេច? នៅពេលដែលព្រះយោងចុះ មកបង្ហាញភស្តុតាងនិងបញ្ជាក់ពីវា។

276 អ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំមិនជឿតាមវិធីនោះទេ” ពួកគេមិនជឿផ្លូវរបស់ព្រះយេស៊ូវ ដូចគ្នា ប៉ុន្តែព្រះបានបង្ហាញវា។ ពួកគេមិនជឿតាមវិធីរបស់លោកទេទេ។ ពួកគេមិន ជឿផ្លូវរបស់លោកម៉ូសេទេ។ ពួកគេសុខចិត្តទទួលពាក្យរបស់បាទ្យាសម្រាប់វា “យើងទាំងអស់គ្នា ដូច្នោះសូមចូលរួមជាមួយគ្នា។”

“ញែកខ្លួនអ្នកចេញ” ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ចេញពីការមិនជឿ។”

277 ហាលេលូយ៉ា! ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់។ អ្នកមិនត្រឹមតែប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែ អ្នកនឹងទៅឯអាពាហ៍ពិពាហ៍នៅស្ថានសួគ៌ ហើយអ្នកកំពុងពាក់ក្រុមអាពាហ៍

ពិពាហ៍របស់ព្រះគុណ ដែលបានត្រូវទុកជាមុន ដែលជាក្រុមអាពាហ៍ពិពាហ៍នៃ ព្រះគុណ ដែលបានរាប់បញ្ចូលអ្នក។ ព្រះបានធ្វើវាដោយអង្គទ្រង់ផ្ទាល់។ ទ្រង់ ស្គាល់អ្នកមុនគ្រឹះនៃលោកិយ ដូច្នោះទ្រង់បានបម្រុងឈុតក្រុមអាពាហ៍ពិពាហ៍ នៅលើអ្នកនៅទីនោះ ដាក់ឈ្មោះរបស់អ្នកនៅលើសៀវភៅ។ តើអ្វីទៅជាការ ថ្លែងអំណរគុណ! ហាលេលូយ៉ា! សរសើរព្រះរបស់យើង!

278 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងការបញ្ចប់ខ្ញុំអាចនិយាយបានថា។ យើងទាំងអស់គ្នាដឹងថា ក្រុមជំនុំទំនើប ពេនទេកុស្ត នៅក្នុងស្ថានភាពបច្ចុប្បន្នរបស់វា...និកាយទាំងអស់ ខ្ញុំនឹងបោះវាទាំងអស់ជាបណ្តុំមួយ ព្រោះវាជារបស់តែមួយ។ អ្នកចាំថាទ្រង់នឹងចង ស្មៅជាមុនសិន ហើយដុតវាចោល។ យក...ទ្រង់យកដើមស្រូវសាលីហើយដុត ចោលទាំងអស់។ បន្ទាប់មក ទ្រង់ប្រមូលគ្រាប់ស្រូវសាលីរបស់ទ្រង់ ហើយយកវា ទៅផ្ទះវិញ។ ពួកគេកំពុងប្រមូលផ្តុំជាបណ្តុំ ជាចាច ជាក្រុម មេតូឌីស ពួកចាប់ទីសុ ទ ពួកពេនទេកុស្ត គេនឹងទៅជាក្រុមប្រឹក្សាខាងសាសនា។ ទាំងអស់។ ពួកគេ ទាំងអស់ត្រូវបានដុត។ ឃើញទេ?

279 យើងទាំងអស់គ្នាដឹងហើយថាក្រុមជំនុំទំនើបនៅក្នុងស្ថានភាពបច្ចុប្បន្នរបស់ វា ស្ថានភាពបច្ចុប្បន្នរបស់វាគឺនៅក្នុងលក្ខខណ្ឌដើម្បីបញ្ចប់បេសសកកម្មដ៏អស្ចារ្យ ដែលព្រះបានប្រទានក្រុមជំនុំសម្រាប់ថ្ងៃនេះ។ តើមានមនុស្សពួកពេនទេកុស្ត ប៉ុន្មានអាចនិយាយថា អាម៉ែនចំពោះការនេះ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា "អាម៉ែន"] ត្រឹមត្រូវ។ ឃើញទេ? វានៅក្នុង...

280 យើងជាក្រុមមួយ ក្រុមពីរ ក្រុមបី អានេះ អានោះ ច្របូកច្របល់ វាយគ្នា។ មួយ គឺនេះហើយមួយទៀតគឺនោះហើយមួយទៀត។ ហើយពួកគេគ្រប់គ្នា ភ័យខ្លាចក្នុង ការប្រឈមមុខនឹងព្រះបន្ទូល ធ្វើការធ្វើតេស្តនេះ។ ឃើញទេ? ពួកគេដឹង។ អ្នក ប្រាប់ពួកគេអំពីវា ហើយពួកគេនិយាយថា "ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាចជួយវាបានទេ។ ខ្ញុំមិន អាចជឿបានទេ។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលគាត់ធ្វើទេ។ ខ្ញុំ..." ឃើញទេ? ឃើញទេ? ឃើញទេ? បង្ហាញពីអ្វីដែលម៉ាកនិងប៉ារបស់អ្នក។ "អ្នកអាចនឹងក្លាយជាប្រធាន ប្រឹក្សាប៊ីដេវ៉ាននៅថ្ងៃណាមួយ។ អ្នកប្រហែលក្លាយជានេះ នោះឬរៀងទៀត។ តែ ក្លាយជាកូនប្រុសស្រីរបស់ព្រះនោះប្រសើរជាង។

281 យើងដឹងហើយថាក្រុមជំនុំទំនើបអាច ជាក្រុមជំនុំពេនទេកុស្ត។ ដោយគ្មាន ហេតុផល គ្មានមធ្យោបាយណា អាចនាំសារនៃថ្ងៃចុងក្រោយនៅក្នុងស្ថានភាព

បច្ចុប្បន្នបានទេ? អាចទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “ទេ” ហេតុអ្វី មិនអាចសូម្បីតែ
យល់ស្របលើពាក្យមួយឬពីរនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។ តើអ្នកនឹងទៅធ្វើវាយ៉ាងម៉េច? វា
មិនអាចធ្វើបានទេ។ ដូច្នេះ អ្នកឃើញនិកាយនៅខាងក្រៅ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។

វាជាមនុស្សដែលត្រូវបានជ្រើសរើសសម្រាប់វា។ ឃើញទេ?

282 ឥឡូវ ដឹងហើយ ដូច្នេះយើងគ្រប់គ្នាដឹងថា ឋានៈទាំងមូលនៃនិកាយ ពេនទេ
កុស្ត និងទាំងអស់ផ្សេងទៀត បានស្លាប់ នោះគឺដើម្បីឱ្យមានកំណើតគ្រីស្ទាននៃ
រាជ្យសារ។ អ៊ូ—ហ្វិ។ ប្តីដំបូងរបស់អ្នកបានស្លាប់ហើយ។ អ្នកដឹងថាគាត់បានស្លាប់
ហើយ។ ព្រះអនុញ្ញាតឱ្យវាស្លាប់។ វាចប់ហើយ។ ទាំងអស់នៃវិទ្យាសាស្ត្រ បញ្ញា
ការអប់រំវិធីវិទ្យាសាស្ត្រដែលគេហៅថាសាលាព្រះគម្ពីរ ហើយអ្វីៗត្រូវបានបំផ្លាញ។
តើវាបានធ្វើអ្វីខ្លះ? បំបែកចេញ មួយនៅទីនេះនិងព្រះត្រៃឯកនៅទីនេះនិងពីរទៀត
នៅទីនេះនិងនៅនោះ ចុះទៅទៀតដូចជារញ្ជ័រញ្ជើហើយហៅខ្លួនឯងថាជាពេនទេ
កុស្ត ។

283 ហេតុអ្វី ខ្ញុំបានទៅរកបុរសវ័យក្មេងម្នាក់ នៅថ្ងៃផ្សេងទៀត។ កំពុងស្តាប់
ឥឡូវនេះ។ ហើយស្ត្រីវ័យក្មេងនាងជាកម្មសិទ្ធិរបស់ក្រុមជំនុំជាក់លាក់មួយ។ នាង
បាននិយាយថា...ខ្ញុំបាននិយាយថា...ពួកគេបានបែកគ្នា។ ខ្ញុំបានសួរថា “តើមាន
បញ្ហាអ្វី?”

បាននិយាយថា “យើងមានជំនឿខុសគ្នា”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “អូខ្ញុំសូមទោស។ តើអ្នកជាកាតូលិកឬ?”

284 នាងនិយាយថា “ទេ” នាងបានប្រាប់ខ្ញុំពីនិកាយដែលនាងជាកម្មសិទ្ធិ គឺជា
ពេនទេកុស្ត ។

285 ខ្ញុំបានសួរថា “តើអ្នកជាអ្វី?” គាត់ជាពួកពេនទេកុស្តដូចគ្នា ប៉ុន្តែនិកាយ
ផ្សេងទៀត អូ!

286 តើអ្នកដឹងទេ ថាក្រុមជំនុំម្យ៉ាងកាតូលិកបានចាប់ផ្តើម គឺពេនទេកុស្ត?
តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងអំពីសេចក្តីពិតនេះ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា
“អាម៉ែន”—Ed] វាចំណាយពេលពីរពាន់ឆ្នាំដើម្បីទៅកន្លែងដែលវាមានឥឡូវនេះ
សូមកុំយកអ្វីទាំងអស់ គ្មានបទគម្ពីរណាទៀតឡើយ។ គ្មានទេ។ ហេតុអ្វី ពេន
ទេកុស្តចូលម្តែងចាប់ពីពេលនេះ នឹងអាក្រក់ជាងពេលបច្ចុប្បន្ន វានៅតែបន្ត

ទៅតាមរបៀបវាឥឡូវនេះ។ ហេតុអ្វី ប្រាកដ។ ឃើញទេ? តើវាគឺជាអ្វី? តើវាគឺជាអ្វី? រកមើលតើប៉ានិងម៉ាក់របស់ពួកគេជានរណា។ ឱ្យស្រ្តីរបស់ពួកគេកាត់សក់។ ពួកគេអាចធ្វើអ្វីដែលពួកគេចង់ធ្វើបាន។ “ដរាបណាពួកគេដាក់កម្មសិទ្ធិរបស់ក្រុមជំនុំនេះវាចាំបាច់ទាំងអស់។”

287 អូ! គ្មានអ្វីដែលគួរឱ្យរឿងឆ្ងល់ទេ គ្មានអ្វីដែលគួរឱ្យរឿងឆ្ងល់ទេថាការដាក់ទោសរបស់ព្រះជាម្ចាស់នឹងកើនឡើង។ ព្រះដាក់វានៅនឹងភ្នែករបស់អ្នកហើយអ្នកបិទភ្នែករបស់អ្នកដោយមិនបានមើលវាទេ។ មែនហើយ។ បិទចិត្តនៃសេចក្តីមេត្តាករុណា ពេលអ្នកឃើញការពិត ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់និងត្រាទាំងប្រាំពីរនេះត្រូវបានបង្ហាញភស្តុតាង ហើយបង្ហាញថាជាដូច្នោះ។ ហើយធ្វើបន្ទាល់នៅលើមេឃពាសពេញជាតិសាសន៍និងគ្រប់ទីកន្លែងដោយទីសំគាល់និងការអស្ចារ្យដែលទ្រង់បានសន្យាថាទ្រង់នឹងធ្វើ បន្ទាប់មកអ្នកបិទចិត្ត ដោយនិយាយថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាចជួយវាបានទេ។ ខ្ញុំឃើញ? អូខ្ញុំអើយ! វាស្លាប់ ហើយមិនដឹងសោះ។ ពីអំពើបាបនិងការរំលង! អ្នកបានស្លាប់។ អូខ្ញុំអើយ!

288 យើងរាល់គ្នាដឹងហើយថាពួកជំនុំដែលស្ថិតនៅក្នុងស្ថានភាពនេះមិនអាចបញ្ចប់បានឡើយនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ តើវាអាចនាំម៉ាឡាគី៤មកបានយ៉ាងដូចម្តេចទៅ? តើវាអាចធ្វើវាយ៉ាងដូចម្តេច? ពួកគេមិនជឿលើរឿងបែបនេះ។ តើអាចជឿយ៉ាងដូចម្តេចបាន ចូរនាំលូកា១៧:៣០ តើវាអាចនាំយកបទគម្ពីរផ្សេងទៀតទាំងអស់ដែលបានសន្យាយ៉ាងដូចម្តេចថ្ងៃចុងក្រោយនេះ? វាមិនអាចធ្វើវាបានទេពីព្រោះវាបានបដិសេធ។ “ដូចជានៅគ្រាដែលស្នេហា នោះបុត្រមនុស្សនឹងយាងមកដូច្នោះដែរ។

289 សូមក្រឡេកមើលស្ថានភាព របស់ឡូត ក្រុងសូដុម ស្ថិតនៅក្នុងថ្ងៃនោះ។ រកមើល ស្ថានភាពនៃក្រុមជំនុំនៅពេលនេះ។ រកមើលអ្នករើសតាំងដែលជាអំប្រាហាំ។

290 សូមមើលតើមានអ្វីកើតឡើងចំពោះឡូតនិងពួកគេនៅក្នុងសូដុម។ រកមើលនៅលោក ប៊ីលីហ្គ្រាហាំនិង អូលីវ្យែរ ពួកគេស្ថិតនៅទីនោះក្នុងចំណោមនិកាយ។ សូមក្រឡេកមើល ក្រុមជំនុំអំប្រាហាំដែលបានរើសតាំង បានទាញចេញ។

291 សូមមើលពីអ្វីដែលជាប្រភេទនៃទីសម្គាល់ ដែលព្រះយេស៊ូវផ្ទាល់ ព្រះដែលបានយាងមកឈរនៅទីនោះនៅក្នុងសាច់ឈាមជាមនុស្ស។ អ្នកនិយាយថា “នោះគឺជាទេវតា” ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថាវាគឺជាព្រះ។

292 ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ ព្រះអេឡូហ្វឹមទ្រង់ឈរនៅទីនោះក្នុងសាច់ឈាមជាមនុស្ស ហើយបង្ហាញការនោះគាត់បានចាក់ប្រេងតាំងក្រុមជំនុំរបស់គាត់នៅថ្ងៃចុងក្រោយវាគឺជាព្រះកំពុងតែធ្វើការនៅក្នុងសាច់ឈាមមនុស្សម្តងទៀត។ “ដូចជានៅថ្ងៃក្រុងសូដុម៉ែដរនៅពេលដែលកូនមនុស្សមក។” ប្រភេទដូចគ្នា។ ពួកគេឃើញវានៅទីនោះក្នុងបទគម្ពីរ។ អាន... “ស្វែងរកបទគម្ពីរ ដ្បិតពួកគេគិតថាគេបានជីវិតអស់កល្បជានិច្ចពីក្នុងនោះ។ គឺជាបទគម្ពីរនោះហើយដែលថ្លែងទីបន្ទាល់ពីការនេះ។ ឃើញទេ? ឃើញទេ?”

293 ដូច្នោះយើងដឹងថាពួកគេបានស្លាប់ហើយ។ ព្រះអនុញ្ញាតឱ្យវាស្លាប់ដោយខ្លួនវាផ្ទាល់ វិទ្យាសាស្ត្រ កម្មវិធីអប់រំ។

294 ពួកពេនទេកុស្តទាំងអស់ ធ្លាប់និយាយអំពី—ការបញ្ជូនកូនរបស់ពួកគេទៅសាលាព្រះគម្ពីរ ត្រឡប់មកវិញនៅពេលដែលបងប្រុស ឡូយ៉ាត់ និងពួកគេនៅជុំវិញនៅទីនេះ ពួកគេនឹងដេញអ្នកចេញពីក្រុមជំនុំ។ ប៉ុន្តែ អូ ឥឡូវនេះជាជឿនដែលអស្ចារ្យបំផុត។ កូនប្រុសរបស់ខ្ញុំរៀននៅសាលាព្រះគម្ពីរ។ គាត់កំពុងជីកផ្លូវរបស់គាត់។ ដូច្នោះ ឥឡូវនេះ អ្នកគិតថាពួកគេអាចយកវានៅថ្ងៃនេះបានទេ?

295 អ្នកគិតថាខ្ញុំកំពុងតែព្យាយាមគាំទ្រភាពល្ងង់ខ្លៅមែនទេ? ខ្ញុំអត់ទេ។ ខ្ញុំកំពុងប្រាប់អ្នកពីភាពខុសគ្នារវាងបញ្ញាសម័យនេះដែលយើងកំពុងរស់នៅ ដែលជាកន្លែងដែលក្រុមជំនុំមានផ្ទៃពោះជាមួយវិទ្យាសាស្ត្រនិងអ្វីទាំងអស់នេះ “គិតមើល” និងអ្វីៗទាំងអស់។ អ្នកមិនគិតពីព្រះទេ។

296 មែនហើយ ពួកគេ—ជាបូជាចារ្យបានគិតពីព្រះជាម្ចាស់បានយ៉ាងល្អឥតខ្ចោះ ដូច្នោះពួកគេបានដឹងពីរបៀបដែលព្រះមេស៊ីនឹងយាងមក ប៉ុន្តែទ្រង់បានយាងមកខុសគ្នា ពីអ្វីដែលពួកគេបានរកឃើញ។ វាមិនមែនជាវិទ្យាសាស្ត្រទេ។ តើវាអាចជាបុរសដែលជាកូនឥតខាន់ស្លានេះបានយ៉ាងដូចម្តេច? តើគាត់បានទៅសាលារៀននៅឯណា? តើការអប់រំរបស់គាត់មកពីណា? តើគាត់បានរៀនសូត្រពីការនេះនៅឯណា?

297 “ហេតុអ្វីអ្នកព្យាយាមបង្រៀនយើង? អ្នកកើតមកដោយការកំផិត។ ឃើញទេ? អូ! សម្រាប់ជាប្រយោជន៍ល្អ!

298 មើលរឿងដដែលនេះម្តងទៀតទេ? ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន”។ សូមមើល វាម្តងទៀត? ទាំងអស់នៅក្នុងវិទ្យាសាស្ត្រ សាសនារបស់ពួកគេជាវិទ្យាសាស្ត្រ សាសនាយោងទៅតាមអ្វីដែលសាលាព្រះគម្ពីរនិយាយ វិធីដែលពួកគេចង់បាន។ “នោះជាវិធីដែលវាត្រូវតែមានឬវាមិនអញ្ចឹងឬ។”

299 ព្រះជាម្ចាស់គ្រាន់តែបន្តភ្នែកពួកគេ រាល់ពេល។ វាតែងតែមកខុសគ្នា។ វា បានធ្វើនៅសម័យណូអេ ហើយបានធ្វើនៅសម័យលោកម៉ូសេ ក៏បានធ្វើនៅក្នុង សម័យរបស់ព្រះគ្រីស្ទ និងបានធ្វើនៅសម័យយ៉ូហាន បានធ្វើនៅក្នុងសម័យរបស់ ពួកសិស្ស បានធ្វើនៅសម័យកាលរបស់វេសលី បានធ្វើនៅសម័យកាលរបស់លូ ឆើបានធ្វើនៅសម័យកាលពេនទេកុស្ត។ ហើយដូច្នោះវាមានម្តងទៀត។ វាមិន ធ្លាក់ប្តូរលំនាំរបស់វាទេ។ តែងតែចេញមកដូចគ្នា។ មានតែអ្នកកែទម្រង់តាមរយៈ ពួកគេ លប៉ុណ្ណោះ...សម័យកាលប្រាំមួយរហូតដល់ទីប្រាំពីរ។ ហើយវិវរណៈ១០ បាននិយាយថា នៅក្នុងម៉ោងនេះវានឹងធ្លាក់ប្តូរ។ ហើយវាអញ្ចឹងមែន។

300 ឥឡូវយើងនឹងបញ្ចប់ កំពុងតែនិយាយនេះ។ បញ្ចប់មហាបេសកកម្មដ៏អស្ចារ្យ តើពួកគេអាចធ្វើវាដោយរបៀបណា? យើងដឹងថាពួកគេបានស្លាប់ហើយ។ ព្រះ អនុញ្ញាតឱ្យវាស្លាប់នៅក្នុងរឿងនេះ ក្នុងយុគសម័យវិទ្យាសាស្ត្រនិងអ្វីៗទាំងអស់ ដូច្នោះ—ដូច្នោះទ្រង់អាច (ធ្វើអ្វី?) បើកត្រាទាំង៧—ដែលជាអាថ៌កំបាំងទៅកាន់ កូនក្រមុំដែលមិននៅក្នុងនិកាយ។ តើនិកាយអាចទទួលយកត្រាទាំងប្រាំពីរបាន យ៉ាងដូចម្តេច នៅពេលដែលវាពិតជាផ្ទុយពីពូជរបស់សត្វពស់និងរបស់ផ្សេងទៀត ទាំងអស់? អាថ៌កំបាំងទាំងប្រាំពីរទាំងមូលគឺផ្ទុយពីអ្វីដែលពួកគេត្រូវបានបង្រៀន ពីព្រោះពួកគេយកសាលាចាស់ពីសាលាព្រះគម្ពីររបស់ពួកគេ។

301 ហើយត្រាទាំង៧ របស់ព្រះ នៅពេលដែលវាត្រូវបានបើកនៅលើភ្នំ សូមឱ្យ ព្រះ អូអត់ទេ សូមឱ្យខ្ញុំស្តាប់ឥឡូវនេះនៅតុអធិប្បាយនេះប្រសិនបើនោះមិនមែន ជាការពិតទេ។ ហើយខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកមួយឆ្នាំនិងប្រាំមួយខែមុនពេលវាកើតឡើង អ្វីដែលទ្រង់បានប្រាប់ខ្ញុំថា “នៅអាវីហ្សូណា” និងអ្វីដែលនឹងកើតឡើងនៅទីនោះ នៅវាលខ្សាច់។ ហើយមានបុរសកំពុងតែអង្គុយនៅទីនេះនៅយប់នេះ ឈរនៅ ទីនោះនិងមានវត្តមាននៅពេលដែលទេវតាទាំង៧ចុះមក។ ហើយសូម្បីតែ...

ទស្សនាវដ្តីទស្សនាវដ្តីជីវិតក៏រួមបញ្ចូលអត្ថបទនោះដែរ។ វាស្ថិតនៅទីនោះក្នុង
កន្លែងសង្កេតការណ៍និងអ្វីៗទាំងអស់។ ឥឡូវនេះពួកគេមិនធ្វើសូម្បីតែដឹងថាវា
គឺជាអ្វី។

302 ហើយអ្វីគ្រប់យ៉ាងត្រូវបាននិយាយ អូ សូម្បីតែការបំផ្លាញនៅកាលីហ្វ័រញ៉ា
នឹងមកដល់ឥឡូវនេះ និងរបស់ផ្សេងទៀតទាំងអស់នេះ។ ហើយរបៀបដែលខ្ញុំបាន
ប្រាប់តើវាមានប៉ុន្មានថ្ងៃ តើវាធំប៉ុនណាការរញ្ជួយដីបានកើតឡើងនៅអាឡាស្កា
ហើយនោះគឺជាការចាប់ផ្តើមសញ្ញានៃពេលវេលានិងអ្វីដែលនឹងកើតឡើង។ ហើយ
គ្រាន់តែនិយាយមួយពាក្យម្តងៗពីអ្វីដែលបានចែង វាមិនដែលខុសសូម្បីតែមួយ។
អ្នកមិនដែលឃើញវាហោរាជ័យទេ។ ហើយវាមិនអាចហោរាជ័យទេ ពីព្រោះវាជា
ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ “ផ្ទៃមេឃនិងផែនដីនឹងកន្លងផុតទៅ ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូលមិនអាច
ខុសឡើយ។” ត្រឹមត្រូវហើយ។

303 ព្រះជាម្ចាស់ត្រូវតែបើកត្រាទី៧ នោះមិនមែននៅក្នុងនិកាយទេ។ ខ្ញុំតែងតែ
ប្រឆាំងនឹងវា។ ប៉ុន្តែ ក្រៅពីនិកាយ ទ្រង់ប្រហែលជាយកកូនក្រមុំ ដែលមិនមែន
ជាកូនក្រមុំនិកាយទេ។ ទ្រង់មិនអាចធ្វើបានទេ។ វាប្រឆាំងនឹងព្រះបន្ទូលផ្ទាល់
របស់ទ្រង់។ ទ្រង់បានបើកអាថ៌កំបាំងទាំងប្រាំពីរនៅទីនោះ។ នោះបង្ហាញចេញ
មក នាំរឿងរ៉ាវដែលត្រូវបានលាក់បាំងទាំងប្រាំពីរមុនគ្រឹះលោកិយនេះ បានបង្ហាញ
នៅថ្ងៃចុងក្រោយដល់កូនរបស់ព្រះ។ ពួកគេបាននាំចេញទៅឥឡូវនេះ មុនពេល
ដែលប្រជាជនបានឃើញវានៅទីនោះ ឥឡូវនេះ ចំពោះកូនក្រមុំដែលមិនមែនជា
និកាយ។ អូខ្ញុំអើយ!

304 មានសៀវភៅពីរក្បាលរបស់អ្នក។ សៀវភៅមួយក្នុងចំណោមសៀវភៅ
ទាំងនោះគឺជាសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀម។ ឈ្មោះរបស់អ្នកកត់លើនោះ ត្រូវ
បានតម្កល់ទុកជាមុននៅទីនោះ។ វាមិនអាចបាត់បង់បានទេ ព្រោះអ្នកមិនអាចយ
កអ្វីទាំងអស់បាន ឃើញទេ ព្រោះវាបានតម្កល់ទុកជាមុនដើម្បីឱ្យមាននៅទីនោះ។
ប៉ុន្តែសៀវភៅជីវិតធម្មតា អាចបាត់បង់នៅពេលណាក៏បាន។ ឃើញទេ? ឃើញអ្នកមិន
ប្រែចិត្តទេ វានឹងបាត់បង់ ពីព្រោះអ្នកនឹងឈរនៅការជំនុំជម្រះ។ កូនក្រមុំមិនឈរ
នៅលើសាលក្រមទេ។ នឹងទៅគ្រាលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌។ គ្រាន់តែជាការ...

305 ខ្ញុំនិយាយនេះជាការបញ្ចប់។ វាយីតពេលហើយ ដូច្នេះ...វាជិតម៉ោងប្រាំបួន
កន្លះហើយ។ ហើយយើងនឹងចេញពីទីនេះនៅម៉ោង ៩និង៣០នាទី តាមបំណង

ព្រះហឫទ័យព្រះ។ គ្រាន់តែការគោរពដ៏ជ្រាលជ្រៅ ឥឡូវនេះសូមស្តាប់។ ម្តងទៀត...

306 និយាយការនេះឥឡូវនេះ ឆ្លងកាត់បណ្តារប្រទេស។ ឥឡូវនៅញូវយ៉កគឺម៉ែប្រាំ នាទីដល់ម៉ោងដប់មួយ។ ឈានមុខគេនៅ ភីឡាដេហ្វៀ និងជុំវិញឆ្លងកាត់ទីនោះ ពួកបរិសុទ្ធជាទីស្រឡាញ់អង្គុយនៅទីនោះស្តាប់ឥឡូវនេះ នៅក្នុងក្រុមជំនុំនៅ ជុំវិញ។ ឡើងចុះនៅជុំវិញម៉ិកស៊ិក ឡើងនៅជុំវិញប្រទេសកាណាដានិងនៅ ជុំវិញ។ ពីរយម៉ាយល៍នៅគ្រប់ទីកន្លែងទ្វីបអាមេរិកខាងជើង នៅទីនេះមនុស្ស ស្ទើរតែទាំងអស់កំពុងស្តាប់ឥឡូវនេះ។ រាប់ពាន់ដងរាប់ពាន់ដង បានស្តាប់។

307 ហើយនោះគឺជាសាររបស់ខ្ញុំសម្រាប់អ្នក ក្រុមជំនុំគឺជាសហជីពខាងវិញ្ញាណ ការរួបរួមគ្នាដោយព្រះបន្ទូល ដែលអ្នកបានស្តាប់ចំពោះប្តីចាស់ទាំងនេះ។ អ្នក កើតជាថ្មី។ កុំព្យាយាមជីកគាត់។ គាត់បានស្តាប់ហើយ។ ប្រសិនបើអ្នកកើតជាថ្មី ជាគ្រីស្ទានពិត ពូជតូចដែលត្រូវបានតម្កល់ទុកជាមុនសំរាប់អ្នកវាជាព្រះបន្ទូលចូល មកនៅលើព្រះបន្ទូល លើព្រះបន្ទូល លើព្រះបន្ទូល លើព្រះបន្ទូលហើយចូលមក ភាពពេញលេញនៃព្រះគ្រីស្ទ ត្រឹមត្រូវហើយ ដូច្នេះទ្រង់អាចមកទទួលកូនក្រមុំ របស់ទ្រង់។ ឥឡូវ យើងគ្រាន់តែត្រៀមខ្លួនជាស្រេច សម្រាប់ការយាងមករបស់ ព្រះអម្ចាស់។

308 មានឈ្មោះរបស់អ្នកនៅក្នុងសៀវភៅជីវិត។ សៀវភៅជីវិតគឺជាព្រះបន្ទូល របស់ព្រះ ពីព្រោះព្រះបន្ទូលជាព្រះ ហើយព្រះគឺជារឿងតែមួយគត់ គឺជាជីវិត។ ដូច្នេះឈ្មោះរបស់អ្នកត្រូវបានតំណាងនៅក្នុងព្រះគម្ពីរមុនព្រះគម្ពីរក្លាយជា ព្រះបន្ទូល។ ហើយប្រសិនបើអ្នកនៅទីនេះដើម្បីធ្វើការនោះ តើវានឹងមិនបើក សម្តែងជាព្រះបន្ទូលទេឬអី? [អង្គប្រជុំនិយាយថា "អាម៉ែន"] តើក្រុមជំនុំមិនបើក សម្តែងខ្លួនផ្ទាល់ទេឬអី? ឯម៉ាឡាគី ៤ និងផ្សេងទៀតទាំងអស់ផង វាបង្ហាញយ៉ាង ឥតខ្ចោះថានោះជាអ្វី? [អាម៉ែន]

309 នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវទ្រង់យាងមក ទ្រង់មានបន្ទូលថា "ប្រសិនបើខ្ញុំមិន ធ្វើការដែលបានសន្យាថា នឹងកើតឡើងទេ សូមកុំជឿខ្ញុំសោះឡើយ។" តើក្រុម មួយណាដែលទ្រង់បានចូលរួម? ទ្រង់មានបន្ទូលថា "ពួកគេទាំងអស់...អ្នកមាន ឪពុកជាអារក្ស ហើយការងារដែលអ្នកធ្វើក៏ជាកិច្ចការរបស់អារក្សដែរ។" ឃើញទេ? ឃើញទេ?

310 យើងរាល់គ្នាកំពុងតែស្ថិតនៅក្នុងគ្រាចុងក្រោយហើយ។ នេះជាសារ
ថ្លែងអំណរគុណរបស់ខ្ញុំទៅអ្នក។

311 ឥឡូវនេះ មុនពេលបិទ។ មានពេលមួយខ្ញុំបានឡើងទៅក្នុងឧទ្យានជាតិហ្គេ
កយីរ។ យើងបានឮ ពេញមួយថ្ងៃថាពួកគេ—ពួកគេរលំ...ផ្ទាំងភ្លើងដែលនឹងធ្លាក់
នៅពេលយប់។ ដូច្នេះប្រជាជនមានការមមាញឹកពេញមួយថ្ងៃ។ ត្រៀមខ្លួនចំពោះ
រឿងនោះ ពីព្រោះពួកគេនឹងចាក់ភ្លើងនោះចេញយប់នោះ។ ពួកគេបានដាក់ភ្លើងរាវ
ដូចជាផ្ទាំងទឹកកកដ៏អស្ចារ្យ។ ប៉ុន្តែវា...មើលទៅដូចជាឥន្ធនូមួយ នៅពេលដែល
វាចេញមកពីភ្លើងនោះ ធ្លាក់ចេញពីផ្ទាំងទឹកកកនេះ។ នៅជុំវិញសួនច្បារភរិយា
និងខ្ញុំនិងកូនៗបានដើរជុំវិញពេញមួយថ្ងៃ។ យើងចង់ស្នាក់នៅដើម្បីមើលពិពណ៌
ភ្លើងនោះ។ ដូច្នេះវា—វា—វាត្រូវបានសន្យាជាមួយយើងថាយើងនឹងឃើញវា ហើយ
យើងធ្វើជាសាក្សីម្តងទៀត។ ពួកគេបាននិយាយថា ពួកគេនឹងមានវានៅរដូវក្តៅ
ជាដើម។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើយើងអាចមើលឃើញវាទេ?”

312 បាននិយាយថា “យើងសន្យានៅយប់នេះ។ យើងបានសន្យាហើយ។” បាន
និយាយថា “ពួកគេទៅដល់ទីនោះដើម្បីត្រៀមវាឥឡូវនេះ។”

313 បន្ទាប់ពីបានរៀបចំច្បាប់សម្រាប់ព្រឹត្តិការណ៍នេះ! តើមានអ្វីបន្តទៀត
ឥឡូវនេះ។ អ្វីៗទាំងអស់ត្រូវបានរៀបចំសម្រាប់ព្រឹត្តិការណ៍នេះ ក្រុមជំនុំត្រូវបាន
ទាញចេញសម្រាប់ជាប្រយោជន៍ដល់ព្រះនាមរបស់ទ្រង់ ទាញយកកូនក្រមុំរបស់
ទ្រង់ចេញ ពីក្នុងចំណោមលោកិយ និងកាយទាំងនេះ និងភាពកខ្វក់និងអ្វីៗនៃ
លោកិយ។

314 អ្នករាល់គ្នា ព្រឹត្តិការណ៍នេះត្រូវបានរៀបចំច្បាប់ហើយ។ អ្នករាល់គ្នា
ឈរខាងក្រៅ។ ពួកគេបាននិយាយថា “រង់ចាំមើល នៅលើកំពូលភ្នំនោះ។”

315 នោះជាវិធីដែលវាតែងតែមក។ នេះជាវិធីដែលត្រូវមកក្នុងសម័យនេះ។ នោះ
ជាវិធីដែលវាតែងតែមក។ មិនមែនតាមរយៈនិកាយទេ! ព្រះមិនដែលប្រើនិកាយ
ទេ!

316 អ្នកធ្វើកំណែទម្រង់ចេញទៅ គាត់ទទួលបានព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។
ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលគាត់ស្លាប់ ពួកគេបានបង្កើតនិកាយមួយចេញពីវា។ នោះ
ជាអ្វីដែលពួកពេនទេកុស្តនិងអ្វីៗផ្សេងទៀតបានធ្វើ។ នៅពេលដែលបញ្ហាថ្មីនិង
អ្វីៗទាំងអស់ នេះជាវិធីចេញមកអញ្ចឹង។ បានបន្ថែមពាក្យថ្មី បន្ទាប់មកពួកគេ

សាងសង់ក្រុមជំនុំមួយចេញពីវា បង្កើតនិកាយមួយបំបែកចេញខ្លួនឯង។ វាត្រូវតែ
បែបនោះ។

317 ឥឡូវ អ្នកមិនអាចផ្តួល—អ្នកមិនអាចផ្តួលធម្មជាតិបានទេ។ ធម្មជាតិធ្លាក់ចុះ
ក្នុងទម្លាប់ដូចគ្នារាល់ពេលៈ ទង ស្លឹក រំយោល ជាដើមបន្ទាប់មក សម្បកហើយ
គ្រាប់ស្រូវសាលី។

318 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់។ អ្វីៗបានត្រៀមរួចរាល់។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងត្រូវបានគេ
បង្កាត់និងត្រៀមខ្លួនជាស្រេច។ ហើយអ្នករាល់គ្នាកំពុងតែឈរនៅខាងក្រៅ។ ខ្ញុំ
បានឱនក្បាលចុះ ដៃឱបប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំ។ យើងកំពុងមើល។ ហើយកូនៗឈរនៅ
ទីនោះ យើងទាំងអស់គ្នាសំឡឹងមើលទៅដូច្នោះ។ ខ្ញុំអើយ! វាជាអ្វីមួយ ដែលយើង
បានធ្វើរឺពីងទុក។ វាត្រូវបានសន្យាជាមួយយើង។

319 អាម៉ែន! ព្រះបន្ទូលសន្យា។ “វានឹងកើតឡើងនៅមុនពេលដែលថ្ងៃដ៏អស្ចារ្យ
និងគួរឱ្យខ្លាចរបស់ព្រះអម្ចាស់មកដល់ មើល ខ្ញុំនឹងចាត់ហោរាអាលីយ៉ាទៅអ្នក។
គាត់នឹងបង្វែរចិត្តកូនៗទៅឯឪពុកនិងដួងចិត្តរបស់...” “វានឹងកើតឡើងនៅថ្ងៃ
ចុងក្រោយ ថ្ងៃនោះយើងនឹងចាក់បង្ហូរព្រះវិញ្ញាណរបស់យើងពីស្ថានលើ។” “ភ្លៀង
មុននឹងក្រោយមកជាមួយគ្នានៅថ្ងៃចុងក្រោយ។” ការសន្យាទាំងអស់នេះ តាមរយៈ
បទគម្ពីរត្រូវបានផ្តល់ឱ្យ។ យើងកំពុងក្រឡេកមើលទៅខាងលើ។ មើលកូនក្រមុំ
ពិតនៅទូទាំងប្រទេសនៅម៉ោងនេះ។ ទ្រង់នឹងយាងមក នៅថ្ងៃណាមួយនៅ
សម័យនេះ។ យ៉ាងប្រាកដដូចជាទ្រង់បានយាងមកលើកដំបូង ទ្រង់នឹងយាង
មកម្តងទៀត។ រៀបចំអ្វីៗគ្រប់យ៉ាងឱ្យបានរួចរាល់។ ញែកខ្លួនអ្នកចេញពីសំបក។
ដាក់មុខកូនកំលោះ។ បន្តរកមើល។ ស្ថិតនៅក្រោមការរំពឹងទុក។

320 នៅពេលតែមួយ យើងបានឮអ្វីមួយពីលើកំពូលភ្នំ មានសំលេងចុះមក
សំលេងខ្លាំងនិយាយថា “អ្វីៗបានត្រៀមរួចរាល់ហើយ។”

321 បន្ទាប់មកបុរសម្នាក់នេះ ដែលឈរនៅក្បែរខ្ញុំបាននិយាយថា “សូមឱ្យភ្លើង
ធ្លាក់មក” វាបានហូរមកកាត់តាមភ្នំដែលជាផ្ទាំងនៃភ្លើងនិងពន្លឺមួយ ដើម្បីមើល។

322 បងប្អូនអើយ សូមត្រៀមរបស់ទាំងអស់នេះ សម្រាប់ថ្ងៃមួយដែលភ្លើងនឹង
ធ្លាក់ចុះ។ យើងនឹងឡើងទៅ។ ឥឡូវនេះ សូមត្រៀមខ្លួនសម្រាប់ការធ្លាក់ចុះ
នៃភ្លើង ពេលនេះ។ យើងកំពុងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ យើងដឹងហើយ យើងបាន

ត្រៀមខ្លួនសម្រាប់ការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់។ អ្វីដែលត្រូវធ្វើគឺញែកខ្លួនអ្នកចេញពីអំពើបាបទាំងអស់។ ញែកខ្លួនអ្នកចេញពីអ្វីៗដែលទាក់ទងនឹងលោកិយ។ “កុំស្រឡាញ់លោកិយឬរបស់លោកិយនេះ។”

323 “កុំអោយអ្នកណាបំភាន់អ្នកដោយគោលលទ្ធិរបស់គាត់ឡើយ” អ្នកនៅតែត្រង់នៅក្នុងការសន្យារបស់ព្រះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ហើយព្រះបន្ទូលនោះប្រសិនបើវាជាពាក្យសម្រាប់ថ្ងៃនេះ ព្រះនឹងបញ្ជាក់វាផងដែរ។ ប្រសិនបើទ្រង់មិនធ្វើទេ នោះវាមិនមែនជាព្រះបន្ទូលសម្រាប់ថ្ងៃនេះទេ។

324 ព្រះបន្ទូលដែលបានធ្លាក់ចុះនៅពេនទេកុស្ត នឹងមិនដំណើរការនៅថ្ងៃនេះទេ។ ទេពលោក។ នោះគឺសម្រាប់ពេនទេកុស្ត ។ នេះសម្រាប់កូនក្រមុំ ទៅផ្ទះកូនក្រមុំ។ យើងមានអ្វីប្លែកពីគេ។ ពួកពេនទេកុស្តតំណាងថាម្តងទៀត។ យើងស្ថិតនៅក្នុងសម័យកូនក្រមុំ។ ក្រៅពី—ព្រះបន្ទូលរបស់សម័យណូអេ និងនៅជំនាន់លោកម៉ូសេ គ្មានច្បាប់របស់ម៉ូសេដែលអាចធ្វើការនៅសម័យប៉ូលនៅទីនេះបានទេ។ គាត់បានព្យាយាមប្រាប់ពួកគេថា “អ្នកបានស្លាប់ហើយ ហើយអ្នកមិនអាចមានវាបានទេ។”

325 ក្រុមជំនុំ អ្នកដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយទៅកាន់នៅយប់នេះ នៅទូទាំងប្រទេសប្រសិនបើ—ប្រសិនបើអ្នកបានញែកខ្លួនអ្នកចេញពីនិកាយនិងរាល់ភាពកខ្វក់និងអ្វីៗនៅលោកិយនេះ និងរបស់ទាំងអស់ដែលរក្សាអ្នកដោយគោលលទ្ធិរបស់មនុស្ស និងរបស់ផ្សេងទៀត អ្នកបានបំបែកខ្លួនអ្នក មើលឡើង។ ត្រៀមខ្លួន។ ភ្លើងនឹងធ្លាក់ចុះនៅថ្ងៃណាមួយ។ ព្រះគឺនឹងអនុញ្ញាតឱ្យទ្រង់យាងមក និងមើលឃើញ។ តើអ្នកត្រៀមខ្លួនជាស្រេចហើយឬនៅ? នៅពេលដែលទ្រង់យាងមក? តើអ្នកត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីឡើងទៅជាមួយទ្រង់នៅពេលដែលទ្រង់យាងមកឬនៅ? ការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌ជាសម្ងាត់របស់កូនក្រមុំ “នាងនឹងត្រូវលើកឡើងពី...ពីជីវិតរមែងស្លាប់ទៅអមតភាព ត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរក្នុងមួយភ្លែត ក្នុងមួយពព្រិចភ្នែក។ ពួកយើងដែលនៅរស់ ហើយសេសសល់នឹងមិនរារាំងពួកគេដែលដេកលក់ឡើយ។”

326 នៅថ្ងៃផ្សេងទៀត នៅថ្ងៃយុទ្ធសន្តិភាព ខ្ញុំបានឈរនៅតុកសុន។ កូនប្រុសតូចរបស់ខ្ញុំចង់ឃើញក្បួនដង្ហែរ។ ខ្ញុំកំពុងរៀន ហើយខ្ញុំគ្មានពេលធ្វើវាទេ។ ហើយខ្ញុំ

ទទួលទូរស័ព្ទពីបញ្ហារឈឺជាច្រើន។ ដូច្នោះគាត់បាននិយាយថា “ប៉ា ពួកគេនឹងមិនយកខ្ញុំទេ” គាត់និយាយថា “យកខ្ញុំទៅ”

327 ខ្ញុំបាននិយាយថា “មិនអីទេ” បងប្រុសសីមសុន ខ្ញុំគិតថាគាត់នៅទីនេះ។ ហើយកូនរបស់គាត់ចង់ទៅ។ ដូច្នោះខ្ញុំកន្ត្រាក់ពួកគេចេញពីឡានហើយរត់ចុះក្រោម។

328 ខ្ញុំឈរនៅកាច់ជ្រុងហើយមើល។ ហើយក្រោយមកខ្ញុំបានឮពីផ្លូវខាងក្រោយពីចំងាយ សម្លេងស្ត្រីបានមកដល់ “រូម រូម” សម្លេងវាយស្ត្រី។ ខ្ញុំបានឈរនៅទីនោះ។ ខ្ញុំបានគិតថា “មិត្តតូចទាំងនេះ ពួកគេពិតជាបានអានសៀវភៅ អំពីកងទ័ពទាំងអស់នេះមែន។ ពួកគេពិតជាចូលចិត្តបែបនោះណាស់។” ខ្ញុំសម្គាល់ឃើញថាគឺជាថ្ងៃចន្ទដំបូងនៃសង្គ្រាមលោកលើកទី១។ នៅទីនោះពួកគេឡើងមក មិត្តតូចដូចនោះ។ មានការដង្ហែរបន្ទាប់ពីនោះ បន្ទាប់មកទៀតគឺជាផុសផុលនៃសង្គ្រាមលោកលើកទី២ថ្ងៃចន្ទ លើមែនដ៏ធំមួយដែលមានប្រៀបដំរៀបនៅលើវា។ បន្ទាប់មកទៀតបន្តរហូតដល់មេផ្កាយមាស។

329 ហើយបន្ទាប់មក មានកងទ័ពជើងចាស់ដប់ពីរនាក់នៅខាងឆ្វេង ដែលនៅសល់នៅក្នុងទាំងមូលរដ្ឋអារីហ្សូណាពីសង្គ្រាមលោកលើកទីមួយ អតីតយុទ្ធជន ១២នាក់។ បន្ទាប់មកមានទាហាន មិនស្គាល់មុខ ដែលកាន់ឈើឆ្កាងពណ៌សតូច។ មាននារីកទូកនិងទាហានឈរយាមនៅទីនោះ។ នៅម្ខាងទៀតគឺជាម្តាយដែលមានសក់ពណ៌ប្រផេះចាស់ ដោយមានផ្កាយមាសមួយបានខ្ទប់មកលើរូបគាត់ ជាភរិយាគួរឱ្យស្រឡាញ់កំពុងយំព្រោះប្តីរបស់នាងបានស្លាប់ ក្នុងប្រុសតូច អានក្បាលបែរទៅចំហៀង។ ឪពុករបស់គាត់ត្រូវគេសម្លាប់។ ហើយបន្ទាប់មកនៅខាងក្រោយនោះមានមនុស្សកាន់តែច្រើនឡើងៗ ហើយបន្ទាប់មកដល់កងទ័ពថ្មី។ ខ្ញុំបានឈរនៅទីនោះ។ ជាការមើលឃើញសម្រាប់សម្តេចយ៉ាងម៉េច ប៉ុន្តែគួរឱ្យស្តាយណាស់!

330 ខ្ញុំបានគិតថា “ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ នៅថ្ងៃមួយខ្ញុំនឹងបានឃើញវាម្តងទៀត។

331 វានឹងមានថ្ងៃរស់ឡើងវិញដែល “អ្នកមកមុននឹងទៅជាក្រោយ ហើយអ្នកមកក្រោយនឹងទៅជាមុនវិញ។” ហោរាចាស់នឹងមកដំបូងគេ ឃើញកូនដង្ហែនោះដើរទៅមុខនៅលើអាកាស។ “ហើយយើងដែលនៅរស់នឹងមិនរារាំងពួកគេដែលដេកលក់ទៅហើយនោះទេ ដ្បិតត្រូវរបស់ព្រះជាម្ចាស់នឹងបន្តិសំឡេងឡើង ឯអ្នក

ដែលស្លាប់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទនឹងរស់ឡើងវិញជាមុន” យើងនឹងចុះសម្រុងជាមួយ ពួកគេចូលទៅក្នុង ហាលេលូយ៉ា តាមរយៈយុគសម័យលូធើរ វេសលី មេតូឌីស ព្រេសប៊ីធើរៀន បន្តរហូតដល់សម័យចុងក្រោយដែលបានទទួលព្រះបន្ទូលនៅក្នុង សម័យកាលរបស់ពួកគេ។

សូមព្រះប្រទានពរ។ ត្រៀមអ្វីៗទាំងអស់ហើយភ្លើងនឹងធ្លាក់ចុះមក។

332 សូមឱនក្បាលចុះមួយភ្លែត។ ខ្ញុំឆ្ងល់នៅក្នុងទស្សនិកជនយប់នេះ ខណៈ ពេលដែលខ្ញុំបាននាំសារដល់អ្នកនៅទីនេះ...រហូតដល់ម៉ោង៩កន្លះ។ តើមានម្នាក់ ណា ឬក្រុមមួយណា ឬមានប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះដែលចង់និយាយថា “បងប្រាណ ហាំ ខ្ញុំខ្មាសនឹងខ្លួនឯង ពីទង្វើអ្វីដែលខ្ញុំបានរស់នៅ។ ខ្ញុំបានចូលរួមក្នុងនិកាយ របស់មនុស្សបង្កើតជាច្រើន។ ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំមិនបាននៅជាមួយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ទេ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែសុំឱ្យអ្នកអធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំផង បងប្រុសលោកប្រាណហាំ?” សូមលើកដៃឡើង។ សូមព្រះប្រទានពរ។ សូមព្រះប្រទានពរ។ គ្រាន់តែក្រឡេក មើលទៅជុំវិញ។ សូមព្រះប្រទានពរ។ “ខ្ញុំដឹង...” ឥឡូវសូមកុំខ្មាស់រៀន។ ឥឡូវកុំ ធ្វើអញ្ចឹង។

333 ហើយនៅទូទាំងប្រទេស ពីញូវយ៉កទៅកាលីហ្វ័រញ៉ា ពីកាណាដាទៅម៉ិកស៊ិក កូ អ្នកជាមនុស្សដែលបានប្រមូលផ្តុំគ្នានៅក្នុងក្រុមជំនុំទាំងនោះ (ក្រុមតូច ស្មោះត្រង់ទាំងនោះដែលជឿលើសារនេះជាមួយដួងចិត្តរបស់ពួកគេ ពួកគេបាន ចេញមកមានសេចក្តីវេទនាខ្លាំង ចេញមកតាមរយៈនិកាយទាំងនោះ ពួកគេជា មេធាវី) តើអ្នកមានអារម្មណ៍ជម្រុញដែរឬទេនៅយប់នេះ ដូចជាឥន្ទ្រិតូចដែលព្យួរ ជាភាពខុសគ្នា ពីអ្វីដែលអ្នកធ្លាប់បានឮ ប៉ុន្តែនៅក្នុងចិត្តអ្នកដឹងថាគឺជាការពិត? អ្នកនៅទីនោះ មានគ្រូគង្វាលម្នាក់ឈរនៅកន្លែងណា។ អ្នកបានលើកដៃឡើង ហើយ។ ខ្ញុំនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នក។

334 អ្វីៗទាំងនេះមិនត្រូវបានធ្វើនៅជ្រុងតែម្ខាងទេ មិត្តអើយ។ ចាំថា “ច្រកតូច គឺជាទ្វារ ហើយទីចង្អុតគឺជាផ្លូវ ប៉ុន្តែនឹងមានមនុស្សតិចណាស់អាចរកវាយឃើញ។” កុំទៅជាមួយបងមនុស្សមួយក្រុមដែលកំពុងធ្វើដំណើរទៅមុខនោះ មិត្តអើយ នោះ ជាក្រុមជំនុំឡៅឌីសេទេ។ វាអាចលោតចុះឡើង វាតាមតន្ត្រី ជាជំនឿក្តៅមិនក្តៅ ត្រជាក់មិនត្រជាក់។ កុំនិយាយថាវាត្រជាក់ទេ ឥឡូវនេះ វាបាននិយាយថាវាអ៊ិន្ទ ហើយមិនក្តៅមិនត្រជាក់នោះគឺជាពេនទេកុស្ត ដែលមិនស្គាល់សេចក្តីវេទនា ជា

ធ្លាប់ ខ្ញុំក៏ភ្នែក។ ខ្ញុំក៏ទៅនឹងអ្វី? ព្រះបន្ទូល ដែលបានបើកសម្តែង ដោយសារតែវា មិនដែលមកតាមរយៈអង្គការរបស់ពួកគេ ពួកគេមិនអាចទទួលវាបានទេ។

335 ហើយអ្នកដែលជាអ្នកដឹកនាំនៅទីនោះនៅតុកសុន នៅយប់នេះ ខ្ញុំមិនឲ្យ អ្នកទទួលខុសត្រូវចំពោះរឿងនោះ។ ព្រះនឹងធ្វើ។ ខ្ញុំបាននៅទីនោះអស់រយៈពេលបី ឆ្នាំ។ ខ្ញុំបានប្រាប់អ្នក ខ្ញុំនឹងមិនចាប់ផ្តើមក្រុមជំនុំទេ។ ខ្ញុំមិនបានធ្វើទេ។ បងប្រុស ភារីគ្រីនបានចាប់ផ្តើមវា។ ខ្ញុំគឺនៅទីនោះបីឆ្នាំ ហើយគ្មានពេលមួយដែលអ្នកបាន អញ្ជើញខ្ញុំទៅតុកអធិប្បាយរបស់អ្នកទេ។ ខ្ញុំបានរៀបចំនៅតុកសុនជិតបីឆ្នាំ។ ព្រះ នឹងនាំខ្ញុំចេញពីវាលខ្សាច់មួយនៃថ្ងៃទាំងនេះ។ សារនេះត្រូវតែរស់នៅ។ ខ្ញុំបាន ព្យាយាមអស់ពីសមត្ថភាពដើម្បីចូលទៅអ្នក។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំដឹងមូលហេតុដែលអ្នកធ្វើ វា។ អ្នកលឺទេ? មានហេតុផលតែមួយគត់ដែលអ្នកបានធ្វើ ព្រោះនិកាយរបស់អ្នក នឹងទាត់អ្នកចេញ។ ហើយអ្នកដឹងទេ មនុស្សជាច្រើនខ្ញុំបាននិយាយជាមួយនៅឯ ភោជនីយដ្ឋានហ្ន៊ីរ ហើយអ្នកដឹងថាវាជាការពិត។ អ្នកនឹងមានសេចក្តីខ្មាស។

336 ចេញពីវា។ ចូរចេញពីកន្លែងនោះទៅ។ ប្រសិនបើមានជីវិតនៅក្នុងអ្នក អ្នក នឹងដូចជាឥន្ទ្រិតូចមួយដែលខ្ញុំទើបនឹងនិយាយ អ្នកនឹងឮព្រះបន្ទូលនៃព្រះ។ សូម ចាំថាអ្នកនឹងឮរឿងនេះជាលើកចុងក្រោយប៉ុន្មានថ្ងៃនេះ។ ឥឡូវនេះ យើងជិតបិទ កម្មវិធីហើយ។ តើអ្នកមិនមកទេឬនៅយប់នេះ?

337 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ យើងអង្គុយយ៉ាងឧទ្ធារិកឥឡូវនេះ ជាថ្ងៃ ថ្ងៃងអំណរគុណពិត ព្រះអង្គអើយ។ ទូលបង្គំអរព្រះគុណព្រះអម្ចាស់ ដែលបាន រស់នៅក្នុងថ្ងៃនេះ។ នេះគឺជាថ្ងៃអស្ចារ្យបំផុត។ សារីកប៉ូលចង់ឃើញថ្ងៃនេះ។ បុរសអស្ចារ្យពីបុរាណចង់ឃើញវា។ ពួកព្យាការីចង់ឃើញវាណាស់។ ពួកគេ បានស្វែងរកថ្ងៃនេះ។ លោកអ័រហ្វ្រាហាំទន្លឹងរង់ចាំថ្ងៃនេះ ដ្បិតគាត់ស្វែងរកក្រុង ដែលមានអ្នកសាងសង់ អ្នកបង្កើតគឺជាព្រះ។ វាព្យួរនៅពីលើយើងនៅយប់នេះ។ យ៉ូហានបានឃើញព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះចុះពីស្ថានបរមសុខ មានកំណត់ត្រា ដឹងថា គឺជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ ហើយគិតឥឡូវនេះ ទ្រង់បានជ្រើសរើសកូនក្រមុំរបស់ ទ្រង់។

338 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ នៅទូទាំងតំបន់នៅគ្រប់ទីកន្លែង សូមនិយាយទៅកាន់ ដួងចិត្តរបស់ពួកគេ។ ទ្រង់គឺជាមនុស្សតែម្នាក់គត់ដែលអាចផ្លាស់ប្តូររូបរាងរបស់ ពួកគេ។ ប្រសិនបើនោះមិនមែនជាគ្រាប់ពូជចូលនៅទីនោះតាំងពីដំបូងទេ ពួកគេ

នឹងមិនដែលឃើញវាទេព្រោះអម្ចាស់អើយ។ ពួកគេគ្រាន់តែ... “មនុស្សខ្វាក់ដឹកនាំ មនុស្សខ្វាក់។ ពួកគេនឹងធ្លាក់ចូលក្នុងប្រឡាយ” ពីព្រោះព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់បាន ចែងថាពួកគេនឹងដូច្នោះ។

339 ឥឡូវនេះ ព្រះវរបិតាអើយ ដែលយើងបានឃើញនៅពាសពេញប្រទេស នៅ លោកិយនៅអាហ្វ្រិករាប់សិបនាក់ឆ្លងកាត់អាហ្វ្រិកខាងត្បូង ម៉ូហាំប៊ិកនៅទូទាំង ប្រទេស សន្និបាតតូចៗទទួលយកខ្សែអាត់ទាំងនេះ។ ដូច្នោះខ្សែអាត់នេះនឹងចូល ទៅកាន់ប្រទេស២២ខុសៗគ្នា។ ពួកគេកំពុងចាប់ផ្តើមដើម្បីមើលវា ហើយដកវា ចេញ រាប់រយនិងរាប់ពាន់ទៀត។ នឹងមិនច្រើនទេព្រោះអម្ចាស់អើយ។ បន្ទាប់មក នៅពេលដែលសមាជិកចុងក្រោយ បានទទួលចូលទៅក្នុងរូបកាយ ព្រះគ្រីស្ទនឹង យាងមក។

340 ព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំសូមកូនក្រមុំ នៅយប់នេះ ដែលទូលបង្គំមាន អារម្មណ៍បានដកខ្លួនចេញ ហើយរង់ចាំពួកគេអាចញែកខ្លួនគេចេញ ពីអ្វីគ្រប់យ៉ាង នៅក្នុងលោកិយ។ ពួកគេត្រូវតែដាក់នៅក្នុងវត្តមាននៃភាពកក់ក្តៅ បុត្រាពន្លឺនៃ ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ដូចនៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ នៅក្នុងសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ ទ្រង់។ សូមទ្រង់ប្រោសប្រទាន ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់។

341 សូមអោយមនុស្សទាំងនេះនៅទីនេះ ដែលអាចមើលឃើញ ដែលបានលើកដៃ របស់ពួកគេនៅយប់នេះ ពួកគេរាប់សិបនាក់នៅក្នុងត្រសាលដីអស្ចារ្យនេះ ទូលបង្គំ សូមអធិស្ឋានដល់ព្រះជាម្ចាស់ សូមផ្តល់ជីវិតថ្មីចូលមកក្នុងពួកគេ ទូលបង្គំ អធិស្ឋានវាសម្រាប់នៅទូទាំងប្រទេស និងនៅជុំវិញលោកិយដែលជាកន្លែងចាក់ កាសែតនោះ សូមឲ្យពួកគេក៏នឹងទទួលបានសារច្លែងអំណរគុណនេះដែរ និង ដឹងដោយការណែនាំនិងអ្វីដែលបានកើតឡើង បោះអ្វីដែលពួកគេត្រូវធ្វើចេញ។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានសូម ព្រះវរបិតាអើយ។ សូមប្រទានពរដល់ពួកគេ។ ពួកគេជា របស់ទ្រង់។

342 ឥឡូវនេះទូលបង្គំដឹងថាវាជាទំលាប់ហើយ ដែលយើងទូលសូមសម្រាប់ មនុស្សនៅលើអាសនៈនេះ។ ហើយទូលបង្គំអធិស្ឋានសូមព្រះ ដែលនៅក្នុងគ្រប់ បេសកកម្មគ្រប់ទីកន្លែងនៅជុំវិញ ហើយនៅពាសពេញលោកិយ ដែលពួកគេនឹង មកអាសនៈ៖ ស្បែកខ្មៅ ស លឿង ត្នោត គ្រប់ទីកន្លែងដែលពួកគេមាន អ្នកមាន អ្នកក្រ អ្នកពិការ អ្នកសុំទាន អ្វីក៏ដោយ។

343 និកាយ អ្នកអង្គុយលើជំហិរខ្លួនឯង ឱព្រះអង្គអើយ “អាត្រាត វេទនា មានបាប ខ្វាក់ខ្លិន ហើយមិនទាំងដឹងផង” ទ្រង់មានបន្ទូលថាវានឹងមកតាមផ្លូវនោះ ហើយវា ច្បាស់ជាអញ្ចឹង។

344 ដូច្នោះទូលបង្គំអធិស្ឋាន ឱព្រះវរបិតាអើយ ថាទ្រង់នឹងហៅគ្រប់ពូជនៅយប់ នេះ។ ហើយនៅគ្រប់ទីកន្លែងនៅជុំវិញលោកិយ ដែលអាចនឹងធ្លាក់ចុះ សូម ឱវាចាប់បានដូចឥន្ទ្រិតូច ដែលស្គាល់សំឡេងរបស់ព្រះអម្ចាស់។ សូមផ្តល់វា ព្រះអម្ចាស់អើយ។ ទូលបង្គំថ្វាយពួកគេចំពោះទ្រង់ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

345 ឥឡូវនេះ ជាមួយនឹងក្បាលរបស់អ្នកបានអោននៅទីនេះ នៅក្នុងទស្សនិកជន ដែលមើលឃើញ។ នឹងខ្លះនៅទីនេះដែលមិនបានសង្គ្រោះ មិនបានសូម្បីតែ ថ្វាយដួងចិត្តដល់ព្រះក៏ដោយ តើអ្នកមិនគិតថាអ្នកគួរតែអរគុណចំពោះអ្វីដែល ព្រះយេស៊ូវបានធ្វើសម្រាប់អ្នកទេឬ? គិតថាអ្នកគឺជាមនុស្សមានបាប អ្នកគឺជា មនុស្សចម្លែក ហើយមានអ្វីមួយនៅក្នុងបេះដូងរបស់អ្នកកំពុងគោះ។ ប្រុងប្រុសប្រា ណហាំគោះវេទិកា តើអ្នកដឹងយ៉ាងម៉េច ប៉ុន្តែអ្នកជាមនុស្សម្នាក់ក្នុងចំណោមឥន្ទ្រិតូច ទាំងនោះ! អ្នកវេទនា ហើយនឹងវេទនារហូតដល់អ្នកចុះចាញ់វា។ ហេតុអ្វីមិនធ្វើ ឱការច្នែងអំណរគុណដ៏អស្ចារ្យមួយនេះ ក្លាយជាអ្វីដែលអ្នកមិនធ្លាប់មាននៅពេល ដែលអ្នកបានទទួលព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់អ្នក។

346 តើអ្នកនឹងឡើងមកទីនេះហើយឈរនៅឯអាសនាបានទេ? ខ្ញុំនឹងអធិស្ឋាន ជាមួយអ្នក ប្រសិនបើអ្នកនឹងមក អ្នកមានបាបប្រុសស្រី សមាជិកក្រុមជំនុំ ឬមិនមែនជាសមាជិកក្រុមជំនុំ។ សមាជិកក្រុមជំនុំមិនធ្វើឱអ្នកក្លាយជាគ្រីស្ទាន ទេឥឡូវនេះ។ អាសនៈបើកហើយ។ តើអ្នកជាមនុស្សមានបាបដែលចង់មក ទទួលយកព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទទេ។ ពិតជាចង់ចាកចេញមែន...

347 អ្នកដែលជានិកាយមួយចំនួន ដែលចង់ឈប់បញ្ជាំចំណីសត្វមាន់នោះ ដែល និយាយថា “អ្នកជារបស់នេះហើយវាមិនអីទេ” តើអ្នកពិតជាចង់ដឹងថាបុណ្យជ្រមុជ ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាអ្វី? មកស្វែងរក។

348 អាសនៈបើកហើយ។ យើងបានត្រៀមខ្លួនរួចរាល់ហើយ។ ងើបចេញពីកៅអី របស់អ្នក។ សូមឡើងមក ហើយលុតជង្គង់ចុះនៅឯអាសនា បងប្រុសនេះដែល ទើបតែមកដល់។

349 “អរព្រះគុណព្រះជាម្ចាស់ ទូលបង្គំសូមអរគុណដល់ទ្រង់។ ពេញមួយជីវិតរបស់ទូលបង្គំ ទូលបង្គំបានដឹងថាមានអ្វីមួយព្រះអម្ចាស់អើយ។ ទូលបង្គំមិនដែលពេញចិត្ត។ ទូលបង្គំបានព្យាយាម។ ទូលបង្គំគិតថា ‘ឆ្នាំក្រោយទូលបង្គំនឹងធ្វើវា។ សប្តាហ៍ក្រោយទូលបង្គំនឹងធ្វើវា ពេលដែលទូលបង្គំព្យាយាមហៅលើអាសនៈមួយ។’ នៅថ្ងៃណាមួយ។ ទូលបង្គំនឹងបោះវាចោល។ ប៉ុន្តែព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំដឹងថាមានអ្វីខុសជាមួយទូលបង្គំ។ ទូលបង្គំតែងតែជឿដូច្នោះមានអ្វីមួយខុសគ្នា។ ហើយឥឡូវនេះព្រះអម្ចាស់អើយ នៅយប់នេះទូលបង្គំសូមអរគុណសម្រាប់ការរៀបចំដែលត្រូវបានធ្វើឡើងដោយព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ នោះអំពើបាបរបស់ទូលបង្គំ ការមិនជឿរបស់ទូលបង្គំនឹងត្រូវលាងចេញ។ ទូលបង្គំកំពុងមកយប់នេះហើយលត់ជង្គង់ចុះ ដើម្បីទទួលយកព្រះពរ សូមអរព្រះគុណដ៏អស្ចារ្យដែលព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានធ្វើសំរាប់ទូលបង្គំ នៅពេលដែលទ្រង់បានសុគតសំរាប់ទូលបង្គំនៅកាលវារី។”

350 តើអ្នកនឹងមកទេ? ឥឡូវមានមនុស្សលុតជង្គង់នៅជុំវិញអាសនៈនៅទីនេះ។ ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនក្រោកហើយមក? អ្នកចង់ធ្វើវា? អ្នកបានសាកល្បង។

351 សូមគិតពីបងប្រុស ខ្សែជាមមើ ដែលជាបងប្អូនដ៏ល្អជាទីស្រឡាញ់របស់យើង។ គាត់កំពុងអង្គុយនៅទីធ្លា ដូច្នោះខ្ញុំយល់ហើយក្រឡេកមើលក្មេងស្រីតូចរបស់គាត់កំពុងលេងក្មេងនៅទីនោះ ឬអ្វីមួយ ហើយគាត់បោះចេញពីកៅអីនិងបានស្លាប់មុនពេលដែលគាត់អាចធ្វើការផ្លាស់ប្តូរបាន។ អ្នកមិនដឹងថាម៉ោងប៉ុន្មានទេអ្នកនឹងចាកចេញពីទីនេះ។ អ្នកគ្រាន់តែមិនដឹងថាម៉ោងប៉ុន្មានដែលអ្នកទៅ។ ប្រហែលជាយប់នេះ ដូច្នោះ ហេតុអ្វីមិនមកដោះស្រាយវាឥឡូវនេះ?

352 សូមអញ្ជើញមក ប្រជាជនអើយ។ តើអ្នកគ្មានអារម្មណ៍ថាកំពុងញាប់ញ័រក្នុងអ្នកទេឬ? ខ្ញុំ—ខ្ញុំដឹងថាមានអ្នកជាច្រើននៅទីនេះ ដែលគួរតែឈរនៅទីនេះនៅលើអាសនៈ ហើយគ្រាន់តែប្រាំមួយឬប្រាំពីរនាក់នៅទីនេះមិនមែនជាអ្វីដែលកំពុងកំណត់នៅទីនេះទេ។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកជឿខ្ញុំ ហើយមើលនៅវេទិកានេះ តើមានអ្វីកើតឡើង អ្នកជឿខ្ញុំឥឡូវនេះ។ ថ្ងៃណាមួយសំលេងរបស់ខ្ញុំនឹងនៅដដែល។ អ្នកនឹងមិនឮវាច្រើនទៀតទេ។ អ្នកប្រហែលជាសង្ឃឹមថាអ្នកនឹងមក។

353 អ្នកនិយាយថា “ប៉ុន្តែ លោកប្រាណាហាំ ខ្ញុំជាសមាជិកក្រុមជំនុំ” វាគ្មានអ្វីខុសប្លែកពីអ្វីដែលអ្នកបានធ្វើនោះទេ។ នីកូដេម—ក៏មានដូច្នោះដែរ ធ្លាប់ជាសមាជិក

កក្រុមជំនុំដែរ។ យ៉ូហាន ពេត្រុស យ៉ាកុប ប៉ូលក៏ដូច្នោះដែរ។ ទាំងអស់គឺជាសមាជិកក្រុមជំនុំ។

354 ប៉ូលគឺជាសមាជិកក្រុមជំនុំរហូតដល់មានអ្វីកើតឡើងនៅយប់មួយ ថ្ងៃមួយ វាបានមកដល់ហើយគាត់បានមក។ គាត់គឺជាសមាជិកក្រុមជំនុំដែលបានផ្លាស់ប្តូរក្លាយជាកូនប្រុសរបស់ព្រះ។ តើអ្នកមិនមកទេឬ? អូ គាត់ត្រូវបានបណ្តុះបណ្តាល។ គាត់មានបញ្ហា។ គាត់ដឹងថាគាត់ត្រូវបានបណ្តុះបណ្តាលក្នុងសាលាមួយដែលទទួលបានការបណ្តុះបណ្តាលខ្ពស់បំផុតនៅទីនោះ គឺកាម៉ាលា គឺជាគ្រូដ៏ឆ្នើមម្នាក់នៅក្នុងស្រុក។ ប៉ុន្តែគាត់ដឹងថាគាត់ត្រូវការអ្វីមួយ។

355 តើអ្នកមិនមកទេឬ? ម្តងទៀតខ្ញុំសួរអ្នក។ នៅទីណា...នៅទីនេះឬជុំវិញប្រជាជាតិ ខ្ញុំសូមសួរអ្នកទោះបីអ្នកនៅទីណាក៏ដោយនៅក្នុងការប្រជុំ ឬអ្វីដែលអ្នកនៅក្នុងម៉ោងអរព្រះគុណនេះ។ សូមចាំថា ខ្ញុំកំពុងជាប់នៅទីនេះ។ មិនត្រឹមតែនៅទីនេះទេប៉ុន្តែនៅស្ថានសួគ៌។

356 អ្នកដឹងទេ វាបានបង្ហាញជាលក្ខណៈវិទ្យាសាស្ត្រថារាល់ការផ្លាស់ប្តូរដែលអ្នកធ្វើត្រូវបានកត់ត្រាទុក។ ពួកគេបញ្ជាក់។ ចាំថាទូរទស្សន៍បានបង្ហាញវា។ ទូរទស្សន៍មិនផលិតរូបភាពទេ។ អ្នកគឺជារូបភាព។ វាគ្រាន់តែបញ្ជូនអ្វីដែលអ្នកកំពុងធ្វើចូលទៅក្នុងប៉ុស្តិ៍។ អ្នកនៅទីនោះ យ៉ាងណាក៏ដោយ។ ឃើញទេ? នៅពេលអ្នកធ្វើចលនាម្រាមដៃរបស់អ្នក ចលនានោះនៅជុំវិញលោកិយ។ រាល់ពេលដែលអ្នកស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ លោកិយជុំវិញបានឃើញ។ វាស្ថិតនៅលើកំណត់ត្រា។ រាល់គំនិតដែលគិតក្នុងគំនិតអ្នកគឺនៅលើកំណត់ត្រាមួយ។ ហើយនៅថ្ងៃណាមួយកំណត់ត្រានឹងឈប់លេង ហើយត្រូវដាក់ក្នុងអាវប៊ុម។

357 ហើយបន្ទាប់មកនៅថ្ងៃជំនុំជម្រះ វានឹងត្រលប់មកវិញ។ នៅទីនោះអ្នកឈរជាមួយសត់ចង ដោយអះអាងថាជាគ្រីស្ទាន។ នៅទីនោះអ្នកឈរដោយគំនិតនៅក្នុងគំនិតរបស់អ្នកប្រឆាំងនឹងព្រះបន្ទូល ហើយវាត្រឹមត្រូវនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក។ អ្នកមិនអាចលាក់វាបានទេ។ ចាំថា ទូរទស្សន៍ វិទ្យាសាស្ត្រក៏ដឹងដែរថាជាការពិត។ អ្នកកំពុងឈរនៅពេលនេះ ដោយដឹងថាអ្នកគួរតែនៅទីនេះ ចូរចាំថា នៅពេលដែលការកត់សំគាល់នេះត្រូវបានកត់ទុកនៅថ្ងៃជំនុំជម្រះ នោះគំនិតដូចគ្នាដែលអ្នកកំពុងមាននឹងត្រឡប់មកវិញក្នុងគំនិតរបស់អ្នកម្តងទៀត។ នោះនឹងត្រូវ

បានកត់ត្រាទុក។ លោកិយទាំងមូលនឹងមើលវាចុចលេង។ ហេតុអ្វីលោកិយមិន... សម្លឹងមើលអ្នក នៅថ្ងៃនៃការជំនុំជំរះ គឺមានទេវតាទាំងអស់នៅទីនោះ។

358 “ប្រសិនបើអ្នកខ្មាស់នឹងខ្ញុំនៅទីនេះ នៅពេលដែលរូបភាពរបស់អ្នកត្រូវបាន បង្កើតឡើងឥឡូវនេះនៅថ្ងៃជំនុំជម្រះខ្ញុំនឹងខ្មាស់នឹងអ្នកវិញ។ ដ្បិតខ្ញុំបានចាក់ ប្រេងតាំងពាក្យរបស់ខ្ញុំបានធ្វើវាទៅអ្នក។ អ្នកនឹងមិនជឿវាទេ។ អ្នកបានលាក់ខ្លួន អ្នកនៅពីក្រោយអ្វីមួយ។”

359 អ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំល្អគ្រប់គ្រាន់ហើយ។ ខ្ញុំបានធ្វើវា។ ខ្ញុំបានរាំនៅក្នុង ព្រះវិញ្ញាណ។ ខ្ញុំបាននិយាយភាសាដទៃ។” ជនជាតិដទៃក៏ធ្វើដូច្នោះដែរ។ “ខ្ញុំ បានស្រែក” ជនជាតិដទៃក៏ធ្វើដូច្នោះដែរ។ តើអ្នកអាចត្រឡប់មករកព្រះបន្ទូលវិញ ដោយរបៀបណា?

- ហេតុអ្វីមិនមក?
- ហេតុអ្វីមិនមករកទ្រង់ឥឡូវនេះ?
- ហេតុអ្វីមិនមក?
- ហេតុអ្វីមិនមក? ហេតុអ្វីមិនមករកទ្រង់ឥឡូវនេះ?
- ហេតុអ្វីមិនរង់ចាំ បងប្អូនជាទីស្រឡាញ់?
- អូ ហេតុអ្វីរង់ចាំយូរដូច្នោះ?
- ព្រះយេស៊ូវកំពុងតែរង់ចាំជួយសង្គ្រោះអ្នក
- កន្លែងមួយនៅក្នុងគេហដ្ឋានដ៏បរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់។

សូមដាក់សមាជិកនៃរាងកាយរបស់ទ្រង់!

ហេតុអ្វី...?

អូ ឥឡូវតូច សូមមកឥឡូវនេះ។

អូ ហេតុអ្វីមិនមក?

360 ព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំសូមអរគុណទ្រង់។ ទូលបង្គំពិតជាអរគុណ ណាស់។ អរព្រះគុណដល់ទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់អើយ មិនមែនសម្រាប់អាហារ ធម្មជាតិទេ។ ប៉ុន្តែព្រះអម្ចាស់អើយ ពេលវេលាចុងក្រោយគឺនៅទីនេះ។ ទូលបង្គំ សូមថ្លែងអំណរគុណចំពោះអាហារខាងវិញ្ញាណនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ អាហារ ខាងវិញ្ញាណទាំងត្រាប្រាំពីរត្រូវបានសន្យាថានឹងបើក។

ទ្រង់មានបន្ទូលថា “នោះនឹងមានអ្វីខុស” ។ ទេ ទេ។

361 អ្នកមិនអាចបន្ថែមពាក្យមួយ យកចេញ... វាមានរួចហើយនៅទីនោះ គ្រាន់តែលាក់ទុក។ វាត្រូវបានផ្សំភ្ជាប់។ តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់យល់ពីចំនុចនេះ? និយាយថា អាម៉ែន។ ក្រុមជំនុំនិយាយថា អាម៉ែន។ សូមមើល?

អ្នកនិយាយថា “អាថ៌កំបាំងនឹងលេចចេញមក” អូ ទេ។

362 វាបានសរសេររួចហើយ។ អ្នកមិនអាចបន្ថែមពាក្យមួយទៅវាឬយកពាក្យមួយចេញពីវាបានទេ? ឃើញទេ? វានៅទីនោះរួចហើយ។ វាទើបតែត្រូវបានបង្ហាញនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។

363 តើអ្នកមិនមកទេឬ? សូមអញ្ជើញមកឥឡូវនេះមិត្តអើយ។ ប្រសិនបើអ្នកមិនអាចយល់បានទេសូមមក។ លុតជង្គង់ចុះនិយាយជាមួយទ្រង់អំពីវា។ ប្រសិនបើខ្ញុំមិនអាចធ្វើឱ្យវាច្បាស់ចំពោះអ្នក ទ្រង់នឹងធ្វើ ព្រោះទ្រង់គឺជាអ្នករំលាយការសង្ស័យទាំងអស់។

...នៅក្នុងបល្ល័ង្កដ៏បរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់។

អូហេតុអ្វី...? (តើអ្នកមិនមកទេ?) ហេតុអ្វីមិនមកអញ្ចឹង?

ហេតុអ្វីមិនមករកទ្រង់ឥឡូវនេះ?

364 សូមចងចាំថាមានការថតទុកនូវរឿងនេះ មិនត្រឹមតែលើខ្សែអាត់នេះ ប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែជាកំណត់ត្រាដ៏អស្ចារ្យរបស់ព្រះ។ អ្នករាល់គ្នាម្នាក់ៗ ធ្វើការផ្លាស់ប្តូរ នៅពេលអ្នកខិនក្បាលក្បាលរបស់អ្នក បន្ទាបចិត្តរបស់អ្នក អ្វីដែលបានគិតនៅក្នុងគំនិតរបស់អ្នក សូមចាំវាត្រូវបានកត់ត្រាទុកឥឡូវនេះ នៅក្នុងសិរីល្អហើយកំណត់ត្រាគឺនឹងត្រូវចាក់នៅថ្ងៃជំនុំជម្រះ។ តើការសម្រេចចិត្តរបស់អ្នកនៅឯណា? អូ របៀបដែលអ្នកចង់ឱ្យវាផ្លាស់ប្តូរនៅថ្ងៃនោះ។

365 ខ្ញុំនឹងរង់ចាំ ពីព្រោះមានមនុស្សជាច្រើននៅជុំវិញអាសនានេះឥឡូវនេះ។ ឃើញទេ? ប្រហែលជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ប្រសិនបើខ្ញុំនៅកាន់តែយូរបន្តិច វាអាចនឹងមាននៅកន្លែងផ្សេងនៅទីនោះ ប្រហែលជានៅកន្លែងណាមួយក្នុងទីក្រុងញូវយ៉ក វាអាចជាកន្លែងណាមួយនៅក្នុងទីក្រុង ភីឡាដេលៀ នៅរដ្ឋ កាលីហ្វ័រញ៉ា រដ្ឋ អារីសូណា។ កន្លែងណាមួយវាអាចនឹងមានម្នាក់ផ្សេងទៀតមក។ គ្រូគង្វាលទោះអ្នកនៅទីណាក៏ដោយ កុំផ្តល់ឱ្យអាសនាហៅឡើងឥឡូវនេះ។

366 យើងប្រហែលជាមិនដែលឃើញការច្នៃអំណរគុណផ្សេងទៀតទេ។ នេះប្រហែលជាសារចុងក្រោយមួយ ហើយកំណត់ត្រានឹងត្រូវបានដាក់នៅយប់នេះ ជាពេលវេលាចុងក្រោយ។ ខ្សែអាត់នឹងរសាត់ទៅនៅថ្ងៃមួយ។ កំណត់ត្រានឹងត្រូវកាត់ ហើយនឹងមាននៅក្នុងព្រះអាល់ប៊ុម បន្ទាប់មកវានឹងត្រូវចាក់ឡើងវិញ តើគំនិតរបស់អ្នកយ៉ាងម៉េចឥឡូវនេះ។ កុំនិយាយថាអ្នកមិនបានដឹងពីភាពខុសគ្នាអី។ អ្នកដឹង។ “ប៉ុន្តែគ្មាននរណាម្នាក់អាចមកឯខ្ញុំបានទេ លើកលែងតែព្រះវរបិតានាំគេមក។ ហើយអស់អ្នកដែលព្រះវរបិតាបានប្រទានមកខ្ញុំ ពួកគេនឹងមក។”

...មករកទ្រង់...?

367 បងប្រុស ខ្ញុំជឿថា ប្រសិនបើខ្ញុំត្រូវបានអង្គុយនៅទីនោះកន្លែងណាមួយ ហើយខ្ញុំមានជាការគិតតិចបំផុត ខ្ញុំច្បាស់ជាឡើងទៅទីនេះតាមដែលអាចធ្វើទៅបាន។ ហើយ។

អូហេតុអ្វីមិនមក? ហេតុអ្វី...?

368 តើអ្នកបានបញ្ចប់ហើយឬនៅ? តើអ្នកប្រាកដថាអ្នកមិនធ្វើអោយព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះព្រួយព្រះទ័យទេ? តោះសូមឱនក្បាលចុះ។ តើអ្នកប្រាកដថាអ្នកមិនធ្វើឱ្យព្រះវិញ្ញាណទ្រង់ព្រួយព្រះហឫទ័យទេឬ? អ្នកប្រាកដថាអ្នកបានធ្វើអ្វីដែលទ្រង់បានប្រាប់អ្នកអោយធ្វើហើយឬ? អ្នកវិជ្ជមានឥឡូវនេះ? សូមចាំថាអ្នក—អ្នកប្រហែលជាមិនដែលមានឱកាសផ្សេងទៀតទេ។ កំណត់ត្រានេះប្រហែលជាចប់ហើយនៅយប់នេះ។ នេះប្រហែលជាអ្វីៗទាំងអស់។ នេះប្រហែលជាខ្សែអាត់ចុងក្រោយសម្រាប់អ្នក។ តើអ្នកប្រាកដជាបានត្រៀមខ្លួនហើយឬនៅ? បើដូច្នោះ ខ្ញុំទុកវាចោលក្នុងដៃរបស់អ្នក នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។

369 ឥឡូវនេះខណៈពេលដែលក្រុមចម្រៀងកំពុងតែច្រៀងយ៉ាងទន់ភ្លន់ ខ្ញុំនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកទាំងនេះនៅទីនេះ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែជាប្រភេទនៃការគ្រីស្ទានចម្លែកមួយ។ ខ្ញុំជឿថាព្រះត្រូវតែធ្វើការសង្គ្រោះ។ ខ្ញុំជឿថាព្រះជាម្ចាស់ត្រូវតែដាំព្រះបន្ទូល។ ព្រះគម្ពីរអេសាយនិយាយថា “អញជាព្រះអម្ចាស់” “អញគឺជាព្រះអម្ចាស់ដែលបានដាំវា អញនឹងស្រោចទឹកវាទាំងយប់ទាំងថ្ងៃក្រែងលោកអ្នកខ្លះដកវាចេញពីដៃអញ។” មុនពេលខ្ញុំសុំឱ្យអ្នកណាម្នាក់ដើរជុំវិញអាសនៈជាមួយមនុស្សទាំងនេះ ខ្ញុំចង់អធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេដោយខ្លួនឯង។

សូមអានក្បាលរបស់យើងឥឡូវនេះ។

370 ព្រះយេស៊ូវអើយ ទូលបង្គំបានដកស្រង់ពាក្យរបស់ទ្រង់ដែលព្យាករណ៍របស់ ទ្រង់បាននិយាយ ហើយទូលបង្គំដឹងថាពាក្យរបស់ពួកហោរាគឺពិត។ ហើយទ្រង់ បាននិយាយថា “អញជាព្រះអម្ចាស់បានដាំវាហើយ។” ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់ដាក់វា នៅលើស្បើវកាកូនចៀមជីវិតមុនពេលគ្រឹះនៃលោកិយ។ “អញជាព្រះអម្ចាស់បាន ដាំវា ហើយអញនឹងស្រោចទឹកវាទាំងយប់ទាំងថ្ងៃក្រែងលោមានអ្នកខ្លះដកវាពីដៃ អញ។” ទាំងនេះប្រហែលជាព្រះអម្ចាស់បានឮការហៅឡើងលើអាសនៈជាច្រើន។ ប៉ុន្តែទ្រង់នៅតែស្រោចទឹកវា ព្រះអម្ចាស់អើយ។

371 នៅទីនេះពួកគេនៅទីនេះនៅយប់នេះ។ សូមឱ្យពួកគេប្រែចិត្តនៅភ្នំត្រីនេះ ព្រះវរបិតាអើយ ពីរឿងទាំងអស់នៃលោកិយ អំពើបាបនិងបញ្ហាទាំងអស់ដែល មានក្នុងបេះដូងរបស់ពួកគេ ហើយស្នងចិត្ត ដោយការគោរព នៅក្នុងចិត្តរបស់ ពួកគេបង្វែរទៅរកព្រះបន្ទូលទ្រង់ឥឡូវនេះ ហើយនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ នៅក្នុងដួងចិត្ត ខ្ញុំតែងតែជឿថាមានអ្វីមួយសម្រាប់ខ្ញុំដែលខ្ញុំមិនធ្លាប់បានទទួល។ ទោះបីជាខ្ញុំបានព្យាយាមតាមការបង្ហាញនៅយប់នេះ ដើម្បីធ្វើតាមមេមាន់ ប៉ុន្តែ មានអ្វីដែលចម្លែកសម្រាប់ខ្ញុំ។ វាស្តាប់ទៅមិនត្រឹមត្រូវ។ បន្ទាប់មក នៅយប់ នេះខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថា ខ្ញុំកំពុងចូលកាន់តែជិតព្រះបន្ទូលដ៏រស់នៃទ្រង់។ ខ្ញុំមក ទីនេះដោយការគោរពនៃដួងចិត្ត។ ខ្ញុំបានតាំងទីលំនៅនៅក្បែរអាសនៈនេះ។ ខ្ញុំ ចង់បានការសង្គ្រោះខ្លាំងណាស់ ព្រះអម្ចាស់អើយ។ ខ្ញុំប្តូរខ្លាំងណាស់! ខ្ញុំចង់ឱ្យ ព្រះអម្ចាស់កាន់ដៃរបស់ខ្ញុំនៅយប់នេះ។ មិនមែនតាមរយៈអារម្មណ៍ណាមួយនោះ ទេ ប៉ុន្តែតាមរយៈព្រះវិញ្ញាណនៃសេចក្តីស្រឡាញ់ សូមនាំខ្ញុំចូលទៅព្រះហឫទ័យ របស់ទ្រង់។”

372 “ខ្ញុំគឺជាកូនរបស់ទ្រង់។ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាខ្ញុំគឺជាឥន្ទ្រីដែលពួកគេកំពុង និយាយ។ សូមចាប់ខ្ញុំព្រះអម្ចាស់អើយ។ ខ្ញុំកំពុងលោត។ ខ្ញុំងើបពីកន្លែងអង្គុយ ហើយលុតជង្គង់នៅទីនេះ។ សូមចាប់ខ្ញុំព្រះអម្ចាស់។ ខ្ញុំកំពុងលោត។ សូមនាំ ខ្ញុំនៅលើស្នាមរបស់ទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់អើយហើរចេញឆ្ងាយពីរបស់ទាំងនេះក្នុង លោកិយ។ សូមឱ្យខ្ញុំហោះហើរឆ្ងាយពីភាពកខ្វក់នៃលោកិយនេះ ពីទំលាប់អាក្រក់ របស់ខ្ញុំ ពីប្រពៃណីនិកាយរបស់ខ្ញុំ។ សូមឱ្យខ្ញុំមកតែចំពោះទ្រង់ ព្រះជាទីស្រឡាញ់ សូមព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់អត់ទោសឱ្យខ្ញុំ នូវការសង្ស័យទាំងអស់។ សូម

ឱ្យខ្ញុំនៅយប់នេះ ក្លាយជាកូនរបស់ទ្រង់ ដែលកើតជាថ្មីនៅយប់នេះ។ សូមចាប់ខ្ញុំ។ នាំខ្ញុំទៅឆ្ងាយពីការឃ្នាំមើលនៃមេមាន់។ នាំខ្ញុំទៅសំបុកឥន្ទ្រី ដែលជាកន្លែងដែលខ្ញុំអាចត្រូវបានចិញ្ចឹមបីបាច់ដោយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ រហូតដល់ខ្ញុំអាចហោះបាន។”

373 ផ្តល់ឱ្យវា ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់របស់។ សូមយកពួកគេ។ ពួកគេជារបស់ទ្រង់។ នេះជាការអធិស្ឋានរបស់ទូលបង្គំ ដោយចិត្តស្មោះត្រង់អធិស្ឋានអំពីមនុស្សស្លាប់។ សូមផ្តល់វាព្រះបិតាអើយ។ ទូលបង្គំសូមថ្វាយការអធិស្ឋានជំនួសពួកគេ។ ដើម្បីសិរីល្អនៃព្រះ ទូលបង្គំសូមវា។

ឥឡូវនេះដោយក្បាលខិនចុះ។

374 ខ្ញុំឆ្ងល់ថា នៅជុំវិញអាសនាឥឡូវនេះ អ្នកដែលបានលុតជង្គង់នៅទីនេះ។ ជាច្រើនក្នុងចំណោមអ្នកបានអះអាងថាខ្លួនជាគ្រីស្ទាន ប៉ុន្តែអ្នកមានអារម្មណ៍ថា មានអ្វីមួយនៅកន្លែងណាមួយដែលអ្នកគ្មាន។ អ្នកប្រហែលជាបានធ្វើរឿងទាំងអស់ដែលជាសកម្មភាពសាសនា។ អ្នកប្រហែលជាបានស្រែក។ អ្នកប្រហែលជាបានធ្វើសេចក្តីទាំងអស់។ ប្រហែលជាបានរាំនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណ។ អ្នកប្រហែលជាបាននិយាយភាសាដទៃ។ ហើយគ្មាននរណាម្នាក់អាចនិយាយអ្វីថាវាខុសនឹងរឿងនោះបានទេ។ នោះពិតហើយ។ ល្អទាំងអស់។ ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ នោះគឺជាអំណោយទាននៃព្រះវិញ្ញាណ ដោយគ្មានព្រះវិញ្ញាណ។ ប្រសិនបើព្រះវិញ្ញាណនៅទីនោះ អ្នកនឹងគ្មានអារម្មណ៍ថាត្រូវប្តោលទោសទេ។

375 តើអ្នកពិតជាជឿនៅអាសនានេះទេ? ខណៈពេលដែលអ្នកនៅទីនេះ ដែលគ្រាន់តែការប្រែចិត្ត បន្ទាបខ្លួនអ្នក មិនមែនជាអារម្មណ៍ទេឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែនៅក្នុងសេចក្តីជំនឿពិត និងគ្មានការផិតក្បត់ ព្រះនឹងទទួលអ្នកនិងចិញ្ចឹមបីបាច់អ្នកដោយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ រហូតដល់អ្នកក្លាយជាសត្វឥន្ទ្រីដោយខ្លួនឯងនិងអាចហោះបាន? ប្រសិនបើអ្នកធ្វើ ហើយអ្នកចង់អោយព្រះធ្វើដូច្នោះ សូមលើកដៃរបស់អ្នកឡើង។ អ្នកនៅជុំវិញអាសនានៅទីនេះ។ សូមព្រះប្រទានពរ។ ពួកគេម្នាក់ៗបានលើកដៃឡើង។

376 ឥឡូវនេះ សូមស្ងាត់ស្ងៀម ខ្ញុំនឹងសួររបុរសនិងស្ត្រីដែលពិតជាស្គាល់ព្រះ។

377 ភាគច្រើន វាហាក់ដូចជាចម្លែកណាស់ វាហាក់ដូចជារបៀបនោះ ហើយដែលខ្ញុំធ្វើគឺភាគច្រើនជាបុរសទាំងអស់។ អ្នកដឹងទេថា ជាការរត់ទៀងទាត់វាជាស្រ្តី។ ប៉ុន្តែវាជាបុរសទាំងអស់នៅទីនេះ។ ខ្ញុំគិតថាមានស្រ្តីម្នាក់នៅអាសនៈនៅយប់នេះ ប្រហែលជាពីរនាក់។ ជាធម្មតាជាស្រ្តី។ ប៉ុន្តែ ខ្ញុំគិតថាវាហាក់ដូចជាស្រ្តីគិតថាខ្ញុំនិយាយប្រឆាំងនឹងពួកគេ។ ខ្ញុំមិនអីទេបងស្រី។ បីនាក់ ខ្ញុំជឿថាមាននរណាម្នាក់បាននិយាយថាពួកគេបានឃើញ។ ខ្ញុំមិនអាចមើលឃើញនៅខាងលើអាសនៈបានទេនៅទីនេះ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។

378 អ្នករាល់គ្នាដែលជាគ្រីស្ទានដែលបានញែកចេញមកទីនេះ ហើយឈរនៅទីនេះខ្ញុំនឹងអធិស្ឋានក្នុងមួយនាទី។ នៅលើអាសនៈកន្លែងណាដែលអ្នកនៅលើវេទិកានរណាម្នាក់ដែលពិតជាស្គាល់ព្រះ គ្រាន់តែដឹងពីរបៀបឈរនៅទីនេះ គ្រាន់តែពីរបីនាទីសម្រាប់ការអធិស្ឋានជាមួយពួកគេ បន្ទាប់មកយើងនឹងបញ្ចប់។ អ្នករាល់គ្នាគួរមានការគោរពនៅពេលនេះ។ កុំចាកចេញ។ មកទីនេះហើយឈរនៅជុំវិញ។

379 អ្នករាល់គ្នាមួយចំនួនដែលពិតជាជឿថានេះគឺជាសេចក្តីពិត យើងកំពុងឈានចូលយុគសម័យមួយផ្សេងទៀត យើងកំពុងឈានចូលយុគសម័យលើកឡើងក្រុមជំនុំមិនអាចស្ថិតនៅក្នុងស្ថានភាពរបស់វាបានទេ ហើយវាក៏មិនប្រសើរដែរ។ វាត្រូវតែកាន់តែយ៉ាប់។ តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់ដឹងអំពីរឿងនេះ? និយាយថា អាម៉ែន។ ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន” វាកាន់តែអាក្រក់ទៅៗ។ ហើយវាមិនអាចនៅដូចនេះទេ។ ឃើញទេ? វាត្រូវតែជាអ្វីមួយ ហើយវាកំពុងតែផ្លាស់ប្តូរឥឡូវនេះមិត្តអើយ។ វា—វា—វានៅលើការផ្លាស់ប្តូរនេះ គឺសម្រាប់កូនក្រមុំ។ នោះជាការពិត។ នោះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់។

380 ឡើងទៅ គ្រីស្ទបរិសុទ្ធដែលចង់បានកំណត់ត្រារបស់—អ្នក ដើម្បីដឹងថា អ្នកមកដោយស្មោះ អ្នកចង់សូមអធិស្ឋានជាមួយពួកគេក្នុងនាមជាបងប្អូនប្រុសស្រីរបស់អ្នក សូមអញ្ជើញមកនៅជុំវិញអាសនៈ។ ឈរនៅទីនេះមួយភ្លែតសម្រាប់ការអធិស្ឋាន។ នរណាម្នាក់ផ្សេងទៀតចង់មក? ឈរនៅទីនេះ។ គ្រាន់តែលុតជង្គង់ចុះជាមួយពួកគេ។ គ្រាន់តែដើរកន្លែងដែលបុរសនៅជុំវិញ បុរសទាំងនោះនិងស្រ្តី។ សូមដោយចិត្តសុភាពរាបសា អធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេ។

ព្រះអង្គអើយ សូមជួយ...?...

381 “គ្រប់ទាំងអស់ខ្ញុំថ្វាយ។ ខ្ញុំសូមលះបង់និកាយរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំសូមប្រគល់
មង្គលការដំបូង ខ្ញុំបោះបង់ចោលប្តីដំបូងរបស់ខ្ញុំ។ ទូលបង្គំសូមលះបង់អ្វីៗ
ទាំងអស់ ព្រះអម្ចាស់អើយ។

...ទាំងអស់។

ថ្វាយដាច់ដល់ព្រះអង្គ ព្រះសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំដ៏មានពរ

គ្រប់ទាំងអស់ខ្ញុំថ្វាយ

គ្រប់ទាំងអស់ខ្ញុំថ្វាយ

គ្រប់ទាំង...

382 អ្នកថ្វាយគំនិតផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នកទេ? តើអ្នកអាចលះបង់គំនិតផ្ទាល់ខ្លួនរបស់
អ្នកចំពោះព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបានទេ?

គ្រប់ទាំងអស់ថ្វាយដាច់ដល់ ព្រះសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំដ៏មានពរ

គ្រប់ទាំងអស់ខ្ញុំថ្វាយ

គ្រប់ទាំងអស់ខ្ញុំថ្វាយ

គ្រប់ទាំងអស់ខ្ញុំថ្វាយ

ទាំងអស់ថ្វាយដាច់ដល់ ព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំដែលមាន

ពរ

គ្រប់ទាំង...

383 ទាំងអស់ដែលជឿឥឡូវនេះ នៅក្នុងទស្សនិកជនសូមក្រោកឈរឡើង។ សូម
ច្រៀងវា

គ្រប់ទាំង...

អ្នកទាំងអស់គ្នាចុះចាញ់ត្រៀមខ្លួនដើម្បីច្រៀងវាឥឡូវនេះ?

ខ្ញុំ...

...ដាច់ដល់ ព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំដែលមានពរ

គ្រប់ទាំង...

384 ឥឡូវនេះ អ្នកនៅជុំវិញអាសនា ប្រសិនបើអ្នកពិតជាចុះចាញ់សូមលើកដៃ
ឡើង ដល់ទ្រង់សូមច្រៀងថា “ខ្ញុំសូមបោះបង់ចោលទាំងអស់។ ខ្ញុំបោះបង់ចោល

និកាយ។ ខ្ញុំបោះចោលនិកាយ។ ខ្ញុំបោះបង់ចោលក្រុមជំនុំ។ ខ្ញុំលះបង់ខ្លួនឯង។ ខ្ញុំ
លះបង់គំនិតរបស់ខ្ញុំ។ ថ្វាយដាច់ដល់ ព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំដែលមានពរ

...ទៅទ្រង់ គ្រប់ទាំង...

គ្រប់ទាំងអស់ខ្ញុំថ្វាយ

គ្រប់ទាំងអស់ខ្ញុំថ្វាយ

ថ្វាយដាច់ដល់ ព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំដែលមានពរ

គ្រប់ទាំងអស់ខ្ញុំថ្វាយ

តើអ្នកពិតជាថ្វាយពិតទេ?

គ្រប់ទាំងអស់ខ្ញុំថ្វាយ

[ចំណុចទទេនៅលើកាសែត—Ed។]

³⁸⁵ អ្នកនៅទីនេះនៅឯអាសនា។ អ្នកនៅជុំវិញអាសនានេះបានអធិស្ឋាន។
ក្រុមជំនុំបានអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នក។ អ្នកបានអធិស្ឋានដោយខ្លួនឯង។ ឥឡូវនេះ
មានវិធីតែមួយគត់ដែលអ្នកអាចបានសង្គ្រោះនោះគឺ “ដោយសារសេចក្តីជំនឿ អ្នក
បានសង្គ្រោះហើយនោះដោយសារព្រះគុណ” ព្រះគុណនៃព្រះបាននិយាយទៅ
កាន់អ្នក ហើយនាំអ្នកទៅឯអាសនា។ អ្នកកំពុងស្វែងរកព្រះពរពីព្រះ។ អ្នកកំពុង
ស្វែងរកព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ អ្នកស្វែងរកព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ អ្នកកំពុងស្វែងរក
ការពេញចិត្តពីព្រះ។ ហើយប្រសិនបើអ្នកអាចប្រគល់ខ្លួនអ្នកដោយស្មោះអស់ពី
ចិត្ត រកមើលអារម្មណ៍ណាមួយ រកមើលសេចក្តីពិត សេចក្តីពិតដែលចេញពី
បេះដូងរបស់អ្នកដោយសេចក្តីជំនឿ។ “ព្រះអម្ចាស់ទូលបង្គំមានឆន្ទៈធ្វើអ្វីទាំងអស់
ដែលព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់បញ្ជាឲ្យធ្វើ។ ខ្ញុំបានលះបង់ខ្លួនឯងជាមួយនឹងអ្វីដែល
មាននៅក្នុងខ្លួនខ្ញុំ។”

³⁸⁶ ប្រសិនបើអ្នកជឿដោយអស់ពីដួងចិត្ត ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកលើកដៃឡើង ឈានជើង
ត្រឡប់មកក្រុមជំនុំនេះ អ្នកទស្សនានិងលើកដៃឡើង ហើយយើងនឹងច្រៀងរួមគ្នា
ជាមួយពួកគេ “ខ្ញុំប្រគល់អ្វីៗទាំងអស់ ដែលមាននៅក្នុងខ្ញុំ ព្រះអង្គអើយ។ ជា
ចំណេះដឹងដ៏ល្អបំផុតរបស់ខ្ញុំ និងអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលខ្ញុំមាន ខ្ញុំសូមចុះចាញ់។”

³⁸⁷ ឡើងលើវេទិកានេះនៅទីនេះអ្នកនៅអាសនា។ ឈានជំហាននៅទីនេះនៅលើ
វេទិកា បងប្អូននៅទីនេះនិងបងប្អូនប្រុសស្រី។

មើលទៅ ក្រុមជំនុំនេះ។

388 ប្រសិនបើអ្នកបាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ ខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិរបស់ ក្រុមជំនុំ ប៉ុន្តែមិនយូរប៉ុន្មានទេ ខ្ញុំនឹងមិននៅក្នុងវាទៀតទេ”—Ed] ព្រមថ្វាយ ទ្រង់? ព្រះអម្ចាស់ប្រាប់កន្លែងដែលខ្ញុំចង់បាន ទ្រង់ដឹកនាំ។ ខ្ញុំចង់...?... ទៅ ក្រុមជំនុំ។ ហើយខ្ញុំចង់បានគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលបានបំពេញដោយ ព្រះវិញ្ញាណ។ ហើយមិនយូរមិនឆាប់ខ្ញុំនឹងស្លាប់ ប្រសិនបើនោះជាអ្វីដែលវា ត្រូវការ។ មែនហើយ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ តើអ្នកបានថ្វាយខ្លួនដល់ទ្រង់និង ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទាំងអស់ទេ?

389 បងស្រីម្នាក់នៅទីនេះចេញពីនិកាយ។ នាងបាននិយាយថា “ខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិ របស់កនិកាយ” យើងមិនចាំបាច់ហៅវាទេ។ នាងជាកម្មករនៅទីនោះ។ ប៉ុន្តែនាង បាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ ខ្ញុំចង់ចេញរកសេចក្តីពិត។ ខ្ញុំចង់បានអ្វី ដែលជ្រៅជាងនេះទៅទៀត” ឃើញទេ?

390 សូមឱ្យខ្ញុំដកស្រង់ពាក្យរបស់ទ្រង់។ “មានពរហើយអ្នកណាដែលស្រេកឃ្លាន សេចក្តីសុចរិត ត្បិតពួកគេនឹងបានឆ្លែត។”

391 ឥឡូវនេះអ្នកនៅលើវេទិកា ប្រសិនបើអ្នកត្រៀមខ្លួនប្រគល់អ្វីៗទាំងអស់ដែល អ្នកមាន អ្វីគ្រប់យ៉ាងដើម្បីគោរពតាមព្រះបន្ទូលនៃព្រះ...គ្មាននរណាម្នាក់ប្រាប់ អ្នកទេថានៅសប្តាហ៍នេះមានអ្វីដែលត្រូវធ្វើ។ ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកត្រៀមខ្លួន ជាស្រេចដើម្បីចុះចាញ់ទ្រង់ឥឡូវនេះ គ្រាន់តែលើកដៃរបស់អ្នកដូចនេះទៅ ទស្សនិកជន។ ឥឡូវអ្នកនៅលើវេទិកាសូមច្រៀងជាមួយគ្នាឥឡូវនេះ គ្រប់ ទាំងអស់ខ្ញុំថ្វាយ អ្នករាល់គ្នាច្រៀងរួមគ្នា។ ត្រឹមត្រូវ។

គ្រប់ទាំងអស់ខ្ញុំថ្វាយ

ឥឡូវ ពិតជាចង់មានន័យថា!...?...ថ្ងៃមួយរបស់នាង ហើយខ្ញុំពិតជាអរគុណ ខ្លាំងណាស់។ ធ្វើឱ្យនាងថ្វាយខ្លួន...

...ព្រះអង្គសង្គ្រោះ

392 តើអ្នកពិតជាចង់មានន័យអញ្ចឹងទេ? និយាយថា អាម៉ែន។ ក្រុមជំនុំនិយាយ ថា “អាម៉ែន” និយាយថា “អាម៉ែន” ម្តងទៀត។ និយាយថា “ព្រះអម្ចាស់” [“ព្រះអម្ចាស់”] “ស្វែងរកខ្ញុំ” [“ស្វែងរកខ្ញុំ”] “សាកល្បងខ្ញុំ” [“សាកល្បងខ្ញុំ”]

“ហើយផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវឱកាសមួយ។” “ហើយសូមផ្តល់ឱកាសដល់ខ្ញុំ” “នេះជាអ្វីដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាននៅយប់នេះ” “នេះជាអ្វីដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាននៅយប់នេះ” គឺថ្វាយខ្លួនខ្ញុំចំពោះទ្រង់។ [គឺថ្វាយខ្លួនខ្ញុំចំពោះទ្រង់។] “ទ្រង់ដឹងពីបំណងប្រាថ្នារបស់ខ្ញុំ” [ដឹងពីបំណងប្រាថ្នារបស់ខ្ញុំ] “ការសន្យារបស់ទ្រង់គឺដើម្បីបំពេញនូវសេចក្តីប៉ងប្រាថ្នានោះ” [ការសន្យារបស់ទ្រង់គឺដើម្បីបំពេញនូវសេចក្តីប៉ងប្រាថ្នានោះ] [ឥឡូវខ្ញុំទទួលយកវា] “ហើយខ្ញុំបានថ្វាយដល់ទ្រង់” [ហើយខ្ញុំបានថ្វាយដល់ទ្រង់] ទាំងអស់គ្នា:

គ្រប់ទាំងអស់ខ្ញុំថ្វាយ
 គ្រប់ទាំងអស់ខ្ញុំថ្វាយ
 ថ្វាយដាច់ដល់ ព្រះអង្គព្រះសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំដ៏មានពរ
 គ្រប់ទាំងអស់ខ្ញុំថ្វាយ



ការរួបរួមដែលមើលមិនឃើញនៃកូនក្រមុំរបស់ព្រះគ្រីស្ទ KHM65-1125

(The Invisible Union Of The Bride Of Christ)

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយនៅថ្ងៃ
អព្រះគុណនៅល្ងាចថ្ងៃព្រហស្បិ៍ ថ្ងៃទី 25 វិច្ឆិកា 1965 នៅឆាន់ឌូបេសថជីវិតនៅ Shreveport
Louisiana U.S.A។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេង
ចេញពីខ្សែអាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរ
នេះ គឺត្រូវបានបោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2021 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG